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سخنگوی دولت:
عمق دشمنی غرب را در 

مذاکرات حس کردیم
علی بهادری جهرمی، ســخنگوی دولت درباره 
تجربه حل مشکلات اقتصادی با اعتماد با غرب، 
گفت: وقتی می گوییم با ما دشمنی دارند باید 
این دشمنی را حس کنیم و این نتیجه مذاکره 

بود. بهادری جهرمی ...

رئیس جمهور: 
موافق حضور بیگانگان در 

منطقه به بهانه حل مشکلات 
نیستیم

سید ابراهیم رئیسی، رئیس جمهور کشورمان 
در دیدار مهــر گریگوریان، معاون نخســت 
وزیر ارمنســتان و رئیس کمیسیون مشترک 

همکاری های اقتصادی دو کشور ...
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اهمیت انتخاب

موضوع انتخابات در کشور ما از آن دست موضوعاتی است 
کــه نه تنها بــرای جامعه ایرانی بلکه بــرای دیگر جوامع 
بین المللی مهم و مورد توجه قرار داشــته اســت. دلایل 
زیــادی برای آن می توان برشــمرد امــا از مهم ترین آنها 
می توان به وضعیت ویژه کشور اشاره کرد. بارها شنیده ایم 
که انقلاب اسلامی از ابتدای شکل گیری تا به امروز برآمده 
از متن ملت بوده و در هر صحنه ای ســعی کرده ظرفیت 
مردمی خود را به منصه ظهور برســاند اما براستی معنای 
این جمله چیســت؟ برای پاســخ دادن به این سؤال فقط 
کافیســت روند برگزاری نخستین انتخابات را مورد مداقه 
قرار دهیــم. برگزاری انتخابات در یک کشــور انقلابی به 
بهتر اســت بگوییم تازه انقلاب شــده موضوعی است که 
فقط در این مرز و بوم مسبوق به سابقه بوده است. اساساً 
اولین تجربه بکر یک کشور انقلابی است. از این رو  بدون 
شــک یکی از اصلی ترین میدان های حضــور مردم برای 
نقش آفرینی طی سال های پس از انقلاب انتخابات بوده که 
مردم با حضور باشــکوه در آن اثبات کرده اند که این نظام 
مبتنی بر مردم سالاری دینی است. حضور تفکرات مختلف 
در برهه های مختلف در عرصه مدیریت کشــور چه در قوه 
مقننه و چــه در قوه مجریه نشــان داده که مردم حرف 
نهایی را می زنند و انتخاب و نگاه نهایی از آن مردم است. 
با تمام اینها مشارکت مردم نیز در این سال ها نیز همواره 
رو به رشــد بوده و چه بسا در جهان نیز زبانزد بوده است. 
از حضور ۹۸ درصدی برای تأیید قانون اساســی تا حضور 
بیش از 75 درصد در انتخابات مختلف ریاســت جمهوری 
نشــان از اهمیت نقش آفرینی برای سرنوشت خود در نزد 
مردم این کشــور است. حال کشور در شرایطی در آستانه 
انتخابات مجلس شورای اسلامی قرارگرفته که دشمن در 
ســال های اخیر تمام تلاش خــود را در یک جنگ روانی 
برای دلســرد کردن مردم در عرصــه انتخابات انجام داده 
اســت اما جرقه های ابتدایی نشان می دهد این بار نیز این 
حربه ها با شکست روبرو شده و مردم دوباره نقشی مهم در 
اداره امور کشــور ایفا خواهند کرد. به فرموده مقام معظم 
رهبری»انتخابات همیشه برای کشور ما و نظام جمهوری 
اســلامی حائز اهمیت بوده؛ چون همیشــه تعیین کننده 
است، همیشه نشانه  یک حقیقتی در داخل کشور ماست؛ 
که این برای دوســتان ما در دنیا و نیز برای دشــمنان ما 

پیام هایی دارد«.

فرمانده نیروی زمینی ارتش:
قصد تجاوز به کشورهای 

همسایه نداریم
امیر ســرتیپ کیومــرث حیــدری، فرمانده 
نیروی زمینی ارتش گفت: همه کســانی که 
در جغرافیای مرزی با ما همســایه هستند ما 
به حسن همجواری همیشه احترام گذاشته و 

می گذاریم و هیچ زمانی جمهوری ... 2

آشتی زمستان 
با فارس

کاهش بارندگی در دوســال اخیر به درجه ای رسیده 
اســت که ســخنگوی صنعــت آب کشــور از تعبیر 
»افت وحشــتناک بارندگی« اســتفاده کرده اســت. 
در ایــن بیــن اما؛یکــی تغییرات جــوی و اقلیمی و 
گرم شــدن کره زمیــن را علت  کاهــش  بارش های 
زمســتانی می داند، یکــی از پیش بینی وضعیت آب و 
هوا توســط ناســا تا پنجاه ســال آینده را و در این 

اواخر نیز شایعه دســت کاری ابرها و عقیم سازی آنها 
 توسط مخالفان کشــور را علت  کاهش  بارش ها بهانه  
قــرار داده  انــد. به هــر حال اســتان فــارس نیز در 
زمــره اســتان هایی نظیر سیســتان و بلوچســتان، 
خراسان رضوی، تهران و گلستان در وضعیت اضطراری 
تأمین آب قــرار دارد که برنامه ریــزی برای مدیریت 

صفحه 3مصرف و تقاضا برای آن در نظر گرفته...

دبیرکل حزب ا... لبنان: 
فداکاری جنبش های مقاومت برگرفته 

از بصیرت است

ایرنا- سید حسن نصرا...، 
لبنان  ا...  دبیرکل حــزب 
جمعه به مناسبت سالگرد 
شــهدای فرمانــده اظهار 
داشــت: تجــاوزی که به 
تازگی در لبنــان رخ داد 
قرار  هدف  را  غیرنظامیان 
داد و ایــن امر قابل توجه 

است.
لبنان  حــزب ا...  دبیرکل 
افزود: چیــزی که در ایــن ۲ منطقــه رخ داد تجاوزی 
عامدانه بود زیرا دشــمن می توانست از قتل غیرنظامیان 

جلوگیری کند.
وی خاطرنشــان کرد: ما در قلب یک نبــرد واقعی قرار 
داریم، در جبهه ای که طــول آن بیش از صد کیلومتر و 
شهادت تعدادی از مبارزان مقاومت بخشی از نبرد است.

دبیرکل حزب ا... لبنان گفت: زمانی که غیرنظامیان مورد 
هدف قــرار می گیرند این امر برای ما دارای حساســیت 
خاصی است، ما موضوع آسیب رساندن به غیرنظامیان را 

نمی توانیم تحمیل کنیم.
دبیرکل حزب ا... لبنان با اشاره به اینکه مقاومت باعث شد 
دشــمن در بحران وجودی زندگی کند و اوج این بحران 
طوفان الاقصی است، خاطرنشان کرد: آیا کشورهایی که 
۲ میلیارد مســلمان دارند و قادر به ارسال دارو و غذا به 

مردم غزه نیستند، مصادیق ذلت و ضعف نیستند؟
وی با تأکید بر اینکه یکی از مسئولیت های ما و ملت های 
اسلامی و آزاده جهان تبیین حقایق است، گفت: دشمن 
صهیونیستی حتی یک دلیل قانع کننده برای ثابت کردن 

دروغ هایی که از هفتم اکتبر تا کنون ترویج کرد، ندارد.
نصرا... اضافه کرد: با توجه به پافشــاری بنیامین نتانیاهو 
نخســت وزیر رژیم صهیونیســتی و جو بایــدن رئیس 
جمهوری آمریکا بــرای از بین بردن جنبش حماس، اگر 
تحقیقاتی در مورد رویداد هفتم اکتبر انجام شــود اساس 

قانونی و اخلاقی زیرپا گذاشته خواهد شد.
وی اضافه کرد: بســیاری از کشورها حتی کشورهایی که 
می گویند دوســت جنبش حماس هستند جعل تاریخی 
اســرائیل در مورد هفتم اکتبر را بــاور کردند و مقاومت 
فلســطین از هفتم اکتبر تا کنــون با بدترین نوع جعل و 

اهانت مواجه شد.
دبیرکل حزب ا... لبنان با تأکید بر اینکه بزرگ ترین پدیده 
نفاق و دوریی که جهان امروز شــاهد آن اســت، موضع 
دولت آمریکا در خصوص نوار غزه اســت، اظهار داشــت: 
اگر ایالات متحده حمایت تســلیحاتی و دیگر حمایت ها 
از رژیم صهیونیســتی را اکنون متوقف کند، چه نتانیاهو 
بخواهــد و چه نخواهد، جنگ به طور مســتقیم متوقف 

خواهد شد.
وی با اشــاره به اینکه اکنون آمریکا بیش از اســرائیل بر 
مسئله از بین بردن حماس پافشاری دارد، گفت: مسئول 
ریخته شــدن هر قطره خون در منطقه بر مسئله از بین 
بردن حماس پافشــاری دارد، گفت: مسئول ریخته شدن 
هر قطره خون در منطقه دولت آمریکا اســت و مسئولان 

اسرائیلی تنها ابزارهای اجرایی هستند.

ایرنا- دستیار رئیس جمهور درباره پیگیری حقوق 
و آزادی های اجتماعی با بیان اینکه باید با دختران 
مجرد دهه ۶۰ کریمانه تر برخورد شــود، گفت: ما 
کارکــرد زنان را فقط در داشــتن همســر تعریف 
کردیم بنابراین دختران مجرد دهه ۶۰ را شایســته 
دریافت خیلی از امتیازات ندانســتیم و این اشتباه 

تاکتیکی، راهبردی و خطرناک است.
سکینه سادات پاد در نشست بررسی تجربه زیسته 
دختران دهه ۶۰ با نگاهی بر قوانین مصوب مرتبط 
گفــت: من مطابق مأموریتی کــه رئیس جمهور به 
بنــده امر کردند و یک مأموریت بســیار متفاوت و 
منحصربفــرد که به نوعــی پرداختن به آن منطقه 
ممنوعه محسوب می شود و حق آزادی بیان بر پایه 
اجتماعات، حریم خصوصی و پیگیری حقوق مادی 
و معنوی زنان مواردی است که آقای رئیس جمهور 
عــلاوه بر حکم کلی کــه مصرح مــردم در قانون 
اساســی فرمودند، این ۴ گــزاره را تاکید مضاعفی 
بــه ویژه در حوزه پیگیری حقــوق مادی و معنوی 
زنان داشــتند. لذا ما برای اینکه بتوانیم به اهداف 
این حکم دســت یابیم و بتوانیم به درســتی انجام 
وظیفه کنیم قاعدتاً باید یک رصدی می داشــتیم و 
یک تصویر صحیح و دقیق از مسئله های حوزه زنان 

را موظف بودیم احصاء کنیم.
دســتیار رئیس جمهــور در پیگیــری حقــوق و 
آزادی هــای اجتماعی با بیان اینکه مســئله ای که 

ابتدا بیان کردیم بحث دختران دهه شصتی مجرد 
بود، گفت: شــاید کمتر کسی که مسئولیت در یک 
تریبون رسمی دارد، به این مسئله بپردازد ولی من 

از اولین کسانی بودم که تابوشکنی کردم.
پاد افزود: وضعیت دختران دهه ۶۰ را زیبنده کشور 
نمی دانم؛ در قوانین، مقررات، بخشــنامه ها و حتی 
برخوردها را بی نسبت با عدالت می دانستم و برای 
بتوانیم یکی از این مساله ها را به کمک متخصصان 

و نخبگان حل کنم اهتمام جدی داشتم.
وی ادامه داد: رویکرد مــن مراجعه به متخصصان 
حوزه اســت و فکــر می کنم هم توجه به مســئله 
دختران مجرد دهه ۶۰ و هم مراجعه به متخصصان 
در ایــن حوزه بــر مبنای عقلانیــت در حکمرانی 
است. نمی  توانیم برای بخشــی از جامعه بی برنامه 
باشــیم و به نخبــگان و متخصصان امــور مراجعه 
نکنیم. اگــر این اتفــاق بیفتد قاعدتــاً حکمرانی 
 از حکمــت خالــی می شــود و همانجا بــا مردم 

بی نسبت می شویم.
دســتیار رئیس جمهــور در پیگیــری حقــوق و 
آزادی هــای اجتماعی تصریح کــرد: دولت مردمی 
معتقد به بهره گیری از نظرات متخصصان و نخبگان 
است. در این همین راســتا اساتید دغدغه مند این 
حوزه ها شناســایی شدند و آنهایی که اندیشمندانه 
در ایــن حوزه فکــر کردند و دغدغــه دارند لطف 

فرمودند و پذیرفتند.

پاد تأکید کرد: در برخی از بخشــنامه هایی با هدف 
خیلی مقدس و بزرگ بعضاً ممکن است بدون قصد 
نوعی امتیازات را طراحی کرده باشند. دختران دهه 
۶۰ خارج از مبانی عادلانه و عدالت نه تنها امتیازی 
را کســب نمی کنند بلکه متضرر هم می شــوند و 
احســاس تبعیض که بخش زیادی از زنان جامعه 
ما را در ســاحت های مختلف درگیر کرده، دختران 
دهه ۶۰ را هم مشــغول کرده اســت به طور مثال 

حتی در مورد شغل.
دســتیار رئیس جمهــور در پیگیــری حقــوق و 
آزادی های اجتماعی ادامــه داد: بخواهیم دقیق تر 
و علمی تر نــگاه کنیم اتفاقاً بــا دختر مجرد دهه 
۶۰ در راســتای حق کرامــت )بند ۶ اصل ۲ قانون 
اساســی( بایــد کریمانه تر برخورد شــود و منطق 
اسلام و قرآن هم این چنین است. کرامت دختران 
مجــرد دهه ۶۰ که عنصر فعال جامعه و در ســنی 
هســتند که می توانند خیلی کارآمد باشــند باید 
بیشتر نگه داشــته شود. ما کارکرد این زن را فقط 
در داشتن همســر تعریف کردیم و آنها را شایسته 
دریافت خیلی از امتیازات ندانســتیم و این همان 
 اشــتباه و خطــای تاکتیکــی و راهبــردی خیلی

خطرناک است.
وی تصریــح کرد: در مأموریت بنده پیگیری حقوق 
مادی و معنــوی زنان برگرفته از بند یک اصل ۲۱ 
قانون اساسی آمده است بر اساس این بند جمهوری 

اســلامی برای خود وظیفه ای به نام احیای حقوق 
مادی و معنوی زنان تعریف کرده اســت. پیگیری 
حقوق مــادی و معنوی زنــان را رئیس جمهور در 
راســتای اجرای این بند از قانون اساســی از بنده 

خواسته است.
پــاد تأکید کــرد: برخی دســتگاه های تصمیم گیر 
بعضاً تصمیماتی اتخاذ می کنند که پیوست عدالت 
نــدارد، آن چیزی که حضرت آقا مکــرراً فرمودند 
که هــر تصمیمی گرفته می شــود باید پیوســت 
عدالت داشــته باشد و بتوانیم مستندتر حرف خود 
را بیان کنیم مســاله های متعــدد دارند که از حق 
عائله مندی که ما صحبت های غیررسمی با اساتید 
محترم داشــتیم، باید تعریف ما از خانواده اساســاً 
 بــا امروز متفاوت تر هم بشــود تــا بتوانیم افراد را 

محترم بشماریم.
دســتیار رئیس جمهــور در پیگیــری حقــوق و 
آزادی های اجتماعی افــزود: نقش های دیگر اینها 
را می خواهیم چه کار کنیم. بالاخره دختر اســت، 
انسان است، زن اســت ولی مادر یا همسر نیست. 
نمی خواهیم این را تبلیغ می کنیم ولی این واقعیت 
موجود است و یک عدد رســیدن آن که دست ما 
هم نیست، تلاش کنم. لطف و فضل الهی منوط به 
تلاش ما اســت که دانش و تجربه شما چاشنی این 
حرکت می شــود. امیدواریم بتوانیم به نتایج خیلی 

خوبی دست پیدا کنیم.

دستیار رئیس جمهور:

 برخی مصوبات درباره دختران دهه ۶۰ نسبتی با عدالت ندارد

ایسنا- عــزت ا... ضرغامی، وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع 
دســتی خطاب به راهنمایان گردشگری گفت: بدون رودربایستی باید 
یــک جاهایی همت کنید. نمی دانم چرا ایــن کار را انجام نمی دهید؛ 
خارجی ها اینجا می آیند و می خواهند عکس بگیرند، خوب اغتشاشات 
و دعوا هم هســت، مشکل فیلترینگ در کشور هم داریم، من از طرف 
شما می گوییم گردشگر که می آید باید سیم کارتی داشته باشد که با 
خانواده خود در ارتباط باشــد، پس چگونه عکس تفریحات و یادگاری 
خود را از ایران بفرستند. ما یک جمله می گوییم با سیم کارت بدهند 
همه حمله می کنند و افکار عمومی به اشــتباه آن را با کاپیتولاسیون 
مقایسه می کند، این هیچ ربطی به کاپیتولاسیون ندارد، بلکه این نیاز 

اولیه گردشگر است.
او ادامه داد: من در جریان نمایشگاه گردشگری درخواست کردم برای 
۱۰۰ مقــام عالی رتبه که به ایران ســفر می کنند ســیم کارت بدون 
فیلتر بدهند، چندین ساعت با مقامات صحبت کردم، جدل و مذاکره 
کردم، اما جز یکی دو نفر از مسئولان تشکل ها، نشنیدم دیگران درباره 
آن ســخن گوید. وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی از 
راهنمایان گردشگری درخواســت که درباره نظام مسائل گردشگری 
هماهنگ و همراه تر باشــند و در این باره گفت: علاقمندم به مســائل 
جامعی که به همه مربوط می شــود با ادبیــات و هماهنگی خوبی به 

هم کمک کنیم. وقتمان کم اســت و هنوز برای تحول باید با خیلی از 
افراد مختلف کشــور گفت وگو کنیم تا متوجه شوند سرمایه گذاری در 
این گردشگری خیلی مهم اســت. ضرغامی سپس به نتیجه پیگیری 
برخی مشــکلات راهنمایان گردشگری اشــاره کرد و افزود: بخشی از 
مشکلات راهنمایان حل شده است. مسئله بیمه راهنمایان گردشگری 
برای همیشه حل شده است. علت اینکه مقداری دچار سکته می شد، 
این بود که نام راهنمایان گردشــگری در کنار نام های زیاد دیگری در 
تبصره ۱۴ قرار داده شده بود و وقتی اعتبار محدودی می آمد توجهی 

به راهنمایان گردشــگری نمی شد. بعد از پیگیری رییس جمهور، هیچ 
بهانه ای درباره بیمه راهنمایان پذیرفته نشــد و ۴۸ ساعت به سازمان 
مدیریت برنامه و بودجه وقت دادند و این ســازمان هم در نامه  رسمی 
به وزارت کار تأکید کرد اعتبار بیمه راهنمایان هر ســال طبق مصوبه 

در بودجه کشور لحاظ شود.
وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی اضافه کرد: حدود ۲۰ 
درصد از سرویس های بهداشــتی حل مسئله شده است و استانداران 
مدام گزارش می دهند. حالا فکر نکنید اوضاع در همه کشــورها خوب 
است، من یک ویدئو و عکسی از مسجد تاجیکستان گذاشتم، ولی در 
همان تاجیکستان در مســیر زمینی که ازبکستان می آمدم در مقبره 
شــاعر بزرگ پارسی، رودکی، سرویس بهداشتی نبود. اگر یک مسجد 
خوب را گفتیم، آن طرف مشــکل دیگری هم دارند. در همان مقبره 
رودکی یک سرویس کارگاهی نشانم دادند که شلنگ و آفتابه نداشت  
و یک گلاب پاش آوردند. وزیر میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع 
دســتی افزود: در اروپا مهد کشورهای توسعه یافته، متروها مشکلاتی 
دارند که خیلی از کشــورها ندارند. پــس فکر نکنید ما از این موضوع 
حرف می زنیم پس در بقیه کشورها گل و بلبل است، ولی ما که کشور 
اسلامی هستیم و هزار سال در حوزه های علمیه باب طهارت را درس 

می دهیم خوب نیست که فاقد سرویس بهداشتی مناسب باشیم.

وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی: 
دولت سیزدهم حاکمیت را به 

حلقه های میانی داده است
ایرنا- محمد مهدی اســماعیلی، وزیر فرهنگ و ارشــاد 
اســلامی گفت: دولت سیزدهم حاکمیت را به حلقه های 
میانی داده اســت که در حوزه »صنایع نرم«، حلقه های 
میانی صاحبان صنایع خلاق و فرهنگی هستند و وظیفه 

این وزارتخانه تسهیل گری و حمایت گری است.
وی در دیــدار بــا فعالان حوزه صنایع خــلاق، فرهنگی 
و دانش بنیان مشــهد با بیان اینکــه امکانات تقیینی و 
قانونگذاری به صورت کامل در اختیار وزارتخانه فرهنگ 
و ارشاد اســلامی اســت، ادامه داد: برنامه تحول دولت 
ســیزدهم 37 سرفصل دارد که یکی از این موارد صنایع 
خلاق فرهنگی اســت و با هدف تحقق این برنامه ستاد 

صنایع خلاق فرهنگی را در تهران ایجاد کرده ایم.
وزیــر فرهنگ و ارشــاد اســلامی با اشــاره بــه اینکه 
می خواهیــم همه صنوف فرهنگــی را به وزارت فرهنگ 
مرتبط کنیــم، اظهار کرد: ما این آمادگــی را داریم که 
شــرکت های مربوطــه را بــه عنوان مؤسســه فرهنگی 
 ثبت کنیــم تا از همــه مزایای یک مؤسســه فرهنگی 

برخوردار شوند.

آزمون خردادماه؛ 
ملاک ایجاد سابقه تحصیلی 

دانش آموز 
ایســنا- محســن زارعی، رئیــس مرکز ارزشــیابی و 
تضمیــن کیفیت نظــام آمــوزش و پرورش بــا تأکید 
بر اینکــه فقط آزمــون خردادمــاه در ایجاد »ســابقه 
تحصیلی« دانش آموزان ملاک عمل قرار می گیرد، گفت: 
دانش آموزان پایه های دهم و یازدهم اگر بیمار شده  یا به 
هر دلیلی نتوانند در آزمون شرکت کنند، فرصت »ترمیم 
 نمــره« برای آن ها وجــود دارد اما بــرای پایه دوازدهم 

اینطور نیست.
وی با تأکیــد بر اینکه فقط آزمــون خردادماه در ایجاد 
»ســابقه تحصیلــی« دانش آمــوزان ملاک عمــل قرار 
می گیرد، اظهار کرد: تمام تــلاش دانش آموزان باید این 
باشــد که در آزمون خردادماه توفیق داشته و نمره لازم 
را کســب کنند اما در عین حال نگران نباشــند چرا که 
دانش آموزان پایه های دهم و یازدهم اگر بیمار شده  یا به 
هر دلیلی نتوانند در آزمون شرکت کنند، فرصت »ترمیم 
نمــره« برای آن ها وجــود دارد و می توانند در نوبت های 
خردادماه ســال های بعد در قالــب ترمیم، درس خود را 

دوباره امتحان دهند.
وی ادامــه داد: امــا دانش آموزان پایــه دوازدهم، توجه 
داشته باشند نمره ای که در هر درس در خردادماه تولید 
می کنند، ملاک ایجاد »ســابقه تحصیلی« آن ها خواهد 
بود؛ لذا حتی اگر »غیبت« آن ها موجه هم باشــد فرصت 
را از دســت داده و از آن درس نمره »صفر« می گیرند و 
وقتی این صفر به تراز تبدیل می شــود، تراز آن ها منفی 

شده و دانش آموز ضرر می کند.
عضو شــورای معاونان وزارت آمــوزش و پرورش تأکید 
کرد  دانش آموزان در همه دروس ایجاد ســابقه را داشته 
باشــند به ویژه دروسی که دارای سهم و ضرایب بیشتری 

در کنکور هستند.

 وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی:

سیم کارت گردشگری ربطی به کاپیتولاسیون ندارد

صفحه3

پیاده روی بزرگ خانوادگی شهروندان کلان شهر شیراز در بزرگراه سرلشکر شهید استوار برگزار شد

رونق نشاط اجتماعی توسط مدیریت شهری 
شهردار شیراز اظهار کرد:

استقبال شهروندان از برنامه های شاد ورزشی 



باشــگاه خبرنگاران- احمد وحیــدی، وزیر 
کشور گفت: انتخابات نقطه تحول جدیدی برای 
حرکت رو به جلو اســت و یکی از جهاد ها هم 
اکنون جهاد مشارکت مردم در انتخابات است.

وزیر کشــور در همایش ۴ هزار نفری مجریان 
انتخابات در ورزشــگاه پیروزی اصفهان با اشاره 
بــه اینکه امروز حرکت بزرگ انقاب اســامی 

در جهت برانگیختکی مســتضعفان است گفت: 
اکنون توجه همه معطوف بــه ایران و ملت ما 

شده است. 
احمــد وحیدی با قدردانــی از حضور مردم در 
تمامــی صحنه ها افزود: مردم ایــران از ابتدای 
انقاب اســامی تاکنون مقابــل همه توطئه ها 
ایســتادند و در همه صحنه هــا از انقاب دفاع 
کردند و دشــمن نمی تواند مردم ایران را ناامید 
کند. وی با اشــاره به نقش آفرینی اصفهانی ها 
در دوران دفاع مقــدس افزود: مردم اصفهان با 
تقدیم ۲۴ هزار شــهید دین خود را به انقاب 
اســامی ادا کرده به طوری کــه در یک روز با 
تشییع بیش از ۳۷۰ شهید از خود گذشتگی و 

ایثار خود را به همگان نشان دادند.
وزیر کشــور در ادامه با اشــاره به ابعاد مختلف 
این دوره از انتخابات افزود: تأمین امنیت روانی 
جامعه و ایجاد رقابت ســالم بــرای داوطلبان، 

افزایش مشارکت مردم را به دنبال دارد.
وحیــدی با تأکیــد بــر اینکه امنیــت روانی 
 مــردم را نباید مخدوش کرد گفت: دشــمن با 
شایعه ســازی قصد بر هــم زدن امنیت روانی 
در جامعه را دارد، اما مــردم باز هم فریب این 
توطئه هــا را نمی خورند و بر ســر صندوق های 
رأی حاضر می شــوند. وی دربــاره فراهم بودن 
زمینه هــای رقابت هــای ســالم داوطبــان در 
انتخابــات مجلس افزود: حــدود ۱۵ هزار نفر 

از اقشــار مختلف برای انتخابات مجلس تائید 
صاحیت شــدند که از این تعداد حدود هزار و 
۱۰۰ استاد دانشگاه، ۲۵۰ پزشک، هزار و ۷۰۰ 
فرهنگی و معلم، ۴۰۰ قاضی و حقوق دان هستند 
که این زمینه خوبی برای رقابت ســالم فراهم 
کره اســت. وی با بیان اینکه یکی عناصر کلی 
انتخابات شــناخت مردم از نامزد ها است افزود: 
 این شــناخت با معرفی برنامه هــای داوطلبان

امکان پذیر اســت کــه کانال هــای رادیویی و 
تلویزیونی نیز در این راســتا برنامه ریزی شده 
اســت. وزیر کشــور گفت: ۷۳ حزب ملی، ۳۰ 
حزب استانی و ۲۰ ائتاف هم اکنون می توانند 

در صحنه انتخابات حضور داشته باشند.

وحیدی خطــاب بــه مجریــان انتخابات هم 
گفت: مجریان انتخابات مســئولیت سنگین و 
ارزشــمندی دارند و باید زمینه حضور مردم را 
در پــای صندوق های رأی با جلب اعتماد مردم 
افزایش دهند. وی گفت: انتخابات نقطه تحول 
جدیدی برای حرکت رو به جلو اســت و یکی 
از جهاد ها هــم اکنون جهاد مشــارکت مردم 
در انتخابات اســت و دشــمن از این مشارکت 
می ترســد. وزیر کشــور افزود: مردم همانگونه 
کــه با حضور خــود در راهپیمایــی ۲۲ بهمن 
نشــان دادند و حالا در برنامه های جشن ظهور 
نشــان می دهند در روز انتخابــات نیز در پای 

صندوق های رأی حضور خواهند یافت.

ایرنا- علی بهادری جهرمی، ســخنگوی دولت 
درباره تجربه حل مشــکات اقتصادی با اعتماد 
بــا غرب، گفت: وقتی می گوییم با ما دشــمنی 
دارند باید این دشــمنی را حــس کنیم و این 
نتیجه مذاکره بود. بهادری جهرمی روز گذشته 
در نشست سراســری مدرسان معارف اسامی 
دانشــگاه ها در مجتمع آدینــه، بهبود وضعیت 
معیشت را خواســته مردم دانست و با اشاره به 
تاش های دولت مردمی در این زمینه، به منشاء 
تورم و مشکات معیشــتی در کشور پرداخت 
و گفت: با اینکه سالهاســت تــورم بالا را تجربه 
می کنیــم و در عرصــه بین المللی هم وضعیت 
خوبــی نداشــتیم، غرب با اعمــال تحریم های 
سخت سعی کرد برای نظام اسامی ایجاد مانع 
کند تا مردم را به ستوه آورند. سخنگوی دولت 
افزود: غرب می خواست بعد از تحریم اقتصادی 

به تحریم سیاســی روی بیاورد تا در این مسیر، 
ایران را منزوی کند. بهــادری جهرمی تصریح 
کــرد: اما دشــمن در پروژه انزوای سیاســی و 
اقتصادی علیه ملت ایران شکست خورد و دولت 
ســیزدهم توانســت اعتماد مردم را جلب کند. 
ســخنگوی دولت اضافه کرد: در دفاع مقدس با 
تکیه و اتکا به قدرت مردم توانستیم موفق عمل 
کنیم و بخش زیادی از رشد کشور در حوزه های 
مختلف هم مرهون بهره گیــری از تجارب این 
دوران اســت. بهــادری جهرمی افــزود: دولت 
گذشــته مدعی بود کلید حل مشکات مذاکره 
است اما باید از تجربه هشت سال دفاع مقدس 
تجربه بگیریم و انتظارات از مذاکرات را در این 

دوران تحلیل و ارزیابی کنیم.
ســخنگوی دولت یادآور شد: ما ۸ سال مذاکره 
را تجربه کردیم و با ســران قدرت های غربی به 

گفت وگو نشستیم. سانتریفیوژ نچرخید و چرخ 
آن از روی مردم رد شد و نرخ رشد اقتصادی ۴ 

دهم درصد و تقریباً صفر شد.  
بهادری جهرمی اضافه کرد: تجربه حل مشکات 
اقتصــادی با تکیه بر اعتمــاد و مذاکره با غرب 
اینگونه بود. وقتی می گوییم با ما دشمنی دارند 
باید این دشــمنی را لمــس کنیم و این نتیجه 
مذاکــره بود.  ســخنگوی دولت افــزود: دولت 
ســیزدهم این مســیر را برگرداند و نه تنها در 
حوزه اقتصاد بلکه در حوزه سیاست خارجی هم 
به گونه دیگر عمل کرد. میانگین رشد اقتصادی 
صفر در دولت قبل در دو ســال گذشته به ۴/۵ 
درصد رسیده است و رشد اقتصادی ما در فصل 
بهار و تابستان به گزارش مرکز آمار ۱۴۰۲ بالای 
۷ درصــد و به گزارش بانــک مرکزی حدود ۶ 

درصد بود.

ایســنا- امیر ســرتیپ کیومــرث حیدری، 
فرمانده نیروی زمینی ارتش گفت: همه کسانی 
که در جغرافیای مرزی با ما همســایه هستند 
ما به حسن همجواری همیشه احترام گذاشته 
و می گذاریم و هیچ زمانی جمهوری اســامی 
قصــد تهدید، تعــدی، تجــاوز و تصرف یک 
 وجب از خاک و ســرزمین کشورهای همسایه 

نداشته و ندارد.
وی بــا تاکید بــر اینکه اصاً در اســتراتژی و 
راهبرد جمهوری اســامی تصرف و تجاوز به 

کشــورهای همسایه نیســت، گفت: اما تأمین 
 امنیت پایدار رسالتی است که بر دوش نیروهای 
مسلح است و این امنیت پایدار زمانی با پهپاد 
یا با دوربین انجام می شود و زمانی هم با حضور 
فیزیکی و با انســداد مرزهــا صورت می گیرد، 
بنابراین دیگــران نمی توانند بــرای ما تعیین 
تکلیف کنند که قرار اســت ما در مرزهایمان 

چه کاری انجام دهیم.
امیر ســرتیپ حیدری در ادامه اظهار داشت: 
اینکه مــا می خواهیــم در مرزهایمان امنیت 

ایجاد کنیم تشــخیص نظام مقدس جمهوری 
اســامی است که چگونه می خواهد این کار را 

انجام دهد.
 فرمانــده نیــروی زمینی ارتش خاطرنشــان 
کرد: می خواهیم در مرزهایمان انســداد انجام 
دهیــم و مبــادرت به ایــن کار هــم داریم و 
 این کار ظلم به کشــورهای همســایه نیست، 
چرا که در تمام کشــورها متداول اســت که 
 بــا اختیار و طــرح و برنامه خود انســداد مرز 

ایجاد می کنند.
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معاون امور بانوان رئیس جمهور:
8 هزار نفر از زنان سرپرست خانوار آموزش ديدند و 

مشغول به کار شدند 
باشــگاه خبرنگاران- انســیه خزعلی، معاون امور بانوان رئیس جمهور 
درباره قانون حمایت از زنان سرپرست خانوار توضیح داد. معاون امور بانوان 
رئیس جمهــور درباره قانون حمایت از زنان سرپرســت خانوار گفت:  ما در 
سه جنبه حمایت از بانوان را در دستور کار داشته ایم؛ یکی قانونی که طبق 
برنامه ششم به ما مسئولیت داده است که پیگیری کردیم و به آن مرحله ای 
رســید که باعث شد پنجره واحد در پایگاه ایرانیان مصوب شود. وی ادامه 
داد: مرحله بعد ایجاد کســب و کار پایدار بود که تعداد ۸ هزار نفر از زنان 
سرپرســت خانوار آموزش دیدند و مشغول به کار شدند؛ همینطور صندوق 
حمایت از زنان سرپرســت خانوار که در دولت ایجاد شــد و خانم هایی که 
توان ارائه ضامن نداشــته باشند تحت پوشش دولت قرار می گیرند و دولت 

ضامن آن ها خواهد شد.

فرمانده هوافضای سپاه انقلاب اسلامی: 
 حضور مردم در انتخابات باعث ناامیدی 

دشمن می شود
ایسنا- سردار امیرعلی حاجی زاده، فرمانده هوافضای سپاه انقاب اسامی 
بــا تأکید بر این که حضور در انتخابات مهم اســت گفــت که وقتی مردم 
در انتخابات حضور پیدا می کنند، دشــمن ناامید می شود. سردار امیرعلی 
حاجی زاده اظهار کرد: انقاب اســامی برای مردم است؛ لذا مردم باید در 

انتخابات، راهپیمایی و هرجا که لازم باشد حضور پرشور داشته باشند.
وی اضافه کرد: انتخابات یک نقطه عطفی اســت که همواره حضور در آن 

اهمیت دارد و قطعاً انتخابات این دوره هم مهم به شمار می آید.
فرمانده هوافضای سپاه انقاب اسامی مجدداً تأکید کرد که حیات انقاب 
به حضور مردم بستگی دارد و وقتی مردم در انتخابات و راهپیمایی حضور 
پیدا می کنند دشــمن ناامید می شــود. انتخابات دوازدهمین دوره مجلس 
شورای اسامی و انتخابات ششمین دوره مجلس خبرگان رهبری به صورت 

همزمان جمعه ۱۱ اسفند ۱۴۰۲ برگزار خواهد شد.

معاون سیاسی وزیر امور خارجه: 
حضور مردم در انتخابات پیشرفت ايران در سايه 

استقلال را تضمین می کند
ایســنا- علی باقری، معاون سیاســی وزیر امور خارجه بــا بیان این که 
انتخابات نهادینه کردن مردم ســالاری اسامی است گفت: مردم با حضور 
در انتخابات این پیام را به دنیا می دهند که ما پای اســتقال مان ایستاده 
و بهــای این اســتقال را می دهیم و با همه وجود آماده ایم که در ســایه 

استقال، پیشرفت ایران اسامی را تضمین کنیم.
 علی باقری اظهار کرد: انتخابات جلوه ای از مردم ســالاری اسامی است و 
به این موضوع تحقق و عینیت می بخشد که ما مردم ایران بعد از ۴۵ سال 
پای اســتقال خود ایستاده  و بر این باوریم که پیشرفت در سایه استقال، 
با اراده ملی و عزم جمعی شــدنی است و می توانیم آن را محقق کنیم. وی 
اضافه کرد: انتخابات یکی از عرصه های تثبیت و تحکیم این گزاره راهبردی 

نظام و نهادینه کردن مردم سالاری اسامی است. 
قاعدتــاً مردم هــم در این چارچوب و با همه توان در انتخابات مشــارکت 
خواهند کرد تا بتوانند پایه های تحکیم سازندگی و پیشرفت ایران اسامی 

را بنیان گذارند.
معاون سیاسی وزیر امور خارجه درباره پیام حضور مردم ایران در انتخابات 
به کشــورهای دنیا گفت: با توجه به این که شعار اصلی انقاب ما استقال 
بود، مــردم با حضور در انتخابات این پیام را بــه دنیا می دهند که ما پای 
اســتقال مان ایســتاده و بهای این اســتقال را می دهیم و با همه وجود 

آماده ایم که در سایه استقال، پیشرفت ایران اسامی را تضمین کنیم.

شلیک موشک بالستیک از روی ناو شهید مهدوی سپاه 
برای نخستین بار

ایرنا- برای نخستین بار یک موشک بالستیک از خانواده ذوالفقار از روی ناو 
شهید مهدوی نیروی دریایی سپاه شلیک و به هدف خود در کویر مرکزی 
ایــران با موفقیت اصابت کرد. این موشــک با برد بیــش از ۷۵۰ کیلومتر، 
جدیدترین دستاورد نیروی دریایی سپاه است که در یک همکاری مشترک 

با نیروی هوافضای سپاه احصا و به دست آمده است.
 بر اساس این گزارش، از این پس ناوهای نیروی دریایی سپاه با استفاده از 
این قابلیت می توانند انواع موشک های بالستیک تا برد ۱۷۵۰ کیلومتر را با 
خود حمل کنند. سرلشــکر سامی، فرمانده کل سپاه همچنین با اشاره به 
احصاء این توانمندی در نیروی دریایی سپاه، گفت: ناوهای اقیانوس پیمای 
مــا می توانند در هر نقطــه ای از اقیانوس ها ظاهر شــوند و طبیعتاً وقتی 
می توانیم از آن ها موشک شــلیک کنیم، هیچ نقطه امنی برای قدرتی که 

بخواهد برای ما ناامنی ایجاد کند، وجود ندارد.

برگزاری 1400 مناظره انتخاباتی در سراسر کشور
باشگاه خبرنگاران- حسن عابدینی، معاون امور استان های صداوسیما از 

پخش ۱۴۰۰ مناظره انتخاباتی در سراسر کشور خبر داد.
معاون امور استان های صداوسیما گفت: هر حوزه انتخابیه ۷ مرحله مناظره 
برگــزار می کند و عاوه بر این حــدود ۲۰ دقیقه هم به هر یک از نامزد ها 
فرصت ضبط ویدئو داده می شــود تا از ۲۰۰ کانال انتخاباتی پخش شود و 

۱۴۰۰ مناظره در سراسر کشور با نظارت کامل خواهیم داشت.
به گفته وی مناظره ها براساس الفبای نام نامزد ها پخش خواهد شد.

تسنیم- ســید ابراهیم رئیسی، رئیس جمهور 
کشــورمان در دیدار مهــر گریگوریان، معاون 
نخســت وزیر ارمنســتان و رئیس کمیسیون 
مشــترک همکاری های اقتصادی دو کشــور و 
هیئت همراه، روابط تهران و ایروان را تاریخی، 
دوســتانه و سازنده دانست و با اشاره به مسائل 
قفقاز بر اهتمام جمهوری اسامی ایران نسبت 
به حفظ ثبات و امنیت این منطقه تأکید کرد.

رئیس جمهــور در ادامه ضمــن اعام حمایت 
و اســتقبال از مذاکرات صلح میان ارمنســتان 
و جمهــوری آذربایجــان، بــر اراده و آمادگی 
جمهــوری اســامی ایــران بــرای تضمیــن 
 امنیــت راهبــردی منطقــه قفقــاز و خطوط 
قرمز جمهوری اســامی ایــران در این زمینه 

تأکید کرد.
رئیسی همچنین تصریح کرد: ما موافق حضور 
بیگانــگان در منطقه به بهانه حل مشــکات 
نیستیم و معتقدیم حضور آنها نه تنها مشکلی 
را حل نخواهــد کرد، بلکه تبدیل به مشــکل 
بزرگتری بــرای ملت ها و دولت هــای منطقه 

خواهد شد.
رئیس جمهور در ادامه با اشاره به اراده مقامات 
عالی دو کشــور برای توســعه روابط تجاری و 

اقتصادی و ارتقای آن به ســطح روابط سیاسی 
جــاری فیمابین تصریح کرد: اجرای کامل همه 
توافقــات صورت گرفته میان تهــران و ایروان 

مورد حمایت ماســت و این امر تاش مضاعف 
و پیگیری مجدانه کمیسیون مشترک دو کشور 
را می طلبد. مهر گریگوریان، معاون نخست وزیر 
ارمنســتان و رئیــس کمیســیون مشــترک 
ارمنســتان و ایــران نیز در ایــن دیدار، ضمن 
ارائه گزارشی از توسعه روابط اقتصادی بین دو 
کشــور، حمایت های جمهوری اسامی ایران از 
استقال، حاکمیت و تمامیت ارضی ارمنستان 
را برای دولت و ملت این کشور بسیار ارزشمند 
و حائز اهمیت دانســت و بر عاقمندی و اراده 
دولت ارمنستان برای توسعه روابط اقتصادی و 
تجاری با جمهوری اســامی ایران به ویژه در 

بخش انرژی و ترانزیت تأکید کرد.
  تأکید رئیسی بر ضرورت حفظ سرمايه های 

صندوق توسعه ملی
به گزارش  جلسه هیئت امنای صندوق توسعه 
ملی عصر با حضور حجت الاسام سید ابراهیم 
رئیسی به منظور بررسی گزارش عملکرد سالانه 
این صندوق در سال مالی ۱۴۰۱ و ۹ ماهه سال 

۱۴۰۲ و همچنین ارائه گزارش هیئت نظارت بر 
این صندوق برگزار شد.

 رئیس جمهور در این جلســه پس از اســتماع 
گــزارش هیئت عامــل در خصــوص منابع و 
مصارف صنــدوق و همچنین گــزارش هیئت 
نظارت، ضمن تقدیــر از زحمات هیئت امنای 
صندوق توسعه ملی در دو سال و نیم گذشته، 
با تأکید بر ضرورت توجه به حفظ سرمایه های 
صندوق توســعه ملی به عنــوان صندوقی بین 
نسلی گفت: از آنجا که اساس و فلسفه صندوق 
توســعه ملی نه برای هزینه بلکــه برای ایجاد 
توسعه در کشور بوده، لذا توجه به توسعه کشور 
با اتکا به ســرمایه های این صندوق منطبق بر 
سیاســت های سند هفتم توســعه، مورد تأکید 
اســت. رئیســی همچنین توجه ویژه صندوق 
توسعه ملی به ســرمایه گذاری در بخش انرژی 
و نیرو و حمایت جــدی از بخش خصوصی در 
جهت تقویت زیرساخت های کشور و نیز جبران 
عقب ماندگی ها در ایــن حوزه ها را مورد تأکید 

قرار داد.

مجلس  رئیس  قالیبــاف،  باقــر  محمد  ایرناـ 
شورای اسامی با بیان اینکه اگر مبتنی بر دانش 
گام برداریم، به قدرت حل مســئله می رســیم، 
گفت: با دوقطبی هــای کاذب ظرفیت و انرژی 

جامعه را هدر ندهیم.
محمــد باقر قالیباف با بیان اینکه بدون شــک 
همه امت اســامی و جوامع اسامی در تاش 
هســتند که بتوانند شاخص های اسامی بودن 
را در دولت های خودشــان و در خانواده هایشان 
پایه گذاری و توســعه بدهند،گفــت: مهم ترین 
ســنجه  برای یک جامعه و خانواده اســامی و 
انســان متدین بدون شک قرآن کریم و مکتب 
اهل بیت اســت. این مهم ترین سنجی است که 
اگر مــا صادقانه به آن نگاه کنیم و قیاس کنیم 

راه نجات ما آنجا و در این مسیر است.
وی افزود: اگر به دنبال هدایت هســتیم باید بر 
قرآن و فرهنگ قرآنی تکیــه کنیم و طبیعتاً و 
بدون شک هدایتی که برخاسته از مکتب قرآنی 
باشد به سمت رشد حرکت خواهد کرد و دقیقاً 
در نقطــه مقابــل تحجر،رکود و انفعال اســت. 
رئیس مجلس شورای اسامی با اشاره به اینکه 
قرآن کتابی برای هدایت ، تعلیم و تربیت است، 
یاد آور شد: مأموریت نبی مکرم اسام است که 
تعلیم ، تربیت و حکمت به جامعه آموخته شود. 
قرآن برای فراگرفتن این موارد است، به همین  
حهت اینگونه نشست ها بهترین هنجارسازی ها 

را می کند.
قالیباف، قرآن کریم را کتاب زندگی، حکمرانی 
و اداره و رشد جامعه دانست و افزود: مهمترین 

و اصلی ترین شــاخص برای یک جامعه رشــد 
تفکر و عقانیت دینی در آن جامعه است.

وی با بیان اینکه جامعه قرآنی، جامعه ای است 
که در آن رشــد و عقانیت دینی هر روز بیشتر 
از قبل باشــد، تأکید کرد: اینکــه مقام معظم 
رهبری فرمودند امام ما امام تحول اســت ریشه 

درهمین نکته دارد.
قالیبــاف اضافه کرد: در عید مبعث مقام معظم 
رهبر انقــاب به ایــن موضوع اشــاره کردند 
 که انقــاب اســامی در ادامه بعثــت و برای 
تحــول، رشــد و احیای مجدد اســام و عزت 

مسلمین است.
رئیس مجلس شــورای اسامی تأکید کرد: این 
انقــاب رو به جلو ادامه دارد و ان شــاا... پیش 
خواهد رفت به طوری که دیده ایم چه تأثیراتی 
در اتحاد مســلمین و مقابله با استکبار و رژیم 

صهیونیستی داشته است.
رئیس مجلس شــورای اســامی با بیان اینکه 
اگــر مبتنی بر دانش گام برداریم، به قدرت حل 
مسئله می رســیم، گفت: با دوقطبی های کاذب 

ظرفیت و انرژی جامعه را هدر ندهیم.

وزیر کشور در جمع مجریان انتخابات مطرح کرد؛

شناخت بهتر مردم از نامزدها با راه اندازی کانال های تلویزیونی و رادیویی

سخنگوی دولت:

 عمق دشمنی غرب را در مذاکرات حس کردیم

فرمانده نیروی زمینی ارتش:

قصد تجاوز به کشورهای همسایه نداریم

 رئیس مجلس:

  با دوقطبی های کاذب ظرفیت و انرژی جامعه 
را هدر ندهیم

رئیس جمهور: 

موافق حضور بیگانگان در منطقه به بهانه حل مشکلات نیستیم

- 1/م الف- اداره کل ارتباطات و امور بین الملل شهرداري شیراز

لیست اقلام مستعمل معاونت شهرسازی و معماری

شرحتعدادموضوعرديف

فاقد مشخصات )مخدوش شده( تک موتور، با موتور 3 فاز و اکنون فاقد الکتروموتور می باشد، فاقد يک دستگاهچیلر با برند سارا )سرد و گرم(1
موتور پمپاژ به همراه کانال انتقال هوا 50×100 به متراژ 24 متر که بر روی شاسی تیرآهن دوبل به 

مقدار 24 متر نصب شده است. همچنین لوله های انتقال آب و شیرآلات مربوطه موجود است.

فاقد مشخصات )مخدوش شده( تک موتور با مشخصات و اندازه چیلر فوق، کانال انتقال هوا به متراژ يک دستگاهچیلر با برند سارا )سرد و گرم(2
29 متر، شاسی تیرآهن دوبل و تکی به متراژ 15 متر، لوله های انتقال آب و    شیرآلات موجود است

فاقد مشخصات دارای 5 حلزونی جهت پرتاب باد و يک الکتروموتور نصب شده بر روی شاسی يک دستگاهچیلر با برند سارا )سرد و گرم(3
تیرآهن تکی حدوداً به متراژ 24 متر و سپری حدوداً به متراژ 16 متر با لوله و شیرآلات مربوطه

هر 3 چیلر فوق مشترکاً دارای يک تابلو برق 3 فاز با ارتفاع حدود 2 × 1/50 می باشند که متعلقات همگی موجود می باشد.

4Task در حال حاضر عملیاتی )سرد و گرم( – گازی و برقی- يک موتور تک فاز – کانال انتقال هوا 14 يک دستگاهچیلر با برند
متر – سايبان با قوطی 6×6 حدوداً 22 متر و ورق ايرانیت و شاسی با قوطی 10×10 حدوداً 12 متر که 

سايبان به شاسی چیلر متصل می باشد.

چیلر با برند سارا مدل 5
 SPA-15

3 فاز – الکتروموتور 3 فاز – برند موتوژن تبريز – کانال انتقال هوا 23 متر و تابلو برق جهت راه يک دستگاه
اندازی داخل خود چیلر می باشد

چیلر با برند سارا مدل 6
SPA-35

دارای الکتروموتور 3 فاز برند موتوژن تبريز – کانال انتقال هوا 20 متر و تابلو برق جهت راه اندازی يک دستگاه
داخل چیلر نصب می باشد.

چیلر شماره 5 و 6 دارای سايبان با قوطی 10×10 و سپری بر روی آن و ورق ايرانیت می باشد. 

ضمناً 2 عدد منبع آب مستعمل که زنگ زده و پوسیده شده به اندازه 1×1 متر نیز موجود می باشد.

بالابر ساختمانی فاقد الکتروموتور که فقط شاسی آن موجود می باشد.

لوله های انتقال آب گرم و سرد بالغ بر 300 متر. 

 نوبت اول:   1402/11/28 سبحان                                                                                                                                             نوبت دوم:    1402/12/5روزنما
معاونت شهرســازی و معماری شهرداری شیراز در نظر دارد نسبت به فروش تعداد 6 عدد چیلر مســتعمل و اقلام مازاد مستعمل دیگر از طریق مزایده عمومی در 
ســامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد( با شــماره فراخوان 1002096688000005 اقدام نماید. لذا از کلیه متقاضیان دعوت به عمل می آید با مراجعه به آدرس 
www.Setadiran.ir نســبت به دریافت اسناد مزایده و تحویل آن اقدام نمایند. در صورت عدم عضویت قبلی، ثبت نام در سامانه مذکور و دریافت گواهی امضای 

الکترونیکی صاحبان امضای مجاز از سوی متقاضیان جهت شرکت در مزایده الزامی است.
* مبلغ سپرده شرکت در مزایده:1/500/000/000 ریال می باشد که می بایست به یکی از صورتهای مشروحه زیر در پاکت )الف( به دستگاه 

مزایده گزار تسلیم شود.
الف: ضمانت نامه بانکی به نفع شهرداری شیراز )ترجیحاً بانک شهر( با شناسه ملی 14002091671 

ب: فیش واریز شــده به حساب سپرده 700791888145 بانک شهر شعبه چمران با کد مرجع 102883 )ارائه سپرده غیر از موارد اعلام شده، مورد قبول نمی باشد( 
که می بایست حداکثر تا روز یک شنبه مورخ 1402/12/20  واریز نمایند. شایان ذکر است شرکت کنندگانی که بعد از تاریخ مذکور اقدام به واریز وجه سپرده شرکت 

در مزایده نمایند، مجاز به شرکت در مزایده نمی باشند.
* ضمانت نامه در صورتی که شرکت کننده شخص حقوقی باشد باید به نام شخص حقوقی و چنانچه شخص حقیقی باشد به نام همان شخص صادر شده باشد.

* آخرین مهلت دریافت )توزیع( اسناد : متقاضیان می توانند حداکثر تا ساعت 15 روز پنج شنبه مورخ 1402/12/10 از طریق مراجعه به سامانه تدارکات الکترونیکی 
دولت )ستاد( اسناد مزایده را دریافت نمایند.

* آخرین مهلت ارائه پیشنهادات و ثبت اسناد و مدارک در سامانه حداکثر تا ساعت 15 روز یکشنبه  مورخ 1402/12/20 می باشد. 
شــرکت کنندگان می بایست تا تاریخ و ساعت مذکور سپرده شرکت در مزایده را به صورت فیزیکی به آدرس شیراز، خیابان رودکی، ساختمان معاونت شهرسازی و 

معماری، طبقه زیرزمین واحد مالی )پس از ثبت در دبیرخانه( تحویل نمایند.
* تاریخ و محل بازگشــایی پاکات: روز دوشنبه ساعت 13  مورخ 1402/12/21 در محل خیابان خلدبرین، شهرداری منطقه یک، طبقه سوم، سالن جلسات کمیسیون 

معاملات شهرداری شیراز می باشد. )که حسب مورد ممکن است تغییر نماید.(
* مدت اعتبار پیشنهادها سه ماه می باشد.

* برنده مزایده  هرگاه حاضر به انجام معامله و واریز وجه نشود سپرده شرکت در مزایده وی به نفع معاونت شهرسازی و معماری شهرداری شیراز ضبط خواهد شد.
* متقاضیان می توانند از تاریخ انتشــار جهت بازدید در ساعات اداری به آدرس خیابان رودکی ساختمان معاونت شهرسازی و معماری مراجعه نمایند. عدم مراجعه 

جهت بازدید موضوع مزایده به منزله رویت بوده و چنانچه برنده مزایده بعداً اظهار به جهل نماید پذیرفته نخواهد شد.
* هزینه آگهي، حق الزحمه کارشناسی اقلام مورد مزایده و همچنین 9% مبلغ کل پیشنهادی بعنوان مالیات بر ارزش افزوده بعهده برنده خواهد بود. 

* هزینه حمل و انتقال اقلام مورد نظر از پشت بام به عهده برنده مزایده می باشد.
* معاونت شهرسازی و معماری شهرداري شیراز در رد یک یا تمام پیشنهادها  مختار مي باشد.

* سایر اطلاعات و جزئیات مربوط به مزایده در اسناد مزایده درج گردیده است.
* محل بازدید از اقلام: استان فارس، شهر شیراز، خیابان رودکی، ساختمان معاونت شهرسازی و معماری

* جهت کسب اطلاعات بیشتر با شماره تلفن 07132330999 تماس حاصل فرمایید.
* آگهی و اطلاعات مربوط به مزایده از طریق سایت https://shaffaf.shiraz.ir قابل مشاهده می باشد.

* اطلاعات تماس سامانه ستاد جهت انجام مراحل عضویت در سامانه : مرکز تماس : 1456  
شناسه آگهی:1667994



3فارس سال سی ام  شماره 6221 شنبه 1402/11/28                               

 گزارش خبری- نجمه قنبری 

س : طاهره حیاتی
عک

 شهردار صدرا خبر داد: 
آماده باش تمامی نیروهای خدمات شهری در پی 

بارش های اخیر و پیش رو

مجتبی پارســایی، شهردار صدرا در مورد ورود ســامانه بارشی و بارش های اخیر 
اظهــار کرد: تمامی نیروهای خدمات شــهری شــهرداری صــدرا در آماده باش 
قراردارند، به طوری که تیم های متعددی به بررسی معابر می پردازند تا در صورت 
بروز هرگونه مشــکل نســبت به برطرف شدن آن اقدام شــود. وی با بیان اینکه 
عوامل خدمات شــهری در حال آماده باش هســتند. گفت: با توجه به پیش بینی 
تداوم بارش توســط سازمان هواشناسی آماده   باش عوامل خدمات شهری تمامی 

مناطق ادامه خواهد داشت.

مدیر مرکز مدیریت راه های اداره  کل راهداری فارس خبر داد:
تردد در محورهای مواصلاتی فارس روان است

حمید احمــدی، مدیر مرکز مدیریت راه های اداره  کل راهداری فارس با اشــاره 
به وضعیت بارندگی در این اســتان گفت: وضعیت تردد در محورهای مواصلاتی 
اســتان فارس روان و بدون مشکل اســت.وی با بیان اینکه از نیمه شب جمعه، 
بارش رحمت الهی در اســتان فارس آغاز شده است، گفت: مشکلی در محورهای 

مواصلاتی استان نداشته و وضعیت ترددها روان و بدون مشکل است.
احمــدی از رانندگان خواســت تا با توجه به بارش هــا و لغزندگی جاده ها، موارد 
ایمنی را هنگام رانندگی در جاده ها حتماً مراعات کنند تا شــاهد بروز مشکلات 
و حوادث نباشــیم. مدیر مرکز مدیریت راه های اداره کل راهداری استان فارس در 
پاســخ به اینکه آیا در محوری بارش برف داشته ایم، گفت: خیر، تنها شاهد بارش 

باران در محورها بوده ایم.

شهردار منطقه دو: 
جانبازان برای اعتلای کلمه حق، دفاع از اسلام فداکاری 

کرده  اند

 به مناســبت میلاد با ســعادت حضــرت ابوالفضل )ع( و روز جانباز، شــهردار و 
معاونین منطقه دو، مشــاور شهردار شیراز در امور ایثارگران و جانبازان با جانباز 

سرافراز علی اکبر حسنی دیدار و ضمن تبریک این روز به گفت و گو پرداختند. 
محمد مقدس زاده، شهردار منطقه دو در این دیدار گفت: روز جانباز یادآور ایمان 
عمیق، فداکاری بی دریغ، وفاداری به آرمان های اســلامی و انسانی بزرگانی نظیر 
شماست که قامت غیرت برافراشتند تا لوای اقتدار ایران اسلامی را استوار بدارید.
چگونه می توان از سلحشوران جانبازی که در دوران پر افتخار دفاع مقدس در راه 
خدا با جان و مال خود مجاهده کرده اند و اســتقلال و آزادی و شرافت سرزمین 
اسلامی خویش را پاس داشته و نهال عزت و اقتدار نظام اسلامی را با خون خویش 
سیراب کرده اند سپاسگزاری و قدردانی کرد که شایسته و بایسته شان والای آنان 
باشد. برای بنده افتخاریست که در خجسته زادروز باب الحوائج حضرت ابوالفضل 
عباس )ع( از شما جانباز گرانقدر و سرافراز انقلاب اسلامی که برای اعتلای کلمه 

حق، دفاع از اسلام و کشور اسلامی فداکاری کرده اید، قدردانی نمایم.

فرمانده انتظامی شیراز:
گروگانگیری مسلحانه در شیراز

سرهنگ فرج شــجاعی، فرمانده انتظامی شــیراز گفت: در یک عملیات ضربتی 
پلیس، ســه گروگان صحیح و ســالم آزاد و به آغوش گرم خانواده بازگشتند. وی 
گفت: بامداد بیســت و ششــم بهمن ماه در پی اعلام به مرکز فوریت های پلیسی 
۱۱۰ مبنی بر وقوع یک فقره آدم ربایی در شــهرک »رکن آباد« شــیراز و متواری 
شدن گروگانگیرها، بلافاصله شناســایی و دستگیری آنها در دستور کار مأموران 
انتظامی قرار گرفت. فرمانده انتظامی شــیراز ادامه داد: مأموران انتظامی ســریعاً 
تحقیقات خود را آغاز و مخفیگاه گروگانگیرها را شناسایی و موفق شدند در کمتر 

از یک ساعت گروگان ها را سالم از چنگ آدم ربایان آزاد کنند.

در  بارندگــی  کاهــش 
درجه ای  به  اخیر  دوسال 
کــه  اســت  رســیده 
ســخنگوی صنعت آب کشــور از تعبیر »افت وحشتناک 
بارندگــی« اســتفاده کرده اســت. در این بیــن اما؛یکی 
تغییــرات جوی و اقلیمی و گرم شــدن کره زمین را علت  
کاهش  بارش های زمســتانی می داند، یکــی از پیش بینی 
وضعیت آب و هوا توســط ناســا تا پنجاه ســال آینده را و 
در این اواخر نیز شــایعه دســت کاری ابرها و عقیم سازی 
 آنها توســط مخالفان کشــور را علت  کاهش  بارش ها بهانه  

قرار داده  اند.
به هر حال اســتان فارس نیز در زمره اســتان هایی نظیر 
سیستان و بلوچستان، خراسان رضوی، تهران و گلستان در 
وضعیت اضطراری تأمین آب قرار دارد که برنامه ریزی برای 
مدیریت مصرف و تقاضا برای آن در نظر گرفته شده است. 
با همه این ها سامانه بارشی که از اواخر پنج شنبه شب وارد 

فارس شــد مناطقی از شمال، شمال غرب و مرکز استان را 
در برگرفت.

در شــیراز با فعالیت این سامانه، تا ظهر دیروز ۱۱ میلیمتر 
باران باریده بود. ایســتگاه هواشناسی در شهرک گلستان 

شیراز، ۱۶ میلی متر بارندگی را ثبت کرده است.
از ابتدای سال زراعی جاری در شیراز ۴۴ میلیمتر بارندگی 
ثبت شده و میزان بارندگی در سال زراعی جاری در استان 
فارس ۵۴ میلیمتر ثبت شده است. هواشناسی اعلام کرده 
فعالیت این سامانه بارشی تا روز امروز )شنبه(، ادامه دارد. 
در همین رابطه مسعود حقیقت، مدیرکل هواشناسی فارس 
در تشــریح آخرین وضعیت هواشناســی استان با توجه به 
فعالیت ســامانه بارشی با اشاره به آخرین وضعیت بارش ها 
در استان فارس گفت: بیشترین بارش مربوط تا صبح جمعه 
به امیرایوب رســتم با حدود ۴۰ میلی متر بارش؛ خشــت 
کازرون ۳۸ میلی متــر؛ جوزاربکش نورآبــاد ۳۲ میلی متر؛ 
پیردان نورآباد ۲۹ میلی متر؛ پشــتکوه رستم ۲۷ میلی متر؛ 

مشــایخ و پل مورد نورآباد ۲۶ میلی متر؛ گرمه مرودشــت 
۲۵ میلی متــر؛ دژکرد اقلید، مصیری رســتم، شــول بزی 
مرودشــت، اقلیم شناســی رســتم هر کدام ۲۴ میلی متر؛ 
 قائمیه ۲۳/۴ میلی متر و شــش پیر سپیدان ۲۳ میلی متر 

بوده است.
حقیقت میزان بارش در شهرســتان های نورآباد، کازرون، 
رســتم، غرب اقلید، شمال غرب مرودشــت در حوزه سد 
درودزن، ســیدان، شیراز و منطقه غرب آن، خفر، فراشبند 
و فیروزآباد را خوب توصیف کــرد و گفت: به صورت کلی 
میزان بارش ها تا شهرستان فیروزآباد خوب بوده است، این 
سامانه تا قبل از ظهر امروز شنبه همچنان در فارس فعالیت 

خواهد داشت.
مدیرکل هواشناســی فارس با بیان اینکــه میزان بارش ها 
در نواحی غربی کاســته خواهد شد و در عوض بخش هایی 
از مناطق شــرقی مثل داراب و زرین دشــت باران خواهند 
داشت، گفت: در شهرستان هایی مانند اوز، لامرد، گراش و 

لار خیلــی انتظار بارش باران از این ســامانه نداریم. وی با 
تصریح اینکه این ســامانه با شدت و ضعف در استان فارس 
فعالیت خواهد داشــت، میزان بارش باران در شیراز تا ظهر 
جمعه را حدود ۱۳ میلی متر عنوان کرد و گفت: پیش بینی 
می شود میزان بارش در شیراز تا ظهر فردا به ۴۰ میلی متر 
برسد. مدیرکل هواشناسی فارس در پایان اظهار کرد: هفته 
آینده نســبت به روزهای قبل ســردتر خواهد شد و البته 

بارشی هم در هفته آینده نخواهیم داشت.
به گزارش ســبحان، آغاز بارندگی در استان فارس و شهر 
شــیراز موجب شــد جانی تازه به رودخانه خرم رود که به 
رودخانه خشک معروف است بخشیده شود و بعد از مدت ها 

آب در این رود جاری شود.

 ،

استاندار فارس در دیدار با رئیس امور برنامه و بودجه استان های سازمان برنامه 
و بودجه کشور خواستار تمرکز زدایی از مرکز و تفویض اختیار به استان ها شد و 

تحقق آن را گامی اساسی در جهت رفع برخی مشکلات عنوان کرد. 
محمد هادی ایمانیه در دیدار با سعید توتونچی ملکی رئیس امور برنامه و بودجه 
استان های ســازمان برنامه و بودجه کشــور ضمن تقدیر از عملکرد احمدعلی 
افکاری رئیس پیشین ســازمان مدیریت و برنامه ریزی فارس گفت: پاکدستی، 
تجربه، علم و خبره بودن در کار را، از ویژگی های بارز رئیس پیشــین ســازمان 
مدیریــت و برنامه ریزی فارس عنوان کرد و گفت: همچنان از تجربیات ایشــان 

استفاده خواهیم کرد.
نماینده عالی دولت در فارس در ادامه ضمن تبریک به محســن پاپری زارعی به 
جهت تصدی مسئولیت جدید سازمان مدیریت فارس گفت: از ایشان هم طبق 
بررسی های انجام شده به جز خوبی، پرتوانی و پرتلاشی چیز دیگری نشنیده ایم.

وی ضمن اینکه از محسن پاپری زارعی خواست از ظرفیت هایی که در آخر سال 
پیش می آید حداکثر استفاده و بهره ببرید را ببرد، در گفت وگو با رئیس برنامه و 

بودجه استان های سازمان برنامه و بودجه کشور خواستار افزایش حقوق و ارتقاء 
ســطح معیشت کارکنان وزارت کشور شد و گفت: در صورتی که از برخی موارد 
به صورت قانونی حمایت نشود بعضی از امورات به مشکل می خورد و همچنین 

زمینه ایجاد تخلفات نیز ممکن است فراهم شود.
محمد هــادی ایمانیــه در بخــش دیگــر ســخنان خــود خاطرنشــان کرد: 
تصمیم گیری های ملی برای برخی از جزئی ترین مســائل اســتانی، هم سرعت 
پیشرفت را کند می کند و آن گونه که شایسته است منجر به نتیجه نخواهد شد.
وی افزود: فارس و تمام اســتان ها پتانســیل بســیاری دارنــد و عقیده داریم 
در صورتــی که اختیاراتی به اســتان ها تفویض شــود و شــاهد تمرکز زدایی 
 از مرکــز باشــیم، بســیاری از گره ها بــاز، و اتفاقات مثبتــی در اکثر حوزه ها 

حادث خواهد شد.
اســتاندار فارس، شرط تحقق این موضوع را، اعتقاد عمومی جامعه اداری کشور 
عنوان کرد و گفت: در صورت اجرای این خواســته اســتانداران پاسخگوی همه 

مسائل و موارد مربوط به استان خود، خواهند بود.

استاندار فارس خواستار شد:

تمرکز زدایی و تفویض اختیار به استان ها

به اعتقاد متولی فرهنگ و ارشــاد اســلامی فارس، هدف 
اصلی جشنواره موسیقی فجر فارس، بها دادن به هنرمندان 

بومی و فرصت عرض اندام به جوانان بوده است.
عدم حضور گروه هــای پرطرفدار موســیقی و به تبع آن، 

اســتقبال نه چندان مطلوب از ســوی مــردم موجب این 
پرسش از مدیر کل فرهنگ و ارشاد اسلامی فارس شد. 

  امسال هدف اصلی ما حمایت از گروه های موسیقی استان 
خودمان بود

مدیرکل فرهنگ و ارشــاد اســلامی فارس در پاســخ به 
ســؤال مبنی بر علت کاهش اســتقبال نسبت به سال های 
گذشــته، اظهار کرد: امســال هدف اصلی مــا حمایت از 
گروه های موسیقی اســتان خودمان بود. حمیدرضا قانعی 

افــزود: برخی از این گروه ها در طول ســال، فرصتی برای 
ارائــه خود پیدا نمی کنند. اعضــای برخی از گروه ها، حتی 
 برای اولین بار اســت که تالار حافظ را از نزدیک می بینند.

 فرصت چنین اجرایی در طول سال برای این گروه ها فراهم 
نیست، چون برای برگزاری کنسرت باید پول نسبتاً زیادی 

پرداخت کنند.
  استقبال از موسیقی محلات

موســیقی  از  گروه هایــی  گذشــته  ســال  گفــت:  وی 

 محــلات، بــه خصــوص از خــارج از اســتان به شــیراز 
آمدنــد و اســتقبال خوبــی هــم شــد، امــا هنرمندان 
 شــیرازی انتظــار داشــتند که ایــن فرصــت در اختیار 
آنهــا قرار گیــرد. ما هم خواســتیم این فرصــت را برای 
آنها ایجــاد کنیم و برخــی از گروه ها حتی توانســتند از 
بلیت فروشــی هم عایدی نســبتاً خوبی داشــته باشــند 
 کــه ایــن می تواند نقطه عطفــی در کار هنــری حرفه ای 

آنها باشد.

آشتی زمستان با فارس
بارش باران در شیراز به 13 میلی متر رسید

مدیر کل فرهنگ و ارشاد اسلامی فارس:

هدف اصلی بسترسازی برای ظهور هنرمندان بومی بود

تی
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ره 
اه

: ط
س 

عک
رونق نشاط اجتماعی توسط مدیریت شهری 

پیاده روی بزرگ خانوادگی شهروندان کلان شهر شیراز در بزرگراه سرلشکر شهید استوار برگزار شد

شهردار شیراز اظهار کرد:

استقبال شهروندان از برنامه های شاد ورزشی 

گروه خبر-لیلا غضنفری 
پیاده روی بزرگ خانوادگی شــهروندان کلان شهر شیراز در بزرگراه 
سرلشــکر شهید اســتوار در بزرگراه جدید الاحداث سرلشکر شهید 
عبدالرسول استوار محمودآبادی در جنوب شرقی شیراز برگزار شد.

در این پیــاده روی که همزمان با اعیاد شــعبانیه در بزرگراه جدید 
الاحداث سرلشکر شهید عبدالرسول استوار محمودآبادی در جنوب 
شــرقی شیراز برگزار شد، به قید قرعه جوایز ارزنده ای به شهروندان 

اعطا شد.
شــهروندان اســتقبال زیادی از این برنامه مفرح شــهرداری شیراز 

داشتند.
 شــهردار کلان شــهر شــیراز در این پیاده روی با تقدیــر از حضور 
شهروندان بیان کرد: در این پیاده روی که به همت سازمان فرهنگی، 
اجتماعی و ورزشــی شهرداری برگزار شــد، با وجود باراش پراکنده 
باران این موهبت الهی، شــاهد حضور پررنگ و پرشور جمع کثیری 

از شهروندان عزیز  بودیم.
محمدحسن اسدی که به جوایز ارزنده ای به قید قرعه اشاره داشت، 
بیان کرد: یک دستگاه خودرو ساینا، ۱۰۰ جایزه سه میلیون تومانی 
خرید لوازم خانگی و ۱۰۰ جایزه ســه میلیــون تومانی خرید لوازم 

ورزشــی از جوایزی بود که به قید قرعه تقدیم حضور شــهروندان 
گرامی شد.

قابل ذکر اســت، پروژه بزرگ  مقیاس بزرگراهی سرلشــکر شــهید 
اســتوار محمودآبادی که در چهل وپنجمین ســالروز جشن پیروزی 
انقلاب شکوهمند اسلامی تقدیم مردم شد، با زمان بسیار کمتری از 
برآوردهای اولیه با تلاش کارکنان خدوم سازمان عمران و بازآفرینی 

فضاهای شهری شهرداری شیراز به بهره برداری رسید .
پــروژه  بزرگراه سرلشــکر شــهید اســتوار از بولــوار خلیج فارس 
بــه بولــوار نصــر شــرقی متصــل می شــود و موجب تحــول در 
 جنوب شــرق شــیراز خواهد شــد و ایــن منطقه را از بن بســت 

خارج کرده است. 
بنا بر این گزارش، شهروندان و شــرکت کنندگان در این پیاده روی 
می توانند نتایج قرعه کشی پیاده روی حواله خرید لوازم ورزشی را از 

طریق
https://farhangi.shiraz.ir/RContent/10FC5RWZY34-

و نتایج قرعه کشی پیاده روی حواله خرید لوازم خانگی را از طریق 
https://farhangi.shiraz.ir/RContent/10FC5RWZY33-

مشاهده کنند.
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سر دفتر رسمی ثبت طلاق 56 و ازدواج 42 شیراز

آسیای غربی

وزیرخارجهآمریکا:
 توافق بر سر آتش بس غزه ممکن است

 باشــگاهخبرنگاران-آنتونــی بلینکن، وزیــر خارجه آمریکا 
می گوید دســتیابی به توافق آتش بس ممکن اســت، اما مسائل 
»بســیار دشــواری« باقی مانده که باید حل و فصل شود.آنتونی 
بلینکن، وزیر خارجه آمریکا در پاســخ به این ســؤال که آیا می توان پیش از آغاز 
ماه مبارک رمضان به توافقی برای آتش بس در غزه دســت یافت یا خیر، گفت: »با 
همتایان خود از قطر، مصر و اســرائیل در حال کار بر روی این طرح هســتیم و به 
شــدت تلاش می کنیم تا به توافقی دست یابیم و من معتقدم که این امکان وجود 
دارد«. به گزارش رویترز، بلینکن ادامه داد: »مسائل بسیار بسیار سختی وجود دارد 
که باید حل شــوند. اما ما متعهد هســتیم که هر کاری می توانیم انجام دهیم تا به 

جلو برویم و ببینیم آیا می توانیم به توافق برسیم«. 
به گفته یک منبع آگاه، بیل برنز، رئیس ســیا روز پنجشــنبه برای گفت وگو های 
بیشــتر در خصوص این توافق و آزادی گروگان های صهیونیســت به سرزمین های 

اشغالی سفر کرد.
انتهای ماه گذشته، مذاکره کنندگان در پاریس چارچوبی برای آتش بس ارائه کردند. 
در پاسخ به این طرح، حماس فرآیندی سه مرحله ای را برای آتش بس پیشنهاد کرد 
که مجموعاً چهار ماه و نیم زمان می برد و شامل خروج کامل نیرو های صهیونیست 
از غزه اســت. بنیامین نتانیاهو، نخست وزیر رژیم صهیونیستی این طرح را رد کرده 
است.گفته می شود روز سه شنبه مذاکراتی در خصوص گروگان ها در پایتخت مصر 
برگزار شــده و یکی از زمینه های مهم اختلاف نســبت تعداد اسرای فلسطینی به 

گروگان های صهیونیست است که طی توافق قرار است آزاد شوند.

ایالات متحده

»معمار تحریم ها« علیه روسیه قصد دارد به کاخ سفید 
بازگردد

باشگاهخبرنگاران-دالیپ ســینگ، »معمار« تحریم های ضد 
روســیه، معاون سابق دستیار رئیس جمهور آمریکا در امور امنیت 
ملی که اقتصــاددان آمریکایی که او را »معمــار« تحریم ها علیه 

روسیه می نامند، به زودی به کاخ سفید باز می گردد.
اکســیوس به نقل از مقامات کاخ سفید گفت: سینگ جایگزین مایکل پایل خواهد 

شد که در پایان فوریه از سمت خود کناره گیری می کند.
ســینگ از فوریه ۲۰۲۱ تا ژوئن ۲۰۲۲ معاون مشاور امنیت ملی جو بایدن، رئیس 

جمهور ایالات متحده در امور اقتصاد بین المللی بود.
 G۲۰ و G۷ انتظار می رود سینگ به هماهنگی موضع ایالات متحده در نشست های

که به ترتیب در ژوئن و نوامبر برگزار می شوند، کمک کند.
پیــش از این، ســرگئی لاوروف، وزیر امور خارجه روســیه گفته بــود که تلاش 
کشور های غربی برای منزوی کردن روسیه با شکست مواجه شده است. همچنین، 
غرب با دست کم گرفتن پتانسیل دلار و یورو به عنوان ارز های جهانی به پای خود 
شلیک می کند و تحریم ها تا حد زیادی موجب کاهش ارزش دلار و یورو می شود.

پس از اعمال تحریم های غرب از جمله آمریکا و اتحادیه اروپا علیه روســیه که در 
آن بخشی از ذخایر بین المللی این کشور مسدود شد، بسیاری از کشور های جهان 

خواستار کاهش وابستگی اقتصاد جهانی به دلار شدند.
همچنین پس از اعمال تحریم های گسترده غرب علیه روسیه در پس زمینه جنگ 
اوکراین، تیم اقتصادی دولت روسیه مجموعه ای از تصمیمات را اتخاذ کرد که ثبات 

مالی و اقتصادی این کشور را تقویت کرد.

ایالات متحده

رسانهصهیونیستی:

» نتانیاهو« درخواست بشردوستانه قطر را رد کرد

ازآغازطوفانالاقصی؛

حزب ا... تاکنون ۱۰۳۸ عملیات علیه صهیونیست ها انجام داده است

ایرنا- شــبکه ۱۲ تلویزیون رژیم صهیونیستی گزارش 
داد کــه بنیامیــن نتانیاهــو، نخســت وزیر این رژیم 
درخواســت قطر برای افزایش کمک های بشردوستانه 

به فلسطینیان در نوار غزه را رد کرد.
شــبکه ۱۲ تلویزیــون رژیم صهیونیســتی اضافه کرد 
که درخواســت قطر توســط ویلیام برنز، مدیر سازمان 
اطلاعات مرکزی آمریکا )سیا( روز پنجشنبه در جریان 
دیــدار با »نتانیاهو« با هدف پیشــبرد توافق احتمالی 
مبادله اســیران مطرح شــد.این شــبکه صهیونیستی 
افزود: نتانیاهو اعلام کرده اســت که از گفت وگو درباره 
این موضــوع تا زمانی که مدارک مطمئنی به دســت 
آورد که داروهای ارسال شــده از سوی رژیم اسرائیل 
برای اسیران صهیونیست بازداشت شده توسط حماس 
در غزه، به دست آنها رسیده است، خودداری می کند.

در این زمینه تاکنون هیچ اطلاعیه رســمی از ســوی 
قطر صادر نشــده اســت. شــبکه ۱۲ تلویزیون رژیم 
صهیونیستی از ورود ویلیام برنز، مدیر سازمان اطلاعات 
مرکزی آمریکا )سیا( در سفری از پیش اعلام نشده به 

سرزمین های اشغالی فلسطین خبر داده بود.
این شــبکه صهیونیستی جزئیات بیشــتری در مورد 
 مدت زمان ســفر و دستور کار مدیر ســیا در سفر به 
سرزمین های اشغالی فلســطین ارائه نداد اما در عین 

حال روزنامه »یدیعوت آحارونوت« گزارش داد که سفر 
برنز به تل آویو با مذاکرات قاهره در مورد معامله مبادله 
اســیران مرتبط بوده است. برنز مدیر سیا روز سه شنبه 
در یک نشست چهارجانبه در قاهره که با حضور رئیس 
موســاد، رئیس اطلاعات مصر و محمد بن عبدالرحمن 
آل ثانی، نخســت وزیر قطر برگزار شــد، شرکت کرده 
بود. در این نشســت چهار جانبــه درباره توافق مبادله 
 اسیران فلسطینی با اسیران صیهونیست در نوار غزه و 

آتش بس محدود در غزه تبادل نظر شد.
رســانه های صهیونیســتی گفتند که نشست  قاهره در 
بحبوحه پافشــاری حماس بر موضــع خود برای پایان 
دادن بــه جنــگ در نوار غزه که رژیم اســرائیل با آن 

مخالفت کرده است،  پایان یافت.
تــل آویــو تخمیــن می زند که حــدود ۱۳۴ اســیر 
صهیونیســت در غزه وجــود دارد در حالیکه به گفته 
منابع رســمی هر دو طرف، حداقل هشت هزار و ۸۰۰ 
فلســطینی در زندان های رژیم صهیونیستی نگهداری 
می شــوند. درخواست بشردوســتانه قطر برای افزایش 
کمک ها به مردم غزه در حالی از ســوی نخســت وزیر 
رژیم صهیونیستی رد شــده است که تدروس آدهانوم 
گبریســوس، رئیــس ســازمان جهانی بهداشــت بار 
دیگر خواســتار برقراری آتش بس دائمــی میان رژیم 

صهیونیســتی و حماس شد و تصریح کرد: شرایط غزه 
همانند جهنم است.گبریســوس در گفت و گو با شبکه 
»ســی ان ان« با ابراز نگرانی شــدید از تبعات ویرانگر 
وضعیت بهداشــتی کنونی فلســطینیان آواره در غزه 
تأکید کرد: وخامت وضعیت بهداشتی در این منطقه در 
وصف نمی گنجد و قدرت کلام از بیان آن عاجز است.

برخی از رســانه های فلســطینی گزارش دادند که به 
دلیل کمبود شــدید مواد غذایی در نوار غزه، ساکنان 
 ایــن منطقه برای زنــده ماندن به علف  خــواری روی 
آورده اند. گروه های مقاومت فلسطین ۱۵ مهرماه برابر 
با هفتم اکتبــر ۲۰۲۳، عملیات غافلگیرکننده ای با نام 
»طوفــان الاقصی« را از غزه )جنوب فلســطین( علیه 
مواضع رژیم اســرائیل آغاز کردند که سرانجام پس از 
۴۵ روز نبرد و درگیری، سوم آذرماه ۱۴۰۲ برابر با ۲۴ 
نوامبر ۲۰۲۳، میان اسرائیل و حماس آتش بس موقت 
چهار روزه یا همان وقفه برای تبادل اسرا میان حماس 

و اسرائیل برقرار شد.

مهر- حزب ا... لبنان تعداد عملیات خود علیه دشمن 
صهیونیســتی از زمان آغاز عملیات طوفان الاقصی را 

اعلام کرد.
 مقاومت اســلامی لبنان اعلام کرد که تعداد عملیات 
مجاهــدان ما علیه دشــمن صهیونیســتی تاکنون به 

۱۰۳۸ عملیات رسیده است.
حــزب ا... لبنان اعــلام کرد که مجاهــدان ما پادگان 
»کریات شــمونه« را با تعدادی موشک فلق هدف قرار 
دادند. همزمان حزب ا... لبنان همچنین سایت »برکت 

ریشا« را با سلاح موشکی هدف قرار داد.
 در عین حال گفته شــده اســت که حمله موشــکی 
حزب ا... به شــهرک مرگلیوت در مجاورت شــهرک 

کریات شمونه منجر به قطع برق این شهرک شد.
مقاومت اســلامی لبنان همچنیــن از هدف قرار دادن 
تجهیزات جاسوسی اســرائیل در پایگاه دریایی ناقوره 
با سلاح های مناسب و ضربه مستقیم به آنها خبر داد.

شــامگاه گذشته نیز مقاومت اســلامی حزب ا... لبنان 
اعلام کرد که در پاسخ به جنایت رژیم صهیونیستی در 
شهرک النبطیه که به شهادت و زخمی شدن شماری 
از غیرنظامیــان لبنانــی منجر شــد، در جنوب لبنان 

شهرک کریات شمونه را موشک باران کرده است.
در بیانیــه حزب ا... آمده اســت: در راســتای حمایت 
از ملت اســتوار فلســطین در نوار غزه و پشتیبانی از 
مقاومت دلاور و شریف آن و همچنین نخستین پاسخ 

به جنایت دو شــهرک النبطیه و الصوانــه، مجاهدان 
مقاومت اسلامی ساعت ۱۷:۵۵ عصر پنج شنبه به وقت 
محلی شهرک صهیونیست نشین کریات شمونه را هدف 

ده ها موشک کاتیوشا قرار دادند.
رســانه های رژیم صهیونیستی اعلام کردند که شهرک 
اشغالی کریات شــمونه در دو مرحله هدف ۱۵ راکت 
کاتیوشــا و دو موشــک ضد زره از جنوب لبنان قرار 
گرفت و ســه راکت به مرکز این شــهرک اصایت کرد 
و از شهرک نشــینان خواسته شد تا در پناهگاه ها باقی 
بمانند. پس از این حملات آژیر خطر در این شهرک به 
صدا درآمــد و تیم های امدادی خود را به محل اصابت 

موشک ها رساندند. 

ارتش صهیونیستی خود را برای 2۰ هزار معلول جنگ غزه 
آماده می کند

تســنیم- یک رســانه عبری زبان اعلام کردکه ارتش اسرائیل 
ســال جاری میلادی شاهد زخمی شدن دست کم ۲۰ هزار نظامی 

می باشد.
چند رســانه عبری زبان از جمله شبکه رادیو و تلویزیون رسمی رژیم صهیونیستی 
کان و روزنامه هاارتص در گزارشی در این رابطه اعلام کردند، وزارت جنگ اسرائیل 
به بخش درمان و توانبخشــی ارتش اســرائیل دستور داده اســت تا خود را برای 
اســتقبال از ۲۰ هزار مورد مجروحیت آماده کند، در حالی که این رقم برای سال 

قبل از آن حدود ۵۵۰۰ مجروح بود.
به نوشــته این رســانه، رادیو ارتش اســرائیل هم اعلام کرد، از ابتدای آغاز جنگ 
غزه تا پایان ســال ۲۰۲۳ بیش از ۵ هزار و ۵۰۰ نظامی اســرائیلی زخمی شدند اما 
پیش بینی می شــود که سال ۲۰۲۴ شاهد بستری شدن دست کم ۲۰ هزار نظامی 

اسرائیلی در بیمارستان باشیم.
هاآرتص در رابطه با شــرایط و وضعیت ارتش اسرائیل در داخل نوار غزه هم گفت، 
نظامیان تیپ گولانی به دلیل بدی اوضاع روحی و جســمی خود اعلام کردند دیگر 

حاضر به انجام عملیات در داخل شهر غزه نیستند.
این رســانه در خبر دیگری هم فاش کرد که نظامیان گردان شــاکید از دســتور 
فرماندهان خود برای خروج از زره پوش های خود و حضور در خیابان های نوار غزه 

سرپیچی کرده و دستورات فرمانده خود را اجرا نکردند.
این در حالی اســت که حدود ۳ هزار نفر از نظامیان کادر و احتیاط ارتش اسرائیل 

فقط طی سال ۲۰۲۳ تحت معاینات و معالجات روانی و مغزی قرار گرفته اند.
ماه گذشته بود که شبکه ۱۲ تلویزیون رژیم صهیونیستی هم در خبری اعلام کرد، 
۳ هزار نفر از مجروحین جنگ غزه دچار معلولیت های دائم شــده اند و براســاس 
ارزیابی وزارت جنگ اســرائیل شــمار نظامیان معلول این جنگ از مرز ۱۲ هزار و 

۵۰۰ نظامی خواهد گذشت.

دریای سرخ دیگر تفرجگاه آمریکایی ها نیست
ایسنا- همزمان با آغاز تظاهرات مردمی یمن در حمایت از ساکنان غزه 
عضو شورای عالی سیاسی یمن تأکید کرد: به آمریکایی ها می گوییم که 
از دل تمام عرصه ها و از بین حملات و محاصره ها، قهرمانان یمن سربلند 
خارج می شــوند. در حالیکه روز گذشــته راهپیمایی های گسترده ای در 
حمایت از غزه و فلســطین طبــق روال هر جمعه برگزار شــد، محمد 
علی الحوثی،  عضو شــورای عالی سیاســی یمن گفت: »نبرد مســتقیم 
ما پیشرفتی اســت در برابر همه تجاوزات آمریکایی-انگلیسی که با آن 

روبه رو هستیم.«
همزمان با راهپیمایی مرکزی شهر صعده، ۱۰ راهپیمایی دیگر در میدان 
سردار شهید، شعاره، بنی صیاح، الحجله، برازح، الجرشه در غمر، قطابر، 

بنی بحر، ذویب، ربوع الحدود و الظاهر برگزار شد.
تجمع کنندگان پرچم های فلسطین و یمن، پرچم های آزادی و بنرهایی 
در محکومیت کشــتار و جنگ نابودگرانه علیه مردم فلســطین به ویژه 

کودکان و زنان در نوار غزه را در دست داشتند.
همچنیــن ۲ راهپیمایی در میدان شــدا بعد از نمــاز جمعه و در مرکز 

منطقه منبه برگزار شد.
او در ســایه تظاهــرات یمنی ها افزود: از امت عــرب می خواهیم بیرون 
بیایند، تظاهرات کنند و به فشــار بر دشــمن مســتکبر تا توقف تجاوز 

ادامه دهند.
الحوثی تأکید کرد: دریای ســرخ دیگر تفرجگاهی برای گردش و تفریح 

آمریکایی ها نیست.

ناتو برای یک تغییر بزرگ در کنار اوکراین است
ایسنا- لوید آستین، وزیر دفاع آمریکا متعهد شد تا از اوکراین در جنگ 
علیه روســیه حمایت کند. وزیر دفاع آمریکا در بیانیه ای برای نشســت 
وزرای دفاع کشــورهای عضو ناتو در بروکســل گفت: ما در آســتانه دو 
سالگی حمله روسیه به اوکراین قرار داریم. آمریکا، متحدان و شرکای ما 

برای مدت طولانی در کنار اوکراین خواهند بود.
وزیر دفــاع آمریکا همچنین گفت، متحدان بر تعهــد پایدار به اوکراین 
»آزاد و مســتقل« تأکید کردند. تقریباً دو ســال پس از حمله ولادیمیر 
پوتیــن، رئیس جمهور روســیه به اوکراین که جدی تریــن تهدید برای 
امنیت فراآتلانتیک در دهه های اخیر محســوب می شــود، ناتو قوی تر و 

متحدتر از همیشه شده است.
آســتین با تأکید بر اینکه ناتو قوی ترین اتحاد نظامی در تاریخ اســت، 
افزود: ایالات متحده با نگاه به نشســت هفتاد و پنجمین سالگرد نشست 
ناتو در واشــنگتن به تقویت پیوندهای خود با متحدان ارزشــمند خود 

ادامه خواهد داد.
ســنای آمریکا روز سه شنبه با ۷۰ رأی موافق در مقابل ۲۹ رأی موافق، 
طرح کمــک ۹۵/۳۴ میلیارد دلاری به اوکراین، رژیم صهیونیســتی و 
تایــوان را تصویب کرد که از آســتانه ۶۰ رأی لازم در ســال های اخیر 
برای تصویب فراتــر رفت. این لایحه باید به تأییــد مجلس نمایندگان 

آمریکا هم برسد.

 انتقاد مادورو از آرژانتین بابت مشارکت 
در »دزدیدن« هواپیمای ونزوئلا

تســنیم- نیکلاس مادورو، رئیس جمهور ونزوئلا از همتای آرژانتینی 
خود بابت مشارکت در طرح آمریکا برای ربودن هواپیمای ونزوئلا انتقاد 

کرد.
رئیس جمهــور ونزوئلا ســه روز بعــد از آنکه آرژانتین یــک هواپیمای 
ونزوئلایــی را برای توقیــف به آمریکا تحویــل داد از همتای آرژانتینی 
خود »خاویــر میلی« انتقاد کرد. مادورو در یــک پیام تلویزیونی گفت: 
»آنها هواپیمای ما را دزدیدند... »میلی راهزن هواپیما را از ونزوئلا ربود. 
خاویر میلی که قهرمان راســت گرایان افراطی اســت.«مادورو در ادامه 
درباره خاویر میلی که به ترامپ آرژانتین معروف شــده گفت: او کارهای 
دیوانه وار می کند، یا اینکه خودش هم دیوانه است. شاید هم هر دو باشد.

یک فروند هواپیمای باری بوئینگ ۷۴۷ تحت مالکیت شرکت ونزوئلایی 
»امتراســور« از زمان فرود در آرژانتین در سال ۲۰۲۲ توقیف شده بود. 
ایــن تصمیم با توجه بــه ادعاها درباره خریداری ایــن هواپیما از ایران 

صورت گرفته بود. تهران این ادعا را تکذیب کرده است.
وزارت دادگســتری آمریکا در بیانیه ای اعلام کــرده هواپیمای بوئینگ 
۷۴۷ که توســط یک شرکت باربری ونزوئلا از شرکت هواپیمایی ماهان 
ایران خریداری شده بود، در چارچوب »محدودیت های صادراتی مربوط 

به ایران« توقیف و به آمریکا منتقل شده است.
رئیس ســازمان هواپیمایی کشوری چند روز پیش از این با بیان این که 
هواپیمایی توقیف شــده ونزوئــلا هیچ ارتباطی به ایــران ندارد، گفت:  
اقدامات یکجانبه آمریکا امنیت هوانوردی مسافری را به خطر می اندازد.

باکو به دنبال »جنگ تمام عیار« با ایروان است
باشگاهخبرنگاران-نیکول پاشینیان، نخست وزیر ارمنستان، جمهوری 
آذربایجان را به برنامه ریزی »جنگ تمام عیار« علیه کشورش متهم کرد.
نخســت وزیر ارمنســتان در خصوص تنش های مرزی چند روز اخیر با 
جمهوری آذربایجان گفت: تحلیل های ما نشــان می دهد باکو قصد دارد 
در برخی نقاط مرزی اقدامات نظامی انجام داده و تنش های مرزی را به 

یک جنگ تمام عیار علیه ارمنستان تبدیل کند. 
وی افــزود: »این نیت در تمامی اظهارات و اقدامات جمهوری آذربایجان 

قابل مشاهده است«. 
اظهارات پاشینیان دو روز پس از آن بیان می شود که نیرو های جمهوری 
آذربایجان چهار ســرباز ارمنی را در حمله به یک پاسگاه مرزی کشتند. 
باکو مدعی اســت که نیرو های ارمنی ابتدا شــلیک کردند و این حمله 

مرگبار یک »عملیات انتقام جویانه« بود.

دبیرکلجنبشانصارا...یمن:

آمریکا و انگلیس در عرصه نظامی و حمایت از اسرائیل شکست سختی خوردند
مهر- ســید عبدالملک بدرالدیــن الحوثی، دبیرکل 
جنبش انصار ا... با بیان اینکه اگر حمایت های آمریکا 
نبود، رژیم صهیونیســتی نمی توانســت تا این حد در 
نوار غزه مرتکب جنایت شود، تأکید کرد که آمریکا و 
انگلیس در حمایت از تل آویو شکست سختی خوردند.
دبیــرکل جنبــش انصــار ا... یمن دربــاره تازه ترینِ 
کشورش و منطقه به ویژه تجاوز رژیم صهیونیستی به 
نوار غزه و عملیات نیروهای ارتش یمن در حمایت از 

مردم مظلوم فلسطین سخنرانی کرد.
الحوثی در این سخنرانی گفت: برای نوزدهمین هفته 
متوالی تجاوزات وحشــیانه رژیم صهیونیســتی علیه 
نوار غــزه ادامه دارد و این رژیــم مرتکب فجیع ترین 

و زشــت ترین جنایات می شود. دشمن صهیونیستی در 
ارتکاب جنایات فجیــع در غزه مهارت دارد و نیروهای 
شــیطانی با مرگبارترین و مدرن ترین ابزارهای تخریب 
و کشــتار از او حمایت می کنند. بمب ها و موشک های 
مخربی که در اختیار دشمن صهیونیستی قرار می گیرد، 
آخرین فناوری های آمریکا، انگلیس و برخی کشورهای 

غربی است.
وی ادامــه داد: بمب های انفجاری قــوی برای مقابله با 
ارتش هایی کــه دارای پایگاه های نظامــی و تجهیزات 
جنگی عظیم هســتند، در نظر گرفته شــده است اما 
اکنون بر سر کودکان، زنان و زیرساخت های غیرنظامی 
غزه ریخته می شــود. تخریب گسترده و تداوم جنایات 
با ســرعت بالا در غزه به دلیل حمایت نظامی آمریکا از 
صهیونیست هاست. اگر حمایت آمریکا از صهیونیست ها 
نبود، نمی توانســتند این ویرانــی همه جانبه و جنایات 
وحشتناک را به نوار غزه وارد کنند. آمریکایی ها مسئول 
درجــه یک ویرانی و جنایت در غزه و تداوم آن در تمام 

این مدت هستند.
الحوثــی تصریح کرد: آمریکا بودجــه هنگفتی را برای 
جنایــات فجیع رژیم صهیونیســتی فراهــم می کنند 
و دوبار شــرایط اضطــراری را در ایــن خصوص فعال 
کردند، گویی ارتش اشــغالگر بخشــی از ارتش آمریکا 
است. دشــمن صهیونیســتی تاکنون بیش از ۲۵ هزار 
تن گلوله و موشــک آمریکایی را برای کشتن کودکان 
و زنان در غــزه و ویران کردن خانه ها اســتفاده کرده 
است. آمریکا مستقیماً در بخش های هوایی، جاسوسی و 

شناسایی اطلاعات لازم را در اختیار رژیم صهیونیستی 
بــرای برنامه ریــزی و انجام عملیات ها قــرار می دهند. 
آمریکا به دلیل مشــارکت در عملیــات و تجاوز به غزه 
 با کارشناســان و در جلســات شــورای جنگ اسرائیل 

شرکت می کند.
دبیــرکل انصار ا... افــزود: آمریکا در ســطح منطقه از 
دشمن صهیونیستی محافظت می کند و فشار می آورد و 
برخی کشــورها را به اتخاذ مواضع منفی در قبال مردم 
غزه تشویق می کند. فشــارهای آمریکا برخی کشورها 
را مجبور به تسلیم شــدن، تضعیف موقعیت اسلامی و 
حمایت پنهانی از دشمن صهیونیستی کرد. آمریکایی ها 
با نیروهای آزاده حامی مردم فلســطین مقابله می کنند 
و تجاوز به یمن هم در همین راســتا قرار دارد. آمریکا 
با حمایت سیاســی از دشــمن صهیونیستی در شورای 
امنیت، از وتو علیه هرگونه تصمیم بشردوستانه به نفع 

مردم غزه استفاده می کند.
وی خاطرنشــان کــرد: مجموع حمــلات هوایی رژیم 
صهیونیســتی به نــوار غزه بیش از ۴۶ هــزار حمله به 
یک منطقــه جغرافیایــی محــدود و پرجمعیت بوده 
اســت. میزان مواد منفجره ای که دشمن صهیونیستی 
بــا آن غزه را هدف قرار داده، معــادل ۴ بمب اتمی از 
 بمب هایی است که آمریکا در شهر هیروشیما ژاپن از آن 
اســتفاده کرد. تنها در دو ماه اول تجــاوز به نوار غزه، 
مقامات آمریکایی اعتراف کردند که دشــمن اشــغالگر 
۲۹۰۰۰ بمب ســاخت آمریکا را بــر روی غزه انداخته 
اســت. برخی گزارش ها حاکی از آن اســت که آمریکا 
۳۰۰۰ بمــب هــزار کیلویی و انواع دیگــر تجهیزات و 

مهمــات جنگی در اختیار تل آویو قرار داده اســت. 
بمب های آمریکایی توانایی تخریب یک منطقه کامل 
را دارند و ترکش های مرگبار آنها تا ۳۶۵ متر در غزه 

امتداد دارد.
رهبر انصار ا... یمن ادامه داد: دشــمن اســرائیلی از 
بمب های سمی فسفر ســفید علیه نوار غزه استفاده 
می کنــد که دمــای ســوزاندن آن تــا ۸۰۰ درجه 
ســانتیگراد می رسد. دشمن اعتراف کرد که طی ۵۰ 
روز بیش از ۹۰ هزار راکــت و گلوله توپخانه به غزه 
شلیک کرده است. بنا به اعتراف خود صهیونیست ها 
تمام این اقدامات انجام شــده است تا نوار غزه دیگر 
برای زندگی مناسب نباشــد. وضعیت بهداشتی نوار 
غزه در شــرایط ســختی که در آن اپیدمی ها گسترش 
می یایند و کمبود دارو و آب ســالم وجود دارد، بســیار 

فاجعه بار است.
الحوثی در بخش دیگری از ســخنانش گفت: دشــمن 
اسرائیلی نتوانست اســرا را بازگرداند و تعدادی از اسرا 
 در اثــر بمباران وحشــیانه و تخریب همــه جانبه آن 

کشته شدند.
الحوثی گفت: بیمارستان های باقیمانده غزه در محاصره 
هســتند و دشمن در حال ایجاد فاجعه جدیدی در آنها 
است، مانند مجتمع پزشکی ناصر. دشمن صهیونیستی 
خانه های شــهروندان فلســطینی را که در بمباران ها 
تخریب نشده اند، غارت می کند. زندانیان زن فلسطینی 
در زندان های دشــمن مورد تجاوزات وحشتناکی قرار 
می گیرند که کرامت انسانی را تحت تأثیر قرار می دهد. 
نبــش قبر ۲۰۰۰ قبر، ســرقت بیش از ۳۰۰ جســد و 
ربــودن اعضای حیاتی از آنها و تخریب ۱۳ قبرســتان 
در مناطق مختلف نوار غــزه، بیانگر ماهیت نفرت انگیز 
دشمن اسرائیلی اســت. وضعیت به جایی رسیده است 
که ســربازان زن و مرد صهیونیست به کشتن کودکان 
فلســطینی افتخــار و مباهات می کنند. ما با دشــمن 
خطرناکی روبه رو هســتیم که برای همه جامعه بشری 
خطر دارد و دشمنی که همه ارزش ها، اخلاقیات، حقوق 

و قوانین را انکار می کند.
وی در بخــش دیگــری از ســخنانش تصریــح کرد: 
صهیونیست ها نه فقط یک دشمن عادی بلکه دشمنانی 

کینه توز هستند که شدت آن را نمی توان تصور کرد. 

اخبار کوتاه جهان

آسیای غربی

آسیای غربی

آگهی فقدان سند مالکیت بخش ۲۵ فارس شهرستان لامرد
 

یحییعلیزادهباتسلیمیکبرگاستشهادیهکهدردفتر
اسنادرسمیشماره157لامردتنظیمگردیدهاستمدعی
استکهتعدادیکجلدسندمالکیتمربوطبهششدانگ
یکبابمغازهبهمساحت50/67مترمربعپلاک5367/8واقع
درقطعهیکبخش25فارساستانفارس،شهرستانلامرد،
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آقاییحییعلیزادهثبتوسندمالکیتبهشمارهچاپی
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تا میباشد خود نزد مالکیت سند وجود مدعی یا و کرده
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خواهدکرد.
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قنبری ابراهیم آقای بنام فوق پلاک ششدانگ مالکیت سند که
فرزندکهزادصادرگردیدهاست.سپسطبقنظرکارشناسرسمی
دادگستریششدانگپلاکفوقبادرنظرگرفتناینکهپلاکفوق
شاملدوواحدساختمانمسکونیقدیمیبهصورتمجزااحداثی
سرویس شامل آن از قسمتهایی که بوده منطقه سنتی مصالح با
قدیمی قسمت زیربنای است. گرفته قرار نوسازی مورد بهداشتی
و مربع متر بهمساحتحدودا250 بامصالحسنتی احداثی ملک
زیربنایاحداثیبامصالحبنائی)سرویسبهداشتی(حدود35متر
فلزی ورق ازجنس باسقفسبک مسقف فضای انضمام به مربع
برخورداری با فوق ملک میباشد. مربع متر بهمساحتحدود45
آب منصوبه انشعابات و شهری متعارف خدمات و امکانات از
با و باشد می مسکونی برداری بهره و استفاده مورد گاز و برق و
مبلغ به ارزیابیحدوداً در گذار تاثیر جوانب تمام گرفتن نظر در

دانگ سه که است گردیده ارزیابی و برآورد ریال 9800،000،000
شنبه روز 12 الی 9 ساعت از فوق پلاک ششدانگ از مشاع
مزایده طریق از لامرد املاک و اسناد ثبت اداره در 1402/12/12
پایه مبلغ از مذکور مشاع دانگ سه مزایده میرسد فروش به
فروش به نقداً پیشنهادی قیمت بالاترین به و شروع کارشناسی
برق، بهآب، مربوط بدهیهای پرداخت بهذکراست میرسد.لازم
گازاعمازحقانشعابویاحقاشتراکومصرفدرصورتیکهمورد
مزایدهدارایآنهاباشدونیزبدهیهایمالیاتیوعوارضشهرداری
اینکهرقمقطعیآنمعلومشدهیا از وغیرهتاتاریخمزایدهاعم
مزایده برنده عهده به کلًا اجرایی حقوق همچنین و باشد نشده
خواهدبودودرصورتوجودمازادوجوهپرداختیبابتهزینههای
فوقازمحلمازادبهبرندهمزایدهمستردخواهدشد.ضمناًچنانچه
روزمزایدهتعطیلرسمیگردد،مزایدهروزاداریبعدازتعطیلیدر
همانساعتومکانمقرربرگزارخواهدشدخریدارانمکلفند10
درصدمبلغپایهکارشناسیرابهحسابسپردهثبتجهتشرکت
جلسه در او قانونی نماینده یا خریدار حضور و تودیع مزایده در
مزایدهالزامیاستبرندهمزایدهمکلفاستظرفیکماهازتاریخ
مزایدهنسبتبهواریزمابهالتفاوتمبلغفروشبهحسابصندوق
استرداد قابل تودیعی مبلغ اینصورت غیر در نماید اقدام ثبت
نبودهوبهحسابخزانهواریزخواهدشد.اینآگهییکنوبتدر
روزنامهکثیرالانتشارسبحاندرجمیگردد،لذاخریدارانمیتوانند
دروقتمقرردرادارهثبتاسنادواملاکلامردحاضرودرجلسه

مزایدهشرکتکنند.
تاریخانتشارآگهی:1402/11/28

46۲9/م الف- منصور کشوری
رئیس اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان لامرد

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابررایشماره140260311036003622و140260311036003626
مورخ1402/10/13هیاتاولموضوعقانونتعیینتکلیفوضعیت
ثبتیاراضیوساختمانهایفاقدســندرسمیمستقردرواحد
ثبتیحوزهثبتملک-شیرازناحیه4تصرفاتمالکانهبلامعارض
متقاضــیآقایعلیاصغرجهاندیــدهدیندارلوفرزندآقاجان
بشــمارهشناســنامه1616صادرهازخرامهولیلاکنکاشفرزند
ارغوانشمارهشناسنامه7029صادرشیرازهریکبهنسبتسه
دانگمشاعازششــدانگیکبابخانهبهمساحت141.42متر
مربعپلاک14فرعیاز1022اصلیمفروزومجزیشدهازپلاک
1022اصلیواقعدربخشسهخریداریازمالکرسمیآقایامین
اردوبادیمحرزگردیدهاست.لذابهمنظوراطلاععموممراتبدر
دونوبتبهفاصله15روزآگهیمیشــوددرصورتیکهاشخاص
نسبتبهصدورســندمالکیتمتقاضیاعتراضیداشتهباشند
میتوانندازتاریخانتشاراولینآگهیبهمدتدوماهاعتراضخود
رابهاینادارهتســلیموپسازاخذرسیدظرفمدتیکماهاز
تاریختسلیم،اعتراضدادخواستخودرابهمراجعقضاییتقدیم
نمایند.بدیهیاستدرصورتانقضایمدتمذکوروعدموصول

اعتراضطبقمقرراتسندمالکیتصادرخواهدشد.
تاریخانتشارنوبتاول:1402/11/14
تاریخانتشارنوبتدوم:1402/11/28
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پایان امسال برنامه نوسازی ۲۲۵ هزار واحد 
به اتمام می رسد

باشــگاه خبرنگاران- محمد آیینی، مدیرعامل شرکت بازآفرینی شهری ایران 
گفت: مجموع واحدهای نوسازی شده از ابتدای فعالیت در دولت سیزدهم تاکنون 

۱۸۱ هزار و ۱۴۱ واحد بوده است.
به گفته وی از مجموع سالانه یک میلیون واحد در نظر گرفته شده در نهضت ملی 
مســکن، ۱۵۰ هزار واحد در هر سال برای نوسازی بافت های فرسوده است که در 

دو ماه گذشته شاهد شتاب گیری آن بوده ایم.
او می گویــد: تا پایان ســال از رکورد نوســازی ۹۲ هزار واحد که در ســال ۹۱ 
 کســب شــد، عبور می کنیم و تا پایان امســال برنامه نوســازی ۲۲۵ هزار واحد 

به اتمام می رسد. 
وی افزود: در صورتی همکاری بانک ها در پرداخت تســهیلات این روند نوسازی 

تسریع شده و سرعت اجرای پروژه ها دوبرابر خواهدشد.

جهش ۳۰ درصدی تولید مسکن با همکاری بانک ها

باشگاه خبرنگاران- ارسلان مالکی، مدیرعامل ســازمان ملی زمین و مسکن 
گفــت: طبق قانون جهش تولید باید  بانک ها اقدام به پرداخت تســهیلات ۵۵۰ 
 میلیون تومانی کنند در صورتی که هنوز بسیاری از بانک ها در این بخش همکاری 

لازم را ندارند.  
او افــزود: بانک ها در حال حاضر بخش کمی از تســهیلات خــود را به این حوزه 
پرداخــت می کننــد در صورتی که اگر همکاری لازم باشــد جهش ۳۰ درصدی 
 در حوزه تولید مســکن به ویژه برای  پروژه های نهضت ملی مســکن را شــاهد 

خواهیم بود.
وی تأکید کرد: تنها در این بخش است که مشکل وجود دارد و در سایر بخش ها 
از جملــه تأمین زمین و یا روند ســاخت در حال حاضر مشــکلی  وجود ندارد و 
همکاری در این زمینه بسیار خوب بوده و در صورتی که بانک ها هم همکاری لازم 
را کنند علاوه بر افزایش ســرمایه بانک های همراه شاهد کاهش اعتبار بانک های 

هم که همکاری نمی کنند محقق می شود.

توافق برای نوسازی ناوگان  حمل ونقل ریلی 
با وزارت صمت

مهر- مهرداد بذرپاش، وزیر راه و شهرســازی با حضور در هفدهمین نمایشــگاه 
بین المللــی گردشــگری و صنایع وابســته تهــران از بخش هــای مختلف این 
نمایشــگاه بازدید کرد و گفت: گردشــگری و حمل و نقل ارتبــاط تنگاتنگی با 
هم دارند و تأمین زیرســاخت های راه، ارتباط مســتقیمی با رونق گردشــگری 
در تمامی ســطوح دارد و خوشــبختانه در دو ســال اخیر در حوزه گردشــگری 
 رشــد خوبی داشــتیم از این رو نیازمنــد تقویت ناوگان های هوایــی، دریایی و 

ریلی هستیم.
وزیر راه و شهرســازی یادآور شــد: هفته گذشته برای تقویت ناوگان حمل و نقل 
بــا وزیر صمت توافق نامه ای امضا کردیم و در این باره قرار اســت در حوزه ریلی 
همکاری جدیدی داشــته باشــیم. ما اعتقاد داریم باید ســفرها تســهیل شود و 

دسترسی ها به امکانات سفر آسان تر و عادلانه تر شود.
بذرپــاش گفــت: معرفــی جاذبه هــای گردشــگری در آزادراه هــا و جاده های 
کشــور یکــی از موضوعاتی اســت کــه آن را دنبــال می کنیــم و در این باره 
تســهیلاتی را نیز در نظر خواهیم گرفــت. با وزیر میراث فرهنگی، گردشــگری 
 و صنایع دســتی تعامل بســیار خوبی داریم که این تعامــلات به صورت جدی تر 

دنبال می شود.
وی افزود: بهسازی راه ها برای دسترسی بهتر به مراکز گردشگری و اماکن فرهنگی 
تاریخی یکی دیگر از محورهای همکاری با وزارت میراث فرهنگی، گردشــگری و 
صنایع دستی اســت. چرا که ایران سرشار از ظرفیت های گردشگری و فرهنگی و 

تاریخی است که موجب مباهات و افتخار است.

رئیس سازمان بورس تشریح کرد:
فرآیند برگزاری مجامع سرمایه گذاری های استانی 

سهام عدالت

ایرنا- مجید عشــقی، رئیس ســازمان بورس و اوراق بهادار در جمع مدیران کل 
امور اقتصادی و دارایی اســتان های کل کشور به تشریح فرآیند برگزاری مجامع 

شرکت های سرمایه گذاری استانی سهام عدالت پرداخت.
چهارمین گردهمایی فصلی مدیران کل امور اقتصادی و دارایی استان ها با حضور 
رضا خواجه نائینی، معاون توســعه انســانی و منابع وزیر اقتصاد و رئیس سازمان 
بورس و اوراق بهادار و ولی اله جعفری، مدیر نظارت بر ناشــران ســازمان بورس و 

اوراق بهادار برگزار شد.
رئیس ســازمان بورس و اوراق بهادار در این نشســت به ذکر آماری درباره سهام 
عدالت پرداخت و گفت: ارزش کل ســهام عدالت حدود یک هزار همت است که 
۶۰ درصد آن مربوط به شــرکت های سرمایه گذاری استانی است. به بیانی دیگر، 
۶۰۰ همت دارایی ســهام عدالت مربوط به شــرکت های سرمایه گذاری استانی و 
۴۰۰ همت دیگر هم متعلق به ســهامداران روش مستقیم است. ۶۰۰ همتی که 
در سبد سهام شرکت های ســرمایه گذاری استانی است در همه استان ها یکسان 
نیست و از ۳ تا ۴ هزار میلیارد تومان تا ۳۰ هزار میلیارد تومان بسته به جمعیت 

سهامداران متغیر است.
وی افزود: ســود کل ســهام عدالت در ســال جاری حدود ۸۰ همت بود که ۳۰ 
همــت آن تقســیم شــد و ۲۰ همت دیگر آن نیــز درآینده ای نزدیک تقســیم 
 می شــود. ۳۰ همت نیز برای افزایش ســرمایه شــرکت هایی اســت کــه برنامه 

توسعه ای دارند.
رئیس ســازمان بورس و اوراق بهادار گفت: اگر شرکت های سرمایه گذاری استانی 
به درســتی مدیریت شــوند و مجامع آنها به روز و تشکیلاتشان کامل شود، این 
شــرکت ها می توانند در تمامی اســتان ها به عنوان پایه اصلی توســعه باشــند و 

پروژه های استانی را به بهره برداری برسانند.
  برنامه شورای عالی بورس برای مجامع سرمایه گذاری های استانی

عشــقی بــه برنامه شــورای عالی بــورس برای برگــزاری مجامع شــرکت های 
ســرمایه گذاری استانی ســهام عدالت پرداخت و اعلام کرد: بر اساس مصوبه این 
شــورا نهایتاً تا پایان مرداد ماه ۱۴۰۳ تمامی مجامع شــرکت های سرمایه گذاری 
اســتانی برگزار می شود. در این راســتا تا کنون مجمع شــرکت  سرمایه گذاری 
اســتان خراسان شــمالی برگزار شده است و مجمع اســتان زنجان نیز ۳ اسفند 
ماه برگزار خواهد شــد. مجامع باقی استان ها نیز با توجه به آمادگی شرکت های 

سرمایه گذاری استان ها به مرور برگزار می شود.
عشــقی با بیان این که با برگزاری مجامع شــرکت های ســرمایه گذاری استانی، 
منابع خوبی وارد این شــرکت ها خواهد شد، گفت: تلاش ما این است که تمامی 
ســودهای سهام عدالت برای سهامداران غیرمستقیم با برگزاری هر مجمع توسط 

شرکت های سرمایه گذاری استانی تقسیم شود.
وی، تصویب صورت های مالی شــرکت ها و ارتقای ســطح هیئت مدیره را در این 
راســتا مهم خواند و افزود: سطح هیئت مدیره شرکت های سرمایه گذاری استانی 

باید بالاترین سطح تائید صلاحیت سازمان بورس را داشته باشند.
رئیس ســازمان بورس و اوراق بهادار، برگزاری برنامه ها و همایش ها برای آشنایی 
استان ها با بازار سرمایه و ابزارهای موجود برای تأمین مالی را اقدام دیگر سازمان 
بورس در سال  جاری برشمرد و گفت: در هر سفر استانی نزدیک به ۱۵ تا ۲۰ مورد 

پذیرش در بورس و فرابورس انجام شده است.
عشــقی با بیان این که امســال حدود ۶۰۰ همت تأمین مالی در بازار ســرمایه 
انجام شــده اســت، گفت: از این میزان حــدود ۳۵۰ همت مربــوط به افزایش 
 ســرمایه و ۲۵۰ همت مربوط به انتشــار اوراق بوده که این رقم تا پایان ســال 

به ۷۵۰ همت می رسد.

ایســنا- محمدرضا فرزین، رئیس  کل بانــک مرکزی با 
تأکید بر اینکه پایه های اقتصاد کشــور بر روی نظام بانکی 
استوار شــده و ۹۰ درصد تأمین مالی کشور برعهده نظام 
بانکی اســت گفت: هم اکنون نزدیک به ۲۰۰ میلیارد دلار 
 تجــارت خارجی کشــور در جهان به وســیله نظام بانکی 

مدیریت می شود.
محمدرضــا فرزیــن در چهاردهمین گردهمایی روســای 
موفق شــعب بانک های کشــور گفت: کارکنان و مدیران 
شبکه بانکی با تلاش شبانه روزی در خدمت رشد و توسعه 
اقتصادی کشــور هســتند و همچنین با توجــه به حجم 
 تجارت خارجی کشور، در خنثی سازی تحریم ها نیز موفق 

عمل کرده اند.
وی یادآور شد: متاســفانه بی مهری هایی در کشور نسبت 
به نظــام بانکی وجود دارد؛ بارها دیده شــده در فضاهای 
مختلف زحمات همــکاران ما در نظام بانکی نادیده گرفته 
می شود و ســعی در فضاسازی نســبت به همکاران ما در 

نظام بانکی دارند.
رئیس کل بانک مرکزی ادامه داد: تمام بخش ها در کشــور 
نقاط قــوت و ضعفی دارند اما در انتقــاد از یک مجموعه 
باید بدانیم نســبت به چه تعداد افراد و چه مقدار کار و چه 
میزان عملکرد مالی صحبــت می کنیم. تجارت خارجی و 
نقل انتقالات داخلی و خارجی کشــور به همت نظام بانکی 
کشــور به خوبی جریان دارد و در واقع یکی از نقاط قوت 

کشور نظام بانکی است.
وی در ادامــه این ســخنرانی خاطرنشــان کــرد: از نظر 
بانکداری الکترونیک نیز از بســیاری از کشورهای اروپایی 

از جمله روسیه بسیار جلوتر هستیم.

رئیس کل بانک مرکزی تأکید کرد: باید زحمات همکاران 
نظام بانکی به خوبی تبیین شــود تا به افرادی که اطلاعات 
 کافی ندارند اجازه زیر ســؤال بردن خدمــات نظام بانکی 
داده نشــود.فرزین با بیان اینکه نظــام بانکی یکی از نقاط 
قوت اقتصادی کشور است، یادآور شد: اگر متوجه نباشیم، 
دشمن این نقطه قوت را به یک نقطه ضعف تبدیل می کند؛ 
 به همین دلیل دشمن نظام بانکی و مالی کشور را مورد هدف 

قرار داده است.  
وی تأکید کرد: لذا نباید نســبت به این مسئله غافل باشیم 
و وظیفــه داریم بــه امور اطلاع رســانی و روابط عمومی و 
هم چنیــن ارائه خدمات و کارهایی که در صنعت بانکداری 

انجام می شود توجه ویژه  داشته باشیم.
رئیس کل بانک مرکزی خاطرنشــان کرد: تکنولوژی های 
جدید بانکداری موجب شــده نیاز جامعه نسبت به بانک ها 
افزایش پیدا کند و هرچه جوامع به سمت تکنولوژی پیش 
می روند، نیاز جامعه به بانکــداری افزایش می یابد، اما نوع 

خدمات تغییر پیدا می کند.  
فرزیــن در خصــوص تأثیر هــوش مصنوعی بــر صنعت 
بانکداری گفت: هوش مصنوعی تأثیرات بســیار زیادی در 
صنعت بانکداری خواهد داشت و در بانک مرکزی نیز سال 
گذشته متوجه این مسئله شــده ایم و اداره جدیدی برای 

توسعه این فناوری ها در بانک مرکزی اختصاص دادیم.
وی یادآور شد: البته اقدامات بانک مرکزی بیشتر از منظر 
بانکداری مرکزی بوده است و نه از منظر بانکداری تجاری، 
اما به نظر می رســد بایــد در حوزه بانکــداری تجاری نیز 

برنامه ریزی بیشتری صورت بگیرد.
رئیس کل بانک مرکزی ضمــن تأکید بر توجه به آموزش 

در این حوزه، عنوان کرد: بخشــی از این مســئله به حوزه 
آمــوزش برمی گردد و آموزش نقــش مهمی دارد. نباید به 
دلیل عــدم آموزش از تکنوروژی عقــب بمانیم و آموزش 
نقــش مهمی در توســعه فناوری ها در صنعــت بانکداری 
 و حرکــت ایــن صنعت در کشــور همــگام بــا تغییرات 
جهان دارد. در این باره آموزش های حین خدمت می تواند 

مؤثر باشد.
فرزین ادامه داد: هوش مصنوعی و تکنولوژی جدید نیاز به 
شــعب را کاهش می دهد، اما خدمات غیرحضوری نیز نیاز 
به مشاوره دارد. ممکن اســت شکل ارائه خدمات متفاوت 
شــود، اما همواره نیاز به این خدمات وجود خواهد داشت. 
چراکــه خدمات پیچیده تر و متنوع تر می شــود و لذا ارائه 
ایــن خدمات نیاز به دانش خواهد داشــت و باید برای آن 

برنامه ریزی کنیم.
وی افزود: در این همایش بیشتر مدیران موفق کشور جوان 
بوده اند و کمتر از ۵ ســال ســابقه مدیریت داشته اند و به 
نظر می رسد هر چه سن بالاتر رفته انگیزه ها برای موفقیت 

کاهش پیدا کرده است. 
به نظر می رسد این مسئله نقطه ضعفی است که باید به آن 
توجــه کنیم و باید برنامه ریزی برای افزایش انگیزه افراد با 
تجربه بالاتر در حوزه منابع انســانی داشته باشیم. استفاده 
از تجربه افراد با ســابقه بالا بســیار مهم است و امیدواریم 
در آینده تعداد افراد باسابقه بیشتر در میان مدیران موفق 

بیشتر شود.
   آموزش کارکنان امــری ضروری در فضای رقابتی 

فزاینده است
فرشاد حیدری، رئیس موسسه عالی آموزش بانکداری ایران  

نیز در چهاردهمین گردهمایی رؤســای موفق شعب گفت: 
امروزه بر اســاس تغییراتی که در حوزه بانکداری به دلیل 
وجود فناوری و آثار گسترده آن بر عملیات بانکی ضروری 
اســت که هیئت مدیره بانک ها و بانــک مرکزی با نگاه به 
این تغییرات برای ارائه خدمات نوین به مشتریان در شعب 

اقدام کنند.  
وی با اشاره به اهمیت ســرمایه گذاری بلندمدت در حوزه 
فناوری اطلاعات بانکی افزود: شــبکه بانکی باید با آموزش 
کارکنــان در این حــوزه بتواند آمادگی  بــرای مواجهه با 
این تغییــرات  را ایجاد کند و در فضــای رقابتی فزاینده 
خدمات با کیفیت به آحاد جامعه به واســطه بهره گیری از 

فناوری های نوین ارائه کند.  
رئیس موسســه عالی بانکداری تصریح کــرد: قطعاً آینده 
بازار، چشــم انداز متفاوتی با وضعیت کنونی خواهد داشت، 
از این رو لازم اســت بانک هــا با اســتراتژی بلندمدت با 
 این تغییرات مواجه شــوند تا بتوانند ســهم بــازار خود را 

حفظ کنند.  
وی با ارائه گزارشــی در خصوص چهاردهمین گردهمایی 
رؤسای موفق شعب بانک ها و مؤسسات اعتباری به حضور 
۲۹ بانک و موسسه اعتباری و قدردانی از ۳۷۰ رئیس موفق 

شعبه در این گردهمایی نیز اشاره کرد.

آگهی ثبتی و دادگستری

بازار طلا

مسکن

حمل و نقل ریلی

یارانه

اقتصاد کلان
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ایسنا- عباس علی آبادی، وزیر صنعت معدن 
و تجــارت در چهارمین رویــداد ملی صنعت 
دانــش بنیان که با محوریت ســلامت برگزار 
شد، بیان کرد: چشم امید همه مردم به شما 
دانشــمندان و دانش بنیان های کشوراست، 
مردم به شــما دل بســته اند و ما سعی می 
کنیم با حل مشــکلات،  مســیر حرکت شما 

را باز کنیم.
وی افــزود: با بانک مرکــزی و وزارت اقتصاد 
مذاکراتــی داریم و در جهــت کاهش موانع 
ناشــی از رفع تعهــد ارزی  تمام تلاش خود 
 را خواهیم کــرد و از تمــام صاحبان صنایع 

حمایت می کنیم.
وزیر صمت با بیان اینکه دولت و رئیس جمهور 
از شما حمایت می کند، گفت: هر کدام از شما 
شــرکت ها بدون رانت کالایــی صادر کردید، 

صاحب ارز حاصل از صادرات هستید.
علی آبادی بیان کرد: در افزایش زمان بازگشت 
ارز مذاکراتی انجام داده ایم و به موفقیت هایی 
رســیده ایم و در کنــار شــرکت هایی که به 

مشکلاتی برخورد کرده اند، هستیم.
وزیــر صمت گفت: بــا صندق توســعه ملی 
جهــت اختصــاص وام ارزی بــه طراح های 
صــادرات محورمذاکراتی داریــم و به دنبال 
 آن هســتیم وام با قیمت پایین تری به دست 

صنایع برسد.
وی عنوان کــرد: در اتصال به شــرکت های 
بــزرگ آن قســمت کــه بــه وزارت صمت 
مربوط می شود، ابلاغ شده است. شرکت های 
بــزرگ را موظــف کرده ایم که شــرکت های 
 بزرگ، شــرکت های دانش بنیــان کوچک را 

حمایت کنند.
با کلیه دستگاه های اجرایی و حاکمیتی  جهت 
اهرم سازی ابزارهای در اختیار دولت مذاکراتی 
داریم. این مذاکرات  با هدف تشــویق و حتی 
الزام به شرکت ها به سمت بکارگیری هر یک 

از استراتژی ها انجام می شود.

وی گفــت: اگر از مســیر نــوآوری محصولی 
را تولیــد و صادرکنیــم، می توانیــم از بــن 
بســت مشــکل مالــی خــارج شــویم و به 
ثــروت بزرگ دســت پیــدا کنیم. بــه این 
 شــکل رشــد ســریع و جهــش اقتصــادی 

اتفاق می افتد.
وزیر صمــت ادامه داد: رهبــر فرزانه انقلاب 
فرمودند سعی کنید بخشــی از وقت خود را 
برای فکر کردن بگذارید، ما به فکر شما بیشتر 

نیاز داریم.
وی با بیان اینکه نوآوری مســیر اصلی است، 
گفــت: از ایده تا فروش محصــول از اهمیت 

ویژه ای برخوردار است.
وی با اشــاره به اهمیت صادرات گفت: ایران 
و کره جنوبی ورود به صنعت خودرو را با هم 
شــروع کردند، اما کــره جنوبی هدف خود را 
صادرات تعریف کرد و امروز شــاهد موفقیت 

این کشور در عرصه خودرو هستیم.
وزیر صمت با اشــاره به حمایت وزارت صمت 
از صادرات گفت: اگر شرکت های تولیدکننده 
ایرانــی محصولات خود را بــه اروپا و آمریکا 
صــادر کند، از وزارت صمت مشــوق دریافت 
می کننــد و در اولویــت حمایــت مــا قرار 

می گیرند.

وی با بیــان اینکه ارز به شــرکت هایی داده 
می شــود که صادرات بیشتری داشته باشند، 
گفت: شــاخص نوآوری و فناوری در اولویت 

رتبه بندی صنایع خواهد بود.
وی با اشــاره به کتاب از خوب تا عالی گفت: 
کســانی که به مرتبه عالی می رسند، از مرتبه 
متوسط جهش کرده اند، باید تولیدکننده گان  
از تله مــرگ نجات پیدا کننــد و با طراحی 
برنــد اختصاصــی طعم شــیرین موفقیت را 
 بچشــند و در زنجیره هــای ارزش جهانــی 

مشارکت کنند.
وی با اشــاره بــه تعریف رایــج از نوآوری در 
کشورهای در حال توســعه ، گفت: آمریکای 
لاتین  بیشــتر بر علم و تحقیقات دانشگاهی 
تمرکز می کند. اگر به ســمتی برویم که علم 
و تحقیقات دانشــگاهی را الگو قــرار دهیم، 
روســیه و آمریکای لاتین می شویم. در حالی 
که در آســیای شرقی تمرکز جدی بر فناوری 

صنعتی- بنگاهی است.
او بیان کرد: آمریکا و آســیای شرقی سامانه 
مدیرت دانش را ایجاد کردند و مدیریت دانش 
را سر لوحه خود قرار دادند. بسیاری از اساتید 
دانشــگاه های معتبر کشــور و دنیا سال های 
ســال گلادیاتور این ســامانه هستند. توصیه 

می کنــم علاوه بر علم و دانــش، به مدیریت 
دانش بها داده شــود تا بتونیم از تمرکز صرف 
به تولید علم و دانش به سمت علمی کاربردی 

حرکت کنیم.
وی با اشاره به اهمیت تغییر الگوی تحقیقات 
کشــور بیــان کرد. متاســفانه در کشــور ما 
بیشــترین نقش را در تحقیقــات به ترتیب 
دولت، دانشگاه، شــرکت های دولتی دارد در 
حالی که  در دنیای پیشــرفته برعکس است 

و ما باید به این سمت حرکت کنیم.
او بیــان کرد: یکی از اهــداف همایش دانش 
بنیان، گرد هم آمدن شــرکت های کوچک و 
شــرکت های بزرگ و صاحب قدرت در کنار 

هم است.
علــی آبــادی  رو بــه شــرکت های کوچک 
گفت: شــرکت های دانش بنیــان کوچک به 
شــرکت های بزرگ قلاب شــوید و با حفظ 
چابکی، خود را بــه پایگاه های محکم متصل 
کنید، اگر این کار رو نکنید امکان حذف شما 

بالا می رود.
وی افــزود: حذف قیمت گذاری دســتوری و 
خارج کردن دولت از تصدی گری دو موضوع با 
اهمیت است. شرکت های دولتی نباید رقیب 

شرکت های خصوصی شوند.
علی آبادی با اشاره به ارزش رقابت در تجارت 
گفت: اجازه بدهیم شرکت های خارجی نیز در 
صنعت ورود کنند و رقابت ســالم و صحیحی 
داشته باشند. تعرفه کالای وارداتی باید کاملًا 
هوشــمندانه و زمــان دار باشــد. تعرفه اقلام 
واســطه ای باید کاهش پیدا کند چرا که مواد 

اولیه تولید هستند.
  استراتژی های بین المللی شدن و توسعه 

صادرات
وی با بیــان اینکه اولویت در تخصیص ارز به 
شــرکت های دانش بنیان داده شــود، گفت: 
موضوع اصلــی برای صادرات این اســت که 
چطور به ســمت بازارهای بین المللی حرکت 

کنیم. اگــر می خواهیــد بین المللی شــوید 
شــبکه ای از ارتباطات در سراسر جهان پیدا 
کنید و اطلاع رسانی و معرفی محصولات خود 
را به بهترین شکل ممکن انجام دهید چرا که 
در بســیاری از موارد محصولات با کیفیت  از 

این موضوع آسیب می بینند.
علی آبــادی بیان کرد: ســعی کنید تا جایی 
که می توانید با شــرکت های بزرگ دنیا پیوند 
برقرار کنید و ارتباطات زیادی داشــته باشید. 
شما شرکت های دانش بنیان فرصت ها را قدر 
بدانیــد، از روابط خود اســتفاده و در جاهای 

مختلف حضور پیدا کنید.
وزیــر صمت گفت: گاهی  برای توســعه لازم 
اســت نمایندگی در کشــورهای دیگه ایجاد 
کنید، و یا در آن کشــور کارخانه ایجاد کنید 
و یا با شــرکت های دیگر قرارداد ببندید وآنها 

فروشنده محصولات شما شوند.
وی بیان کرد: من به عنوان وزیر صمت از یک 
شرکتی حمایت می کنم که در کشور دیگر به 
عنوان یک شرکت ایرانی، محصولاتی تولید و 

عرضه می کند.
وی بــا اشــاره به ادامــه دار بــودن همایش 
ملی صنعــت دانش بنیان گفت: ما ســرقول 
 خودمان هستیم و ماهی یک بار دور هم جمع 

می شویم.
در چهارمیــن رویداد ملــی همایش صنعت 
دانش بنیان که در پارک علم و فناوری برگزار 
شــد. توافق نامه همکاری سه جانبه در جهت 
حمایت از صادرات محصــولات دانش بنیان 
بهداشت  وزارتخانه های  بین  عرصه ســلامت 
ارزی(، وزارت  امنــای صرفه جویــی  )هیئت 
صمت و ســتاد اقتصاد سلامت معاونت علمی 

ریاست جمهوری به امضا رسید.
از محصولات جدید دارویی درمان ســرطان 
و برخی تجهیزات پزشــکی تولید شرکت های 
دانش بنیان رونمایی شــد و از شــرکت های 
دانش بنیان برتر در حوزه سلامت تقدیر شد.

وزیر صمت:

به دنبال افزایش زمان بازگشت ارز و وام ارزی ارزان هستیم

مسکن و نوسازی

رئیس  کل بانک مرکزی عنوان کرد:

مدیریت ۲۰۰ میلیارد دلار از تجارت خارجی کشور به وسیله شبکه بانکی

بانک

باشگاه خبرنگاران- علیرضا محمدی، رئیس مرکز مطالعات 
و اطلاعــات رفاه ایرانیان در مصاحبه با رادیو از بروز رســانی 
اطلاعــات رفاه ایرانیــان و اعمال داده هــای جدید اقتصادی 
خانواده ها پس از دو سال خبر داد و گفت: خبرهایی همچون 
حذف ســه دهک و.. شــایعه اســت، ما بعد از دو سال در ماه 
گذشــته، داده ها و اطلاعات پایگاه رفاه ایرانیان را بروزرسانی 
کردیــم، یارانه هیچ عزیزی در این ماهی که هســتیم حذف 

نشده است.
وی افزود: برخی موارد اســتثنا هم وجــود دارد مثل این که 
شماره بانکی آنها با مشــکل مواجه می شود یا به دلایل فوت 
سرپرست خانواده یارانه به صورت خودکار قطع می شود. دیگر 
اعضــای خانواده باید با مراجعه به پلیس +۱۰ مشکلشــان را 
حــل کنند تا مجدد یارانه آنها برقرار شــود. خیلی از افراد در 
سال گذشته و ســال جاری مراجعه می کردند و به دهک شان 
اعتــراض داشــتند ما با شــاخصه های خودمــان بهبودهایی 
 حاصل و نهایتاً داده ها بروزرســانی و خیلی افراد مشکلشــان 

مرتفع شد.
محمدی بــا تأکید بر این کــه در این بروزرســانی یارانه ای 
حذف نشــده خاطرنشــان کــرد: اگــر برخــی خانواده ها به 
دهک شــان اعتراض داشــته باشــند، می توانند به ســامانه 
حمایتــی مــا مراجعه کنند هــم دهکشــان را ببینند و هم 
اعتراض شــان را ثبت کنند، تا به مشــکل آنها رسیدگی شود. 
ما ســعی می کنیم در شــاخص هایی که به کار می گیرم یا از 
روش های وسع سنجی استفاده می کنیم و... جهت جلوگیری 
از مشــکلات احتمالی از هوش مصنوعی اســتفاده کنیم. اما 
 قانون ما را مکلف کرده که هر شــش مــاه یک بار اطلاعات و 

داده ها بروزرسانی شود.
بــه گفته رئیــس مرکز مطالعــات و اطلاعات رفــاه ایرانیان، 
دهک شــاخص اقتصادی نیســت، بحث نســبی و جمعیتی 
اســت، براســاس شــاخصه ها این هــا را رتبه بنــدی و به ده 
قســمت مســاوی تقســیم می کنیم که خانواده هــا در کدام 
قســمت قــرار بگیرند تــا خیلی از دســتگاه ها بــا توجه به 
 ماموریت هایشان با توجه به دهک های خانواده ها خدماتی را به 

آنها ارائه دهند.
محمدی تأکید کرد: بر اســاس برنامه دولــت به هیچ عنوان 
قصد حذف یارانه هیچ خانــوار ایرانی را نداریم و هر آنچه که 
در خبرها به آنها اشــاره می شــود، صحیح نیست و دهک ها 
حذف نشــده و یارانــه خانواده ها حذف نمی شــود. علاوه بر 
این؛ وقتی دهک هــا را اعلام کردیم و داده ها را بروزرســانی 
کردیم تا شــش ماه دیگــر جابه جایی نخواهیم داشــت، اما 
اگر خانواده ای در رفتار مالی شــان تغییراتی داشــته باشند، 
 می توانند در ســامانه تغییرات را ثبت کنند تا در دهک بندی 

بعدی لحاظ شود.

یارانه خانواده ای حذف نشده؛ دهک بندی ها 
تغییر کرده است

تســنیم- محمــد کشــتی آرای، کارشــناس بازار 
طــلا اظهار داشــت: در هفته گذشــته قیمت جهانی 
طلا تا روز چهارشــنبه تغییرات کمی داشــت ضمن 
 اینکه در همیــن مدت قیمت ارز بــه تدریج در حال 

صعود بود.
وی گفــت: در روزهای پایانی هفته، قیمت جهانی طلا 
با کاهش شدیدی مواجه شد و از طرفی در بازار داخلی 
قیمت ارز مجدداً ســیر صعــودی به خود گرفت و این 
دو عامل به نوعی یکدیگر را پوشــش دادند و تغییراتی 
در قیمت طلا و ســکه داشتیم. در مجموع اما تغییرات 

قیمت طلا و سکه مختصر بود.
این کارشــناس بازار طلا تأکید کرد: نکته قابل توجه 
اینکه بــا توجه به نزدیک شــدن به روزهــای پایانی 
ســال و هم چنین نزدیک شدن به ماه مبارک رمضان، 
 تقاضایی شــکل گرفــت که منجر بــه افزایش حباب 

انواع سکه شد.
کشــتی آرای ادامــه داد: قیمت اونــس جهانی با ۲۴ 
دلار کاهش به ۱۹۹۶ دلار رســید. قیمت ســکه طرح 
 قدیــم با ۳۰۰ هــزار تومان افزایش بــه ۳۰ میلیون و

۵۰۰ هزار تومان رسید.
وی افزود: ســکه طرح جدید هم بــا ۳۰۰ هزار تومان 
افزایش به ۳۲ میلیون و ۸۰۰ هزار تومان رســید. نیم 
سکه با ۱۵۰ هزار تومان افزایش به ۱۸ میلیون و ۲۵۰ 
هزار تومان رســید. در حقیقت ایــن افزایش قیمت ها 
 بــه خاطــر افزایش حباب قیمــت بود و نــه افزایش 

قیمت واقعی.
این کارشــناس بازار طلا تصریح کــرد: همان طور که 
گفتــم با توجه به تقاضایی که ایجاد شــده این تقاضا 
حباب ســکه را بالا برده قیمت هــر مثقال طلای آب 
شــده با ۲۰ هــزار تومــان کاهش بــه ۱۱ میلیون و 
۹۹۵ هــزار تومان رســید و هر گرم طــلای ۱۸ عیار 
هــم به طور متوســط با ۴ هــزار تومــان کاهش در 
 آخریــن معاملات دیــروز به ۲ میلیــون و ۷۷۰ هزار 

تومان رسید.
کشــتی آرای هم چنیــن گفت: حباب ســکه با ۳۰۰ 
هــزار تومان افزایش به ۵ میلیــون و ۷۰۰ هزار تومان 
رســید. با توجه بــه نزدیک شــدن به ایــام نوروز و 
هم چنین اعیاد شــعبانیه تقاضا برای خرید انواع سکه 
 ایجاد شــده که همین تقاضا منجــر به افزایش حباب 

شده است.
کارشــناس بــازار طــلا اظهــار داشــت: در مجموع 
بازار طــلا در هفتــه گذشــته ثبات خوبی داشــت. 
 هم چنیــن داد و ســتد در بــازار طــلا در هفته اخیر 

رونق خوبی داشت.
وی افزود: پیش بینی می شــود تا دوشنبه هفته آینده 
قیمت ها در بازار طلا تغییر چندانی نداشته باشد و در 

همین حدود باقی بماند.

حباب سکه به ۵ میلیون و ۷۰۰ هزار تومان رسید



کادرفنیتیمملیفوتبالتغییرمیکند؟
به گزارش ایسنا، بعد از بازگشت 
تیــم ملی فوتبال ایران از قطر، 
امیر قلعه نویی راهی دوبی شد 
تا مدتی اســتراحت کند و قرار 
است بعد از بازگشت به تهران، 
جلســه ای با مهدی تاج برگزار 
کند تا دربــاره ایجاد تغییرات 
 احتمالی در کادر فنی تیم ملی 

تصمیم گیری شود.
درحــال حاضــر، هومــن افاضلــی، ســعید الهویی، رحمــان رضایــی، حمید 
امیرقلعه نویــی در   مطهــری، آندرانیــک تیموریــان و مانیکونــه دســتیاران 
تیم ملی هســتند که قرار اســت درباره ادامه یا قطع همــکاری تیم ملی با آنها 

تصمیم گیری شود.

»یورگنکلینزمن«ازهدایتکرهجنوبیاخراجشد
به گزارش ایسنا،  تیم ملی فوتبال کره جنوبی نتوانست عملکرد خوبی در جام ملت های 
 آسیا داشته باشد و بازی ناامیدکننده برابر اردن در نیمه نهایی باعث شد تا آنها از 
صعود باز بمانند.به نوشته اسپورت ۲۴، فدراسیون فوتبال کره جنوبی امروز تصمیم 
گرفــت که به همکاری خود را یورگــن کلینزمن پایان دهد و این مربی آلمانی را 
به خاطر نتایج ضعیف در جام ملت های آسیا و البته حواشی قبل از دیدار با اردن 

از کار برکنار کرد.
کلینزمن قبل از اینکه خبر اخراجش رســانه ای شود در پستی از بازیکنان و کادر 
فنی و هواداران تیم ملی کره جنوبی تشــکر کرد و نوشــت: از شما به خاطر همه 
حمایت و صعود به نیمه نهایی جام ملت های آسیا تشکر می کنم. ما ۱۲ ماه خوب 
را ســپری کردیم و در ۱۳ بازی پیاپی شکســت نخوردیم تا اینکه در نیمه نهایی 

شکست خوردیم.

واکنشرسانهعربستانیبهپیروزیالهلالدرنقشجهان
به گزارش تســنیم، رسانه عربســتانی به پیروزی الهلال در خانه سپاهان در لیگ 
قهرمانان آســیا واکنش نشــان داد. روزنامه الریاضیه عربستان در پی پیروزی ۳ 
بر یک الهلال برابر ســپاهان در دور رفت مرحله یک هشــتم نهایی لیگ قهرمانان 
آســیا که در ورزشگاه نقش جهان اصفهان برگزار شد، نوشت: الهلال با کسب این 
پیروزی موقعیت خود را برای صعود به مرحله بعدی لیگ قهرمانان آســیا تثبیت 
کرد و آبی پوشان ریاض فقط به یک پیروزی، تساوی یا شکست با حداقل گل نیاز 
دارند. بر اساس این گزارش؛ سپاهان برای صعود به مرحله یک چهارم نهایی لیگ 

قهرمانان آسیا باید الهلال را با اختلاف ۳ گل شکست دهد. 
الریاضیه سپس با اشاره به جریان گل های به ثمر رسیده در بازی سپاهان و الهلال 

می نویسد: قیام آبی ها سپاهان را در خانه اش ویران کرد!
دیدار برگشت دو تیم روز سوم اسفند در عربستان برگزار می شود.

پیروزیدخترانپینگپنگبازایراندرجامجهانی
به گزارش باشگاه خبرنگاران، تیم ملی تنیس روی میز زنان ایران در اولین مسابقه 
خود در جام جهانی به پیروزی رســید. مسابقات تنیس روی میز قهرمانی جهان 
از جمعــه، ۲۷ بهمن به میزبانی کره جنوبی آغاز شــد و تیم ملی ایران به مصاف 
آفریقای جنوبی رفت.تیم ایران توانســت در اولین مســابقه خود آفریقای جنوبی 
را ســه بر صفر شکست بدهد. ندا شهسواری، مهشــید اشتری و شیما صفایی در 
ترکیب ایران قرار داشــتند که هر کدام ســه بر صفر رقبایشان را شکست دادند.
تیم ملی ایــران در این رقابت ها با ژاپن، برزیل، آفریقــای جنوبی و لوگزامبورگ 

هم گروه است.

فیلــم »نــوروز« بــه کارگردانی ســهیل موفــق و به 
تهیه کنندگــی محمدرضا نادری یکی از فیلم های بخش 
سودای ســیمرغ چهل و دومین جشنواره فیلم فجر بود 

که در روزهای آخر جشنواره رونمایی شد.
ایــن فیلم که فضایی فانتــزی دارد و هم برای مخاطب 
کودک و نوجوان و هم بزرگســال جذابیت هایی می تواند 
 داشــته باشــد، داســتان تلاش عمونوروز برای آمدن 

بهار است.
علــی نصیریان کــه نیمه بهمن مــاه ســالروز تولدش 

بــود، در جدیدتریــن فیلمــش نقــش عمو نــوروز را 
بــازی کرده و همراه مهدی هاشــمی کــه نقش فیروز 
 را دارد، برخــی ترانه هــای قدیمی نــوروزی را در این 

آوازخوانی کرده اند.
ســعید خانی، مدیر دفتر پخش خانه فیلم که مسئولیت 
بخش این فیلم را برعهده دارد، گفت: با توجه به موضوع 
فیلم »نوروز«، بــرای نمایش آن در نوبت اکران نوروزی 
متقاضی هســتیم. البته اکران نوروزی معمولاً در وزارت 
ارشاد چیده می شود ولی بنا بر آنچه به دفاتر پخش برای 

ارائه درخواست ها اعلام شد، ما هم متقاضی هستیم.
 در »نــوروز« در کنار علی نصیریان و مهدی هاشــمی، 
شــبنم مقدمی، افشین هاشمی، مهتاب ثروتی، سیاوش 
چراغی پور، علی آرا، طاها شــادی فر و سحر حسینی هم 

بازی کرده اند.
همچنین علی بوراک ســیلان یکی از بازیگران شناخته 
شــده ترکیه هم که به واســط پخش سریال های ترکی 
 بــرای مخاطبان ایرانی آشناســت، در ایــن فیلم بازی 

کرده است.
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ورزش

دلشورهمحسنیگانه۲۰۰میلیونیشد

»دنیا رو بی تو نمی خوام«، نخستین ترانه از محسن یگانه بود که با امکانات تالار 
فرهنگ سرای بهمن اجرا شد.

محســن یگانه پس از اجــرای آهنگ اول درباره تأخیر ۲۰ دقیقه ای کنســرت 
گفت: »ما به موقع تالار را تحویل گرفتیم و پشت صحنه منتظر بودیم. با وجود 

تأخیرها، اغلب مجبوریم از برخی از ترانه ها فاکتور بگیریم.«
آهنگ بعــدی »من رو درکم کن یکم« بود؛ این بخــش با تمبک نوازی وحید 

محسنی و اجرای بقیه گروه با استقبال جمعیت حاضر مواجه شد.
یگانه در ادامه این آهنگ مجدد به جمعیت حاضر گفت: »ســعی می کنیم اکثر 
آهنگ هایی رو که دوست دارید را اجرا کنیم. شما هم سالن را ساکت نگذارید.«
»فکــر تو پیــرم کرد...« اجــرای بعدی محســن یگانه بود که خــود او هم به 

گیتارنوازی پرداخت. 
»ای کاش ندیده بودمت«، »دل دیونه من«، »ســکوت«، »رگ خواب« از دیگر 
آهنگ های محســن یگانه با همراهی حاضران اجرا شد. صدای نوازندگی شهاب 
اکبری نوازنده کیبورد پیانو در این اجراها مشــهود بود و چند بار محسن یگانه 

خواست که جمع اجرای او را تشویق کنند.
در ادامه محمــد زرنوش نوازنده فلوت، لحظاتی به تــک نوازی پرداخت و این 

نوازندگی جزو ترانه »کابوس« محسن یگانه بود.
امیرحســین نفریه از نوازنده های گیتار این اجرا بود که محســن یگانه در طول 
اجــرا از او نام برد و ویلن نوازی محمدرضا زارعی در طول اجراهای بعدی، مورد 
تشویق حاضران تالار فرهنگسرای بهمن قرار گرفت. در بخش دیگری از اجرای 
محســن یگانه، جایگاه نوازنده ها به ابتدای ســن تغییر داده شد و یگانه گفت: 
»امیدوارم از اینجا صدا بهتر باشــد. ما بعد از ۸ سال، دومین بار است که اینجا 
اجرا داریم.« بلافاصله ترانه »دلشــوره« اجرا شــد. به گفته یگانه، این اثر بالای 

۲۰۰ میلیون مخاطب در یوتیوب را رد کرده است.

در»باغکیانوش«همهچیزاندازهاست

فیلــم »باغ کیانوش« به کارگردانی رضا کشــاورزحداد که به عنوان یکی از آثار 
چهل و دومین جشــنواره فیلم فجر نمایش درآمد و در بخش نگاه نو ســیمرغ 
بلورین بهترین دســتاورد هنری را هم از آن خود کرد داستانی تخیلی دارد و در 

زمان جنگ ایران و عراق در یک روستا نزدیک همدان اتفاق می افتد.
شب عروسی یکی از اهالی روستا، یک جنگنده عراقی سقوط می کند و خلبان با 
چتر نجات در باغ کیانوش یکی از اهالی روســتا فرود می آید. بچه های روستا که 
برای پیدا کردن درخت موز به باغ آمده اند درگیر ماجرای فرار خلبان می شــوند. 
فیلم با منظره یک مرداب زیبا در روســتا شــروع می شود و دستی که از مرداب 
بیرون مانده و انگشــتانش قفل شــده اســت. بعد مردی را که نمی بینیم دست 
پســر را می گیرد و پســرک را نجات می دهد. زیبایی صحنه شروع و اینکه چرا 
انگشــت های پســرک آن طور قفل شــده و مردی که نمی بینیم ما را پای فیلم 
می نشاند تا داستان را دنبال کنیم. ماجرای انگشتان پسرک که نامش علی است 

در چند سکانس دیگر تکرار می شود ... .
در صحنه ای علی یاد پدرش می افتد که به او گوشزد کرده باید ترسش را ندیده 
بگیرد؛ این کار را می کند و ... . در بخشی از فیلم داستان مصطفی پدر علی را از 
زبان کیانوش می شــنویم. مصطفی اینجا یک دیالوگ زیبا دارد: »من که تکلیفم 

مشخصه. برنمی گردم. تو تکلیفت رو مشخص کن کیانوش«.
رونــد منطقی اتفاقات در فیلم، اوج گرفتن های درســت، بازی خوب به خصوص 
بازیگران نوجوان، رفت و برگشــت های به موقع، موســیقی مناسب و به جا باعث 
شــده اند این اثر یکی از بهترین های جشنواره امسال فیلم فجر باشد. تنها نکته 
منفی که راجع به »باغ کیانوش« به نظر می رسد که آن هم کیفیت فیلم برداری 
در سکانس هایی است که در شب اتفاق می افتد اما باید گفت در »باغ کیانوش« 
همه چیز اندازه اســت؛ از مزه کم یاب موز گرفته تا مزه پرانی های وسط دلهره، تا 

ترس، گریه، غم، رشادت و حتی اندازه حضور شهید.

»نـوروز«بانصیریانمتقاضیاکراننوروزی

به گــزارش ایرنــا، غلامحســین پیروانی، 
ســرمربی اســبق تیم فوتبال امید درباره 
عملکرد تیم ملی فوتبــال در جام ملت های 
آســیا گفت: بــا توجه به ظرفیت و پتانســیلی 
که تیم ملی در این مســابقات نشــان داد، حق 
 ایــن تیم قهرمانی بود و می توانســتیم جام را به 

دست بیاوریم.
 در بازی با قطر در مرحله نیمه نهایی، تیم بازی 
خوبی انجــام داد و باید برنــده از زمین بیرون 
می آمد اما شــرایط به صورتــی رقم خورد که 
نتوانستیم در آن مسابقه نتیجه بگیریم، با این 
حــال باید امیدوارانه به روند تیم ملی در ادامه 

نگاه کرد.
قلعه نویــی،  امیــر  اعــلام  دربــاره  پیروانــی 
ســرمربی تیــم ملی جهــت اتخــاذ رویکرد 
جوان گرایــی در مســابقات بعــدی، اظهار 

کــرد: اســتفاده از بازیکنــان جــوان رویکرد مثبتی اســت کــه باید 
از آن اســتقبال کــرد. البتــه معتقدم کــه جوان گرایی می توانســت 
 زودتــر از ایــن هم صورت بگیــرد. با ایــن حال پس از جــام ملت ها 
این تصمیم گرفته شــد و این رویکرد می تواند ســبب اتفاق های خوب 

برای فوتبال شود.
وی با بیان اینکه تا ۴ ســال آینده، نزدیک ۱۲ تا ۱۵ بازیکن از تیم ملی 
در پروســه جوان گرایی تغییر خواهند کرد، اذعان کرد: در جوان گرایی 
باید صبر داشــته باشــیم. البته نمی توان به یک باره چند بازیکن بزرگ 
را کنار گذاشــت و باید با اتخاذ یک رویکرد منطقی، بازیکنان جوان را 
جایگزین کنیم. سرمربی اسبق تیم فوتبال امید افزود: البته باید ببینیم 
که چه داشــته هایی برای جایگزینی داریــم. آیا در فوتبال ایران آن قدر 
بازیکن جوان که در حد تیم ملی باشــند، شناسایی و تربیت شده اند که 

حالا بخواهیم از آنها استفاده کنیم؟
وی که از مربیان سازنده فوتبال کشورمان به شمار می رود، درباره دلایل 
اینکه چرا در باشــگاه ها به اســتعدادیابی اهمیت داده نمی شود، یادآور 
شــد: متاسفانه نه مربی و نه مدیر یک باشگاه در طول فعالیتش حاشیه 

امنیــت ندارد و با یک نتیجه ممکن اســت تغییر کند. به همین خاطر 
نتیجه گرایی در بین مربیان غالب می شود و آنها به دنبال این هستند که 
نتیجه بگیرند. با توجه به رویکرد نتیجه گرایی، اســتعدادیابی به حاشیه 

می رود و کمتر به آن اهمیت داده می شود.
پیروانی با بیان اینکه باشــگاه ها به جای ســاختن بازیکن به اســتفاده 
از بازیکنــان به اصطلاح حاضر وآماده روی آورده اند، گفت: فدراســیون 
فوتبــال باید برای اینکه به بازیکنان جوان در لیگ فرصت داده شــود، 
باشــگاه ها را در هر فصل ملزم به اســتفاده از بازیکنــان امید و جوان 
بیشــتری کند و ســهمیه هایی که در حال حاضر در نظر گرفته شده را 

افزایش دهد.
کارشــناس فوتبال کشــورمان درباره ارزیابی عملکــرد قلعه نویی هم 
یادآور شــد: باید به قلعه نویــی مانند مربیان خارجــی فرصت داد. در 
گذشــته تیم ملی با مربــی خارجی در جام ملت هــا نتیجه نمی گرفت 
 و پــس از آن بــه او فرصت داده می شــد. تیــم ملی بــا قلعه نویی تا 
نیمه نهایی جام بالا رفت و باید از او در ادامه راه حمایت کرد و امکانات 

و ملزوماتی که او برای موفقیت احتیاج دارد، در اختیارش گذاشت.

بهقلعهنوییهمبایدمانندخارجیهافرصتداد

به گزارش باشــگاه خبرنگاران، شــادی پریدر، 
سرپرســت فدراسیون شطرنج در مورد انتخاب 
ســرمربی خارجی بــرای تیم ملی شــطرنج 
اظهار کرد: با بیش از شــش مربی خارجی  از 
کشــورهای مختلف از جمله کرامنیک صحبت 
کردیم اما خیلی از آنهــا امکان اینکه به ایران 
بیاینــد را نداشــتند و قبول نکردنــد. آخرین 
پیشــنهاد این اســت که برای شــطرنج بازان 
کمک مربــی بگیریم. فعلًا انتخاب ســرمربی 
خارجی منتفی شــده و برنامه استخدام کمک 
مربــی را داریم. وی در مــورد انتخاب کمک 
مربی گفت: شــطرنج بازان مــا اکنون بین ۱۰ 
تــا ۱۵ نفر برترین هــای دنیا هســتند. نفرات 
 بالایی آنها هم بــازی و رقابت می کنند و هنوز 

مربی نیستند. 
بنابراین تعداد مربیانی که بتوانند بازیکنان ما را 
حمایت کنند محــدود و بین ۱۰ تا ۱۵ نفر در 
کل دنیا هســتند که آنها هم هدایت بازیکنان 
درجــه یک دنیــا را برعهده دارنــد. اینکه آنها 
زمان خود را مدیریت و بهترین قراردادشــان را 
بررسی کنند در تصمیمشــان تأثیرگذار است. 
 در کل دنیا ۱۰ مربی برای شــطرنج بازان تاپ 

وجود دارد.
سرپرست فدراسیون شــطرنج در پاسخ به این 
سؤال که انتخاب کرامنیک منتفی است گفت: 
کرامنیک خودش لغو کرد. ما همچنان در حال 
مذاکره با سرمربیان خارجی هستیم. دنبال این 
هستیم که یک مســابقه دوجانبه تیمی با یک 

کشــور دیگر برگزار کنیم. مذاکرات و مکاتبات 
این موضوع را مدیر تیم های ملی انجام می دهد. 
ما بــا مربیان زیادی مذاکــره کردیم اما برخی 
زمان نداشــتند تا به ایران بیاینــد. البته برای 
المپیاد جهانی که مســابقه مهمی است و قرار 
اســت بهترین تیــم تاریخ شــطرنج راهی این 
مسابقات شود سعی می کنیم یک مربی خارجی 

همراه تیم داشته باشیم.
وی در خصوص برگــزاری انتخابات هیئت های 
اســتانی شــطرنج اظهار کرد: در زمانی که به 
فدراســیون آمدم ۱۵ هیأت بدون رئیس اداره 
می شــد. تاکنون انتخابات سه هیئت مازندران، 
خراســان جنوبی و فــارس را برگــزار کردیم. 
انتخابات سیســتان و بلوچستان، قم و خراسان 
شمالی نیز در این ماه پیش رو برگزار می شود. 
ســعی ما این اســت که دو مجمع دیگر را هم 
برگــزار کنیم تا تکلیف ۸ هیئت قبل از ســال 

جدید مشخص شود.
سرپرســت فدراسیون شــطرنج در ادامه در 
خصوص انتخابات فدراســیون شطرنج گفت: 
دســتورالعمل تطبیق )شــرایط احراز پست 
کاندیــدای ریاســت( باید توســط دفتر امور 
مشــترک تصویب شــود. اکنــون در مرحله 
تصویب این موضوع هســتیم. مجمع شطرنج 
ایــن موضوع را تصویب کرد و بــه دفتر امور 
مشترک تفویض اختیار شده است. باید ابتدا 
این دســتورالعمل تصویب شود بعد ثبت نام ها 

انجام شود.
وی ادامــه گفت: اردوی تیم ملــی زنان را از 
یک شــنبه همین هفته آغاز کردیم. سه استاد 
بزرگ شــاهین لرپری، پوریا درینی و گلی زاده 
به عنوان مربی زنان انتخاب شــده اند. مسابقات 
قهرمانی نوجوانان آســیا نزدیک ترین مســابقه 
بین المللی است که خرداد در آلماتی قزاقستان 
برگزار می شــود. قهرمانی کشــور هــم اواخر 
فروردین و اردیبهشــت برگزار می شــود. دوره 
مربیگــری و داوری بین المللی را هم در ســال 
جدید داریم. هنوز آســیا تقویم مسابقات نداده 
است. البته گفته شده که مسابقات تیمی آسیا 
به صــورت آنلاین برگزار شــود اما هنوز قطعی 
نیســت. در رده بزرگســالان، المپیــاد جهانی 
که در شــهریور برگزار می شــود مهم است. در 
بهمن ماه دو مسابقه بین المللی طاق بستان در 
کرمانشاه و جام خزر در گیلان با حضور بیش از 

۱۰ کشور برگزار شد.

۶ مربی خارجی هدایت تیم شطرنج ایران را نپذیرفتند

محســن عباسپور که این روزها مشــغول ایفای نقش در یک سریال 
جنایی- معمایی- پلیســی ناریت اســت اظهار داشــت: بســیاری از 
بخش هــای مجموعه هایی ماننــد گاندو، خانه امن، ســرجوخه برای 
مخاطبان ملموس اســت، اما از آنجایی که از داســتان حوادث اطلاع 
چندانی ندارند با تماشــای این ســریال ها به دانش امنیتی آنها اضافه 
می شــود، برای من هم کارهای امنیتی و پلیسی جذابیت دارند. وی 
افــزود: با توجه به موقعیــت امنیتی کشــورمان در منطقه و جهان، 
ساخت سریال های امنیتی نیاز ضروری جامعه است؛ باید دنیا بپذیرد 
کــه ایران از هر لحاظ اعم از علمــی، فرهنگی، اقتصادی، اجتماعی و 
هنری در حال رشــد بوده و پایه این رشــد، امنیت اســت. نیروهای 
امنیتی گمنام زیادی از جان خود برای کشور مایه می گذارند که باید 

قدردان زحماتشان باشیم
سریالامنیتیسوادامنیتیجامعهرابالامیبرد

عباســپور گفت: جامعه باید سواد رســانه و سواد امنیتی داشته باشد 
که ســاخت سریال های جنایی- معمایی- پلیسی علاوه بر اینکه سواد 
امنیتی مردم را بــالا می برد به جامعه آگاهی می دهد. مردم به دنبال 
روشنگری، آگاهی و شفافیت هستند و این رسالت بر عهده هنرمندان 

و فیلم سازان است.
وی ادامــه داد: رســالت دیگــری که بر عهــده اهالی سینماســت 
فرهنگ ســازی است. از آنجایی که کارهای امنیتی و پلیسی به لحاظ 
کارشناســی باید کاملًا درســت ساخته شوند، فیلم ســازان با ساخت 
آثاری در موضوع های امنیتی و پلیسی در صدد فرهنگ سازی هستند؛ 
اینکه مردم در مواجهه با امور امنیتی و پلیسی چگونه برخورد کنند و 

یک پلیس خوب در جامعه چگونه باید باشد؟
سینمابهدنبالالگوسازیاست

به  عباســپور خاطرنشان کرد: ســینما 
دنبال الگوســازی اســت؛ برای مردم 
جامعــه بایــد در همــه موضوعــات 

قهرمان ها  مردم  کرد.  الگوسازی 
را دوست دارند و در کارهای 
امنیتــی و پلیســی هم به 
دنبال الگوهای خودشــان 
هســتند، به همین دلیل 
از ســریال های امنیتــی 
استقبال خوبی داشته اند.

وی توضیح داد: »گاندو« 

یکــی از پربیننده ترین ســریال های امنیتی در تاریخ سریال ســازی 
تلویزیون بود، زیرا به جامعه آگاهی می داد و بعضاً از پرونده های واقعی 
صحبت می کرد؛ در بخش های مختلف روشــنگری می کرد و در عین 
حال به دلیل پرتحرک بودن جذابیت های زیادی داشت. نوع ساخت و 
کارگردانــی به گونه ای بود که بیننده انتظار یک اتفاق جدید و جذاب 
را داشت که فیلم نامه و کارگردانی، این اتفاق را برای بیننده رقم زد.

بازیگــر ســریال ناریــا گفت: ایــن مجموعه نیــز به لحــاظ محتوا 
و جذابیــت می توانــد مخاطبــان بیشــتری را جذب کنــد و جزو 
 سریال های چالش برانگیز خواهد شــد، بسیاری از نیازهای جامعه را 
پاســخ خواهد داد و مردم در این کار به پاسخ بسیاری از سؤالاتشان 

خواهند رسید.
ناریــا کــه عنوانی کُردی و به معنــای قاصدک اســت  )وارونه ناریا، 
ایران خوانده می شود( مجموعه پلیســی، جنایی و معمایی با فضایی 
گنگستری و سریال جدید معاونت برون مرزی رسانه ملی است که به 
تهیه کنندگی محمد مصری پور، کارگردانی جواد افشــار و نویسندگی 
حمید رســول پور، هم اکنون مراحل تصویربرداری را می گذراند و قرار 

است در ۵۰ قسمت ۴۰ دقیقه ای روانه آنتن تلویزیون شود.
این ســریال درصدد به  تصویر کشیدن توان علمی و تعهد دانشمندان 
ایرانی و اقتدار علمی کشــور و روایتگر قصه زندگی هوژان، دختر نخبه 
و دانشــمند کُرد ایرانی اســت که در اوج شکوفایی علمی اش به دنبال 
اختراع پدیده ای اســت کــه فناوری آن به صــورت انحصاری تنها در 
اختیار چند کشور پیشــرفته قرار دارد و گروهی تبهکار قصد سرقت 

کشــف  علمی را دارند.این 

سریال های امنیتی روشنگری می کنند

سینما

رقابت ۲۸ کشور در جشنواره امسال 
صنایع دستی فجر

ســید مرتضی عمادی، دبیر هشــتمین جشــنواره صنایع دستی و هنر های ســنتی فجر گفت: در 
جشنواره صنایع دســتی فجر امسال، حضور کشور های خارجی به نسبت سال گذشته بیش از سه 

برابر شده است و در مجموع ۲۸ کشور از سراسر دنیا در این جشنواره حضور دارند.
دبیر هشــتمین جشنواره صنایع دســتی و هنر های سنتی فجر گفت: جشــنواره صنایع دستی و 
هنر های ســنتی فجر، ســه بخش دارد که بخش اصلی آن هشت برگزیده خواهد داشت که شامل؛ 

پنج برگزیده داخلی و سه برگزیده خارجی است.
وی افزود: پیوند نسلی و پاسداشت هویت در پهنه جهانی شعار امسال جشنواره و شامل بخش های؛ 

نمایشگاهی، فیلم، تالار رضوان، کودک و نوجوان و دانشگاهی است.
دبیر هشــتمین جشنواره صنایع دستی و هنر های ســنتی فجر ادامه داد: توجه ویژه به نسل آینده 
رویکرد بســیار ویژه امسال جشــنواره و علاوه بر پر رنگ بودن بخش آموزشی، حضور نسل امروز و 

توجه به نسل کودک و نوجوان بسیار پر رنگ است. 
عمادی با اشــاره به تالار رضوان در بخش نمایشگاهی این جشــنواره که قرار است هنر هنرمندان 
صنایع دســتی در حرم رضوی را به نمایش درآورد گفت: بخش ویژه امســال ما بخاطر هشــتمین 
ســال رویداد سرو سیمین هشت، به پاسداشــت مقام امام رضا )ع(، نشان هنر در حرم است که به 
یک هنرمند برجســته صنایع دســتی تعلق می گیرد که در حرم رضوی کار شــاخصی کرده باشد.
او درخصوص نشــان های جشــنواره با توضیح نشــانی به نام »رویش دوباره سرو« با هدف تشویق 
نســل امروز، افزود: » نشــان فردا« در حوزه کودکان و نوجوانان و دانشگاهیان اهدا خواهد شد و 
همچنین نشــان »ترنج ســیمین« هم بخش جنبی ماســت که به بانوی موفق کارآفرین در حوزه 
صنایع دســتی تعلق خواهد گرفت. دبیر هشتمین جشــنواره صنایع دستی و هنر های سنتی فجر 
گفت: در روز های جشنواره بیش از ۱۸ غرفه نمایشگاهی از آثار فاخر در جشنواره های قبلی تا آثار 
 جدید در محل برج آزادی برپاســت و هم چنین در بخش سینمایی این مجموعه فیلم های شاخص 

گذاشته می شود. هشتمین جشنواره صنایع دستی و هنر های در ایــن حوزه به نمایش 
سرو ســیمین ســاعت ۱۹ جمعه ۱۴۰۲/۱۱/۲۷ در محل ســنتی فجر عنوان 

ی  یش ها برج آزادی آغاز و تا یکم اسفند ادامه خواهد داشت.هما

ملیپوشبوکس:

باید به مربیان کوبایی زمان داد
به گزارش ایســنا، مسلم مقصودی، درباره شــرایط تیم ملی بوکس ایران پیش از حضور در 
مســابقات انتخابی المپیــک ۲۰۲۴ پاریس، توضیح داد: اردوها بــا توجه به حضور مربیان 
کوبایی شــرایط خوبی داشته است. هم فونتس و هم فونتانا که به تازگی سرمربی تیم ملی 
شــده، مربی رزومه داری هستند و ملی پوشان با حضور این مربیان با انگیزه بالایی تمرین 

می کنند. خوشبختانه تمرینات منظم پیگیری می شوند.
او دربــاره تورنمنــت تدارکاتی بلغارســتان هم که با کســب مــدال برنز او همــراه بود، 
تصریح کرد: این مســابقات برای آماده ســازی تیم قبل از حضــور در رقابت های جهانی و 
انتخابــی المپیــک خیلی خوب بود. البته تیم ما از تمرینات اســتقامتی تازه خارج شــده 
بود که عازم این رقابت ها شــدیم، بــه همین دلیل کمی از نظر عملکــرد آن طور که باید 
 کار نکردیــم. در مجمــوع اما عملکــرد تیمی ما امیــدوار کننده بــود و امیدواریم که در 
مســابقات مهــم پیش رو نتایــج قابل قبولی را به دســت آوریم. ملی پــوش بوکس ایران 
افزود: مســابقات بلغارستان سطح بالایی داشــت و واقعاً به اعتقاد برخی ها حتی سطح آن 
از قهرمانی آســیا هم فراتر بود. همه کشــورهای صاحب نام جهان در رشــته بوکس مثل 
 ازبکســتان، قزاقســتان، هند و ... در این مسابقات حضور داشــتند. خوشبختانه توانستیم 

دو مدال برنز هم بگیریم.
دارنده مدال برنز تورنمنت بین المللی بلغارســتان گفت: متاسفانه برخی از بوکسورهای ما 
اســیر ناداوری شدند که عادی اســت، برخی قرعه بدی داشتند و برخی هم به دلیل خارج 
شــدن از تمرینات استقامتی، به شرایط مسابقه نرسیده بودند. در کل نتیجه این تورنمنت 
تدارکاتی برای تیم ما مثبت بود. مقصودی درباره تفاوت تمرینات تیم ملی بوکس زیر نظر 
مربیان کوبایی با تمرینات مربیان داخلی نیز گفت: بنده صادقانه می گویم که از همه مربیان 
داخلی یاد گرفته ام و همه آن ها ســطح خوبی دارند. در کل اما وقتی اسم مربی کوبایی بالا 
سر تیم باشد، بوکســورها با انگیزه زیاد تمرین می کنند. ضمن اینکه برای ارزیابی عملکرد 

این مربیان که رزومه خوبی هم دارند، باید صبر داشت و تا مسابقات آینده صبر کرد.
او درباره وضعیت مالی تیــم ملی بوکس نیز گفت: مدیران قول هایی داده اند که تا پیش از 
مسابقات جهانی و انتخابی المپیک، شرایط را بهبود می بخشند تا بوکسورها با انگیزه خوبی 

راهی میادین شوند.



سرپرست اداره کل آموزش و پرورش فارس در دیدار جمعی از 
فرهنگیان با استاندار خبر داد:

برنامه سه ساله آموزش و پرورش 
فارس ترسیم شده است

فرشــید  ســبحان،  گــزارش  به 
کل  اداره  سرپرســت  قاســمی، 
آموزش و پرورش فارس در دیدار 
فرهنگیان  از  صمیمــی جمعــی 
شــهر شــیراز به صورت حضوری 
و فرهنگیان سراســر اســتان به 
صــورت برخط با محمــد هادی 
ایمانیه، اســتاندار فارس در سالن 
شیراز  فرهنگیان  باشگاه  ملاصدرا 
اظهار  شــعبانیه،  اعیاد  تبریک  با 
کرد: از تلاش همــه فرهنگیان و 
دانش آموزان در رقم زدن حماســه ۲۲ بهمن در سراســر استان تقدیر می کنم. وی 
با ارائه آمار ارقام آموزش و پرورش اســتان افزود: در برخی حوزه ها با کمبود نیروی 

انسانی مواجه هستیم.
قاســمی نرخ بازمانده از تحصیل را کمتر از میانگین کشــوری اعلام و تصریح کرد: 
در توســعه متوازن رشته های تحصیلی شرایط مطلوبی داریم هرچند در بحث فنی 

باید تلاش بیشتری کنیم.
وی از ارتقای ۵ پله ای رتبه آموزش و پرورش فارس در کشور خبر داد و عنوان کرد: 
رهبر معظم انقلاب اســلامی انتظار دارند خروجی آموزش و پرورش پس از دوازده 

سال تحصیل مبتنی بر تفکر اسلامی باشد لذا ما در این مسیر گام برمی داریم.
سرپرســت اداره کل آمــوزش و پــرورش فــارس، خاطرنشــان کــرد: راه اندازی  
 مدارس شــناختی پژوهشــی در اســتان برای اولین بار در کشــور از خلاقیت های

استان فارس است. 
وی ادامه داد: برنامه و رویکرد ســه ساله آموزش و پرورش فارس را ترسیم کرده ایم 
و کاملًا بر نیازها و مطالبات واقف هســتیم لذا بــا اولویت بندی نیازها، برنامه ریزی 
می کنیم. شــایان ذکر است: در این نشســت پنج تن از نمایندگان معلمان به ارایه 

مطالب پرداختند.
ارتقــای کیفیت آموزشــی و پرورشــی، جوان گرایی، تقویت مــدارس غیر دولتی، 
تقدیر از دولت به واســطه اجرای نظام رتبه بندی معلمان، به روز رســانی تجهیزات 
مدارس، توســعه فضاهای آموزشــی، کمبود نیروی خدماتی در مدارس، توسعه و 
تجهیز هنرستان های فنی حرفه ای و کاردانش، تخصیص مکانی ویژه ارائه تولیدات 
هنرستان ها و ...، از جمله مواردی بود که نمایندگان معلمان در این دیدار در حضور 

استاندار مطرح کردند.

 ،

 ،

همزمان با اعیاد شعبانیه:
مرکز خدمات جامع سلامت شهرک سعدی به صورت 

رسمی افتتاح شد

به گزارش ســبحان، همزمان با اعیاد شعبانیه و سالروز میلاد امام سجاد )ع(، 
با حضور اســتاندار فارس در شهرک سعدی شهر شیراز، مرکز خدمات جامع 

سلامت خیرساز سعدی توسط بانیان آن، به صورت رسمی افتتاح شد. 
اســتاندار فارس در حاشیه این مراســم، یکی از وظایف حاکمیت اسلامی را 
اجرای عدالت دانســت و افزود: یکی از مصادیق اجرای عدالت بدین معناست 
که همه مردم، شــهروندان، روســتاییان، شهرنشــینان و به ویژه مناطق کم 

برخوردار بتوانند از حداقل خدمات سلامت استفاده کنند. 
وی نقش خیرین در همه جای کشور به ویژه شیراز را بی نظر و بی بدیل خواند 

و خاطر نشان کرد: خیرین همیشه بسیار افتخار آمیز عمل کرده اند.
خداونــد گذشــتگان را رحمت کند که در زمان حیــات خود بناهای خیری 
همچون بیمارســتان نمازی، خلیلی، پوستچی، محلاتی و... بنا کرده اند؛ این 
درمانگاه ها، بیمارستان ها، مراکز اورژانس، آمبولانس ها، تجهیزات پزشکی و... 

همه در تأمین سلامت مردم نقش آفرینی کرده و خواهند کرد. 
محمد هادی ایمانیه در ادامه به حجم زیاد اقدامات انجام شده توسط خیرین 
استان فارس اشاره کرد و گفت: جمع کمک خیرین از ابتدای تشکیل مجمع 
خیرین ســلامت اســتان بیش از ۱۰۰ هزار میلیارد تومان است که نشان از 

نقش پررنگ خیرین دارد. 
اســتاندار فارس در پایان ضمن گرامیداشت یاد و خاطره خیران مرکز جامع 
ســلامت، مرحوم حاج حســین مختارنامه و خانم عزت حبیبیان که در یک 
منطقه کم برخوردار و پرجمعیت این مرکز ضروری را احداث کرده اند، گفت: 
دانشــگاه تجهیزات بیشتر آزمایشــگاهی را برای این مرکز تأمین می کند و 

استانداری نیز نیازهای مرتبط با رادیولوژی را تأمین خواهد کرد.

مدیرکل دفتر امور روستایی و شوراهای استانداری فارس 
خبر داد:

برخورداری روستاهای فارس از پروژه های 
محرومیت زدایی

به گزارش سبحان، حامد رســتمی، مدیرکل دفتر امور روستایی و شوراهای 
اســتانداری فارس با عرض تبریک بمناســبت اعیاد شعبانیه از حضور پرشور 
مردم در آیین گرامیداشت ســالگرد پیروزی انقلاب اسلامی قدردانی کرد و 
افزود: بیش از ۹۰۰پروژه به ارزش ۲۶ هزار میلیارد تومان در مناطق روستایی 
استان فارس توسط دستگاهای اجرایی و دهیاران در دهه مبارک فجر افتتاح 

و کلنگ زنی شد.
وی با تقدیر از همراهی و همکاری همه دســتگاه ها و سازمان هایی که دولت 
را در خدمت رسانی و پیشبرد اهداف یاری می رسانند، اظهار داشت: برقراری 
عدالــت عمرانی از اهداف اصلی دولت ســید محرومان اســت و پروژه ها در 
اقصی نقاط اســتان بر اساس  نیازهای هر منطقه کلنگ زنی و به بهره برداری 

می رسند.
این مقام مســئول اظهــار امیداوری کــرد که پروژه هــای محرومیت زدایی 
زمینه ساز مهاجرت معکوس شود و اظهار داشت: در روستاهای استان فارس 
آداب و ســنن ارزشمندی وجود دارند که با گسترش رفاه و امکانات می توان 

به احیای آن ها امید بست. 
رستمی در ادامه خاطرنشان کرد: یکی از عوامل مؤثر در راستای مهار حاشیه 
نشــینی به تعریف پروژه های عمرانی در روستاها باز می گردد و بنا بر تأکید 
اســتاندار مردمی فارس نگاه ویژه ای بــه محرومیت زدایی در قریه های دور و 

نزدیک داریم. 
او در بخش پایانی ســخنانش از بســیج ســازندگی و ســایر دســتگاه های 
خدمت گزار که این مجموعه را در راستای هدف فاخر محرومیت زدایی یاری 

می کنند، قدردانی کرد.

از سوی معاون رئیس جمهور و رئیس سازمان برنامه بودجه 
کشور رقم خورد؛ 

سرپرست جدید سازمان مدیریت و برنامه ریزی استان 
فارس منصوب شد

به گزارش ســبحان، در مراسمی با حضور سعید توتونچی ملکی، رئیس امور 
برنامه و بودجه اســتان های ســازمان برنامه و بودجه کشور و دکتر شیخ نیا، 
معاون هماهنگی امور اقتصادی اســتانداری فارس برگزار شد، محسن پاپری 
به عنوان سرپرست جدید سازمان مدیریت و برنامه ریزی استان فارس معرفی 

و از زحمات احمدعلی افکاری، رئیس سابق این سازمان تقدیر شد.
به گزارش روابط عمومی ســازمان مدیریت و برنامه ریزی اســتان فارس، از 
سوی داود منظور، معاون رئیس جمهور و رئیس سازمان برنامه بودجه کشور، 
محســن پاپری زارعی به عنوان سرپرســت ســازمان مدیریت و برنامه ریزی 

استان فارس منصوب شد.

استاندار فارس در دیدار با مدیر عامل بیمه سلامت کشور:
راه های افزایش سطح بهداشت و درمان بررسی شد

به گزارش سبحان، محمد هادی ایمانیه، استاندار فارس  در دیدار با محمدمهدی 
ناصحی، مدیرعامل بیمه ســلامت کشور در شیراز، با اشاره به مراجعه بیماران 
متعدد از ســایر استان ها و حتی سایر کشورها به فارس، گفت: بیمارستان های 
نمازی و شهید فقیهی بزرگ ترین بیمارستان های دانشگاهی استان هستند و 
با توجه به اینکه بیشترین مراجعه کنندگان ها هم به این دو بیمارستان رجوع 
می کنند، با تراکم بالایی در اورژانس های آن مواجه هســتیم لذا تنها راهی که 
به نظر می رسد برای حل این مشکل در کوتاه مدت مؤثر است استفاده از سایر 
بیمارســتان ها بویژه بیمارستان های خیریه در شــیراز است؛ بدین صورت که 
سازمان بیمه سلامت تعدادی از تخت های این بیمارستان ها را با تعرفه دولتی 
و دانشــگاهی پوشش دهد تا بتوان برخی از بیماران را به آن مکان ارجاع داد و 

در درمان افراد تسریع شود.
وی اظهار داشت: در صورتی که سازمان بیمه سلامت به میدان بیاید در کوتاه 
مدت و همزمان با اینکه فرایند درمان متوقف نمی شــود، به ســرعت شــاهد 
کاهش مراجعه کنندگان به این دو بیمارستان خواهیم بود؛ در دراز مدت هم با 
بهره برداری از بیمارستان های در حال ساخت استان و شیراز، شاهد حل اساسی 

این مشکل خواهیم بود.
 اســتاندار فــارس در ادامه بر نقش مؤثــر و غیرقابل انکار مراقبین ســلامت 

تأکید کرد.
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عزم مدیریت شهری شیراز بر حمایت از ورزش محلات و گسترش ورزش های همگانی

به گزارش ســبحان، حجت الاســلام و المســلمین عبدالرضا 
محمــودی، امام جمعه موقت شــیراز حضور مــردم در پای 
صنــدوق رأی را موجــب پیشــرفت و آبادانــی و همچنین 
سربلندی و شــکوه ایران اسلامی در عرصه بین المللی عنوان 
کرد و گفت: جمهوریت و اســلامیت زمانی محقق می شــود 
که مردم پــای صندوق های أی حاضر شــوند و به طور قطع 
اقتدار ایران زمینه ساز پیشرفت های علمی، اقتصادی، سیاسی 

و فرهنگی خواهد شد.
وی در خطبه هــای نمــاز جمعه شــیراز با تأکیــد بر اخلاق 
اجتماعی افزود: اخلاق هم بعد فردی و هم اجتماعی دارد که 

اولین مورد اخلاق اجتماعی رعایت قوانین است.
وی ادامه داد: قوانین، آداب و رسوم هر جامعه ای قالب رفتاری 

یک جامعه را شکل می دهد.
امام جمعه موقت شــیراز اضافه کرد: وقتی مردم خود را ملزم 
به رعایت قوانین و اخلاق جامعه دانســتند مسیر سعادت آن 

جامعه هموار می شــود و بر همین اســاس تمام مراجع اعلام 
کردند که رعایت تمامی قوانین جمهوری اسلامی واجب است.
وی با بیان اینکه اعمال مســئولان بر فرهنگ ســازی جامعه 
تأثیر مستقیم دارد، گفت: صله ارحام و ارتباط با خویشاوندان 
نیز در مسیر فرهنگ سازی و اخلاق اجتماعی در جامعه بسیار 

اثرگذار است.
  قدردانی از حضور حماسی مردم در راهپیمایی ۲۲بهمن

محمودی در ادامه از حضور گرم مردم و اقشار مختلف جامعه 
در راهپیمایی ۲۲ بهمن ماه امســال قدردانــی کرد و افزود: 
این حضور نشان از ایســتادگی، پای بندی و تجدید میثاق با 

آرمان ها و ارزش های ایران اسلامی است.
امام جمعه موقت شیراز اظهار کرد: مردم به همه ارکان نظام 
جمهوری اسلامی از ریاست جمهوری، شوراها، مجلس و حتی 
تعیین رهبری نظام در قالب رأی دادن به نمایندگان خبرگان 

رهبری رأی داده و گزینه اصلح را انتخاب می کنند.

وی ادامه داد: کشــور ما اکنون در عرصه بین المللی به عنوان 
کشوری مقتدر معرفی شــده که این زمینه ساز پیشرفت های 

علمی، اقتصادی، سیاسی و فرهنگی خواهد شد.
محمودی تأکید کرد: همه مردم باید در انتخابات مشــارکت 
کــرده و در پای صندوق رأی حاضر شــوند و برای انتخابات 

تبلیغ کنیم.
وی اضافه کــرد: حضور جوانان پــای صندوق های رأی باید 
باشــکوه باشــد زیرا ما وارث ایثار جانبازان و نگاه های منتظر 
مادران شــهدا هستیم،کســانی که بعضی ها شان پای رفتن به 
محل رأی گیری نداشتند و اقوام و خویشان آنها را کوله کرده 

و به محل رأی گیری می آورند.
وی در ادامه با بیان اینکه اخیراً رژیم اسرائیل اعلام کرده که 
آماده حمله به رفح است، گفت: نوار غزه به پنج استان تقسیم 
می شود که بخشی از آن رفح با جمعیت حدود ۳۰۰ هزار نفر 
و وســعت ۶۴ کیلومتر مربع است و اخیراً با حمله اسرائیل به 

غزه ۹۰۰ فلســطینی نیز به رفح رفتنــد و اکنون حدود یک 
میلیون و ۲۰۰ هزار نفر در این محل ساکن هستند.

امام جمعه موقت شــیراز با بیان اینکه اکنون نفع اســرائیل 
در تداوم جنگ اســت،گفت: اعلام آتش بــس دائمی با اعلام 
شکســت رژیم غاصب اسرائیل همراه خواهد بود و امید داریم 

این نقشه شوم به یاری خداوند نقش بر آب شود.
وی با اشاره به عظمت ماه شعبان ادامه داد: یکی از امتیازات 
اسلام مناســبت ها و میلادها است و مناجات شعبانیه در این 

ماه سفارش شده است.
محمــودی در خاتمه اعلام کرد: روز ۱۱ شــعبان روز میلاد 
علــی اکبــر)ع( و روز جوان نامگــذاری شــده و طی هفته 
پیش رو نمایشگاه دســتاوردهای هسته ای پزشکی کشاورزی 
و فنی مهندســی در دانشگاه شیراز برپا خواهد شد که نشان 
 از غــرور ملــی دارد و مردم را بــه بازدید از این نمایشــگاه 

دعوت می کنم.
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بــه گزارش ســبحان، محمدحســن اســدی، 
شهردار شــیراز با توجه به انتظارات شهروندان 
در حــوزه توســعه ورزش و تربیت بدنی به ویژه 
ورزش همگانی و خانوادگی، اظهار کرد: سازمان 
فرهنگی، اجتماعی و ورزشــی شهرداری شیراز 
حمایت های بســیار خوبی از تیم های ورزشی، 
ورزش همگانی و محلات داشــته اســت و این 
در حالــی اســت کــه حمایــت از ورزش های 
 حرفه ای نیز توسط شورای اسلامی شهر شیراز 

مشهود است.  
وی هم چنین با اشــاره به برگــزاری پیاده روی 
بزرگــراه جدید الاحداث  بزرگ خانوادگــی در 
اســتوار  عبدالرســول  شــهید  »سرلشــکر 
محمودآبادی « افزود: این مراســم در ســاعت 
7:۳۰ صبــح جمعه ۲7 بهمــن در بلوار ولایت 

شیراز برگزار  شد.
وی اظهــار امیدواری کرد: شــورای اســلامی 
و شــهرداری شــیراز بیش از گذشــته بتواند 
خدمتگذار فرزندان برومند شــیراز عزیز شیراز، 

سومین حرم اهل بیت)ع( باشد.
شهردار کلان شــهر شیراز با آرزوی توفیق برای 
جوانان، نوجوانان و نونهالان شــرکت کننده در 

این جشــنواره ضمن گرامیداشت اعیاد شعبانیه 
از رئیس کمیسیون فرهنگی، اجتماعی و ورزشی 
شورای اســلامی شهر شیراز، دســت اندرکاران 
و تمــام عوامــل اجرایــی، مربیان ســالن ها و 
باشــگاه های مختلف مناطــق یازده گانه که در 
جشنواره فوتسال شرکت داشتند، قدردانی کرد.
رئیس کمیسیون فرهنگی، گردشگری و سومین 
حرم اهل بیت)ع( شــورای اسلامی شهر شیراز 
نیز با تقدیر از شــهردار این کلان شهر به جهت 
حمایــت از ورزش محلات و فراهم کردن زمینه 
مناســب برای برگــزاری این جشــنواره گفت: 
به منظور گســترش سلامتی، نشــاط و شادی 
جســم و روح با ورزش و پر کردن اوقات فراغت 
جوانان باید بســترهای مناســب ورزشی را در 

محلات شیراز تقویت کنیم.
محمدرضا هاجری افزود: گســترش ورزش های 
 همگانــی می توانــد متعــادل و متوازن کننده 

جسم باشد.
وی از برگزاری المپیادهای ورزشــی به صورت 
دوره ای خبر داد و گفت: عزم شــورای اسلامی 
شهر و شهرداری شیراز بر این است که به ورزش 
محلات توجه ویژه کــرده و در تمامی محلات 

شیراز سالن سرپوشــیده احداث و المپیادهای 
ورزشی به صورت دوره ای برگزار شود.

رئیس کمیته مســجد و محله محوری شــورای 
اسلامی شهر شیراز اظهار کرد: پیشنهاد ما این 
اســت که در اردیبهشت ماه سال آینده المپیاد 

ورزشی به سبک و سیاق دیگری برگزار شود.
هاجری افزود: قرار اســت در مناطق یازده گانه 
شهرداری شیراز، مسابقات به صورت مجزا برگزار 

و تیم اول تا ســوم که جمعاً ۳۳ تیم می شوند، 
معرفی شده و در نهایت المپیاد ورزشی بین این 

۳۳ تیم برگزار شود.
وی بیان کرد: با برگزاری این چنین المپیادهایی 
و  اســتعدادیابی  ورزشــی،  باشــگاه های  برای 

شناسایی افراد ورزشی فراهم تر است.
رئیس کمیسیون فرهنگی، گردشگری و سومین 
حرم اهل ییت)ع( شورای اسلامی شهر شیراز با 

اشــاره به اهتمام شورای اسلامی و شهرداری به 
ســرانه ورزشی محلات و حمایت از المپیادهای 
ورزشــی یادآور شــد: با توجه به بودجه مسجد 
و محله محوری، ســاخت ۱۱سالن سرپوشیده 
ورزشی در مناطق یازده گانه شهر شیراز امسال 
و ۱۱ سالن در ســال آینده در دستور کار قرار 

گرفته است.
معاون فرهنگی شهرداری شیراز نیز اظهار کرد: 
دومین جشــنواره ورزشی فجر تا رمضان تا ایام 
ماه رمضان در این کلان شهر برگزار خواهد شد.
محمدعلی چوبینی افزود: اجرای این جشنواره 
با هدف توســعه ورزش محلات در دســتور کار 
قرار گرفت. رئیس ســازمان فرهنگی، اجتماعی 
و ورزشی شهرداری شــیراز هم چنین نوید داد: 
در ســال ۱۴۰۳ با هدایت و حمایت شــورای 
اسلامی شهر شیراز ۱۱ سالن ورزشی در سطح 
مناطق یازده گانه کلان شــهر شیراز کلنگ زنی 

خواهد شد. 
وی خاطر نشــان کــرد: با احداث ســالن های 
ورزشی در ســطح مناطق بیش از ۱7 هزار متر 
مربع به ســرانه فضای ورزشی کلان شهر شیراز 

اضافه می شود.

به گزارش ســبحان، محمدهادی ایمانیه، استاندار فارس در 
دیدار با جمعی از فرهنگیان شــهر شیراز به صورت حضوری 
و فرهنگیان سراسر اســتان به صورت برخط، با تبریک اعیاد 
شــعبانیه، اظهار کرد: نقش حضرت امام سجاد )ع( و حضرت 
زینب )س( پس از واقعه کربلا در ماندگاری این واقعه تاریخی 

بی بدیل بود. 
اســتاندار فــارس افــزود: بایــد قــدر دعاهــای حضــرت 
زین العابدین در صحیفه ســجادیه را بدانیم چرا که سرشــار 
از آموزه هــای اخلاقــی و مفاهیــم بلند و پر معناســت که 

 می توانــد تأثیر مثبتــی در تربیــت و زندگــی فرزندان ما 
داشته باشد. 

ایمانیه با اشــاره به تأکید اهل بیت علیهم السلام به اهمیت 
علم آموزی، گفت: قدر و منزلت کار معلمان در ســخنان اهل 

بیت علیهم السلام بسیار مشهود است. 
اســتاندار فارس ادامه داد: در راســتای رفع مشکلات سخت 
افزاری فضاهای آموزشــی، کمیتــه  ای باحضور مدیران کل 
آموزش و پرورش، نوســازی مدارس و خیرین مدرسه ســاز 

تشکیل و موارد پیگیری شود. 
اســتاندار فارس خاطرنشــان کرد: تمام تلاش خــود را باید 
برای رفع مشــکلات فضاهای آموزشی به کار گیریم و از محل 
مولدســازی باید علاوه بر نوســازی بخشــی را به زیباسازی 

فضاهای آموزشی تخصیص دهیم. 
رئیس شــورای آموزش و پرورش اســتان فــارس همچنین 
گفت: تلاش می کنیم برای حل مشــکل نوســازی و تجهیز 
و به  روز  رســانی مــدارس از طریــق وزارت آموزش و پرورش 
و  تأمیــن  لازم  اعتبــار  آینــده  مهرمــاه  تــا  دولــت   و 

تخصیص یابد. 
ایمانیه ادامــه داد: ارتباط و تعامل نزدیک با اداره کل ورزش 

و جوانــان، کتابخانه ها، اوقاف، شــهرداری ها و ســایر ادارات 
 مربوطه راهگشــای بســیار از مشــکلات آموزش و پرورش 

خواهد بود.
اســتاندار فارس با تأکید بر حل و پی گیری مســئله مسکن 
فرهنگیــان و تخصیــص زمین بــرای اجرای طــرح نهضت 
ملی مســکن آنهــا گفت: پی گیــری این مســئله از طریق 
کاری  اولویــت  در  پــرورش  و  آمــوزش  وزارت  و   دولــت 

قرار می گیرد. 
رئیــس شــورای آموزش و پرورش اســتان فــارس به طرح 
مطالبات معلمان در این دیدار اشــاره کرد و گفت: بسیاری از 
مطالباتی که از سوی نمایندگان معلمان مطرح شد کشوری 

است اما در عین حال برای رفع آنها پیگیری خواهم کرد. 
استاندار فارس با اشــاره به انتخابات پیش رو اظهار کرد: باید 
تلاش شود افرادی که صلاحیت بیشتری دارند انتخاب شوند 
البته اگر در حوزه انتخابیه ای افراد دلخواه ما حضور نداشــته 
باشــند بازهم مشــارکت در انتخابات واجب است و باید فرد 

بهتر را انتخاب کنیم. 
وی ادامــه داد: هرجا ما قدمی به عقب برگردیم دشــمن ۱۰ 
گام جلو می آید لذا همه باید برای حضور حداکثری مردم در 

انتخابات تلاش کنند تا دشمن مأیوس شود. 
وی با تأکید بر حل و پی گیری مســئله مســکن فرهنگیان و 
تخصیــص زمین برای اجرای طرح نهضت ملی مســکن آنها 
گفت: پی گیری این مسئله از طریق دولت و وزارت آموزش و 

پرورش در اولویت کاری قرار می گیرد. 
وی در ادامه گفت: تلاش می کنیم برای حل مشکل نوسازی 
و تجهیــز و به روز رســانی مدارس از طریــق وزارت آموزش 
 و پــرورش و دولــت تا مهرمــاه آینده اعتبــار لازم تأمین و 

تخصیص یابد.
شایان ذکر است: در این نشست پنج تن از نمایندگان معلمان 

به ارایه مطالب پرداختند. 
ارتقــای کیفیت آموزشــی و پرورشــی، جوان گرایی، تقویت 
مــدارس غیر دولتی، تقدیر از دولت به واســطه اجرای نظام 
رتبه بندی معلمان، به روز رســانی تجهیزات مدارس، توسعه 
فضاهای آموزشی، کمبود نیروی خدماتی در مدارس، توسعه 
و تجهیز هنرســتان های فنی حرفه ای و کاردانش، تخصیص 
مکانی ویژه ارائه تولیدات هنرســتان ها و ...، از جمله مواردی 
بود که نمایندگان معلمان در این دیدار در حضور اســتاندار 

مطرح کردند.

استاندار فارس در نشست صمیمی با جمعی از فرهنگیان استان تأکید کرد:

همه برای مشارکت حداکثری در انتخابات تلاش کنند تا دشمن مأیوس شود 

امام جمعه موقت شیراز:

 انتخابات زمینه ساز اقتدار و پیشرفت کشور است

به گزارش سبحان، سرهنگ پاسدار غلامعلی احمدی 
جابری، فرمانده سپاه ناحیه محمد رسول ا... شیراز با 
تشریح فعالیت های بسیج سازندگی این ناحیه اظهار 
کرد: فاصله زیادی از ۲۲ بهمن ســال جاری نداریم و 
خلق این حماسه جای تبریک به این ملت بزرگ دارد 
که با همه تبلیغات منفی دشــمنان، با حضور در این 
جشــن بزرگ و خلق حماسه بزرگ با رهبری و شهدا 

تجدید بیعت کردند. 
وی با بیان اینکه به مناسبت اعیاد بزرگ ماه شعبان 
و همچنین دهه فجر و در این روز های پایانی ســال 
جاری برنامه هایی اجرا شــده و یا در دست اجراست، 
تصریح کرد: از آنجا که ماموریت سپاه و بسیج خدمت 
به مردم اســت و امنیت پایــدار یکی از این خدمات 
اســت که با ســازماندهی بالغ بر ۱۱۰ گروه جهادی 
بســیج فعال در پایگاه هــای مقاومــت، برنامه های 

کاربردی خدمات رســانی را ارائه می دهند. سرهنگ 
احمدی جابری با اشــاره به اینکــه برخی گروه های 
جهادی این ناحیه در ســطح ملی به خدمات رسانی 
می پردازند، مســکن را یکی از عمده ترین مشکلات 
مردم عنوان کرد و گفت: در ســال جاری ۵۰ منزل 
محروم در حوزه ساخت یا مرمت آغاز شد و ۴۱ مورد 
تاکنون توســط گروه های جهادی و بسیج سازندگی 
با همراهی معتمدین و خیرین انجام شــده اســت.  
فرمانده سپاه ناحیه محمد رسول ا... شیراز با اشاره به 
همکاری شهرداری و شورای شهر، و قرارگاه احمدبن 
موســی در این کار، ادامه داد: آزادســازی زندانیان 
جرایم غیرعمــد مالی از دیگر فعالیت های این ناحیه 
اســت که با زندانی شــدن این افراد خانواده هایشان 
هم دچار بحران شــده بودند که با همراهی ســتاد 
دیه مبلــغ ۴۶۵ میلیون تومان جمــع آوری و تعداد 

۵۲ زندانــی آزاد و در دهه فجر بــه آغوش خانواده 
بازگشــتند. وی با اشاره به اینکه این کار فقط توسط 
یکی از گروه های جهادی ما انجام شــده، به فعالیت 
گروه جهادی یاوران امیرالمؤمنین )ع( اشــاره کرد و 
افزود:۲۵۰ میلیون تومان توســط این گروه جهادی 
با همراهی خیرین برای کودکان بی سرپرســت جمع 
آوری شده است. سرهنگ احمدی جابری با اشاره به 
دیگر گروه های جهادی و فعالیت های آنها، تهیه لوازم 
التحریر به ارزش ۴ میلیارد تومان توســط گروه های 
جهــادی دانش آمــوزی و فرهنگیــان، تأمین کمک 

هزینه درمان عنوان کرد.

۵۲ زندانی جرائم غیرعمد در شیراز به آغوش 
خانواده بازگشتند

به گزارش ســبحان، فرشید قاســمی، سرپرست اداره کل 
آموزش و پرورش فارس کــه به همراه جمعی از معاونین و 
کارکنان آموزش و پرورش استان به مناسبت تبریک ولادت 
حضرت امام حســین)ع( و روز پاسدار در سپاه فجر استان 
حضور یافته بود گفت: اینکه ســپاه فجر اســتان به عنوان 
برترین ســپاه کشور انتخاب شده اســت نشان از درایت و 
برنامه ریزی هدفمند تیم مدیریتی و تلاش های پاســداران 

این سپاه در بخش های مختلف است.
سرپرســت اداره کل آموزش و پــرورش فارس به برگزاری 
اردوی هزارنفره معلمان فارس که بزرگترین اردوی راهیان 
نور و پیشــرفت معلمان کشــور بود اشــاره کرد و گفت: 
برگزاری یادواره شــهدای معلم اســتان کــه پیش یادواره 
دومین کنگره امیران و سرداران و پانزده هزار شهید استان 

بود از بهترین برنامه های اجرا شده در این اردو بود. 
قاســمی نقطه عطف و ماندگار این اردوی بزرگ را حضور 

معلمــان با ســلایق و علایق مختلف عنــوان کرد و گفت: 
براســاس نظر ســنجی از این برنامه، رضایت مندی بالای 
۹۰درصدی معلمان شرکت کننده در این اردو از این برنامه 
در قسمت های مختلف نشان از برگزاری منسجم واثرگذار 

آن دارد.
سرپرســت اداره کل آموزش و پــرورش فارس به برگزاری 
جلســات منظم هفتگی قرارگاه جهاد تبیین در آموزش و 
پرورش استان اشــاره کرد و گفت: جهاد تبیین یک وظیفه 
اساســی و از مأموریت هــای اصلی آمــوزش و پرورش در 
استان است. قاسمی گفت: در اســتان فارس بالغ بر ۹۵۰ 
هزار دانش آمــوز و ۶۲ هزار معلم وجــود دارد که همین 
مســئله منجر شــده بیش از ۴ میلیون جمعیت اســتان 
 به صورت مســتقیم و غیر مســتقیم مخاطــب آموزش و 

پرورش باشند.
سرپرســت اداره کل آموزش و پــرورش فارس هم چنین با 

تقدیر از مسئولین سازمان بسیج دانش آموزی و فرهنگیان 
اســتان از حمایت و همراهی آنها در برنامه های آموزش و 
پرورش اســتان تقدیر کرد. فرمانده سپاه فجر استان فارس 
نیز دراین دیدار گفت: هرکشوری که بخواهد رشد و ترقی 
کند باید اصل و ریشــه این کارش را در آموزش و  پرورش 

قرار دهد. 
ســردار یدا... بوعلی گفت: اگر به علم و دانش توجه شود و 
بــه جایگاه آموزش و پرورش توجه ویژه کنیم قطعاً درهمه 

عرصه های پیشرفت موفق خواهیم شد.
فرمانده ســپاه فجر اســتان فارس گفت: امروز جنگ های 
دشمن تمرکز بر افکار و اندیشــه های مردم دارد و تصرف 
در اصطلاح نرم قطعاً بر تصرف سخت یا تصرف سرزمین ها 

برتری دارد. 
بوعلــی گفت: در عصــر کنونی اســتکبار جهانــی وقتی 
می خواهد کشــوری را تصرف کند سعی می کند از طریق 

سیستم تعلیم و تربیت آن کشور اهدافش را پیاده کند.
 فرمانده ســپاه فجر اســتان فــارس گفت: امروز شــاهد 
هستیم دشمنان اســلام بر روی تعلیم و تربیت کشورهای 
مسلمان تمرکز می کنند و سعی می کنند با آموزه های غلط 
 به آنها اذهــان مردم را تصرف کنند تا سیاســت های آنها 

را اجرایی کند. 
بوعلی به عنوان مثال به ظهور داعش اشــاره کرد و گفت: 
دشمنان اسلام با نفوذ بر ذهن افراد در کشورهای مسلمان 
به نحــوی آنها را تربیت می کنند و بــر آنها اثر می گذارند 
 که آنها بعداً به شــدیدترین روش اقدام به کشــتن ســایر 

مسلمانان می کنند. 
فرمانده ســپاه فجر استان فارس همچنین در ادامه نقش و 
نگاه سپاه فجر اســتان فارس را در قبال اموزش و پرورش 
استان نقشی حمایتی عنوان کرد و گفت: همه تلاش ما بر 
کمک به ارتقای اموزش و پرورش خصوصا در استان است.

فرمانده سپاه فجر استان فارس:

اهداف دشمن ار طریق سیستم آموزشی محقق می شود



نتایج تحقیقات نشــان داده اســت که موســیقی باعث 
 ایجــاد تجارب و احساســات مشــابه عاطفــی در همه 
فرهنگ ها می شود. موسیقی فقط تجربه شنیداری نیست؛ 
جســمی فیزیکی اســت که از مرزهــای فرهنگی فراتر 
می رود و احساسات مشــابهی را برای مردم سراسر جهان 
برمی انگیزد. این نتایج حاصل یافته های محققان دانشگاه 
تورکو فنلاند است که بررســی کردند چگونه موسیقی از 
نظر احساسی و فیزیکی بر شــنوندگان در سراسر جهان 
تأثیر می گذارد. از شــرکت کنندگان خواســته شــد تا به 
احساسات در هنگام گوش  دادن به انواع آهنگ های غربی 

و آسیایی امتیاز دهند. 
این کشــف ارتبــاط عمیق بین پاســخ های عاطفی ما به 
موســیقی و احساســات فیزیکی که تجربــه می کنیم را 
برجســته می کند. یکــی دیگر از یافته هــای کلیدی این 
مطالعــه جهانی  بودن این تجربیات موســیقی اســت. با 
وجود تفاوت های فرهنگی، شــنوندگان غربی و آســیایی 
واکنش های احساســی و فیزیکی مشابهی را به موسیقی 
گزارش کردند که نشــان می دهد احساســات ناشــی از 

موسیقی ممکن است ریشــه در مکانیسم های بیولوژیکی 
ارثی تا یادگیری فرهنگی داشته باشد.

این مطالعه همچنین به نقش موســیقی در تکامل انسان 
می پردازد. موســیقی ممکن اســت به عنوان ابزاری برای 
انســجام اجتماعی تکامل یافته باشــد. موسیقی درمانی 
یک زمینه پویاســت که در آن متخصصــان مراقبت های 
بهداشتی از موسیقی برای حمایت از رفاه ذهنی، عاطفی، 
فیزیکی و اجتماعی استفاده می کنند. این رویکرد درمانی 
از ویژگی های ذاتی موســیقی برای تسهیل درمان و رشد 
شخصی اســتفاده می کند. موسیقی درمانی نقش بسزایی 
در توانبخشــی شــناختی دارد. برای بیمــاران مبتلا به 
بیماری هایی مانند آلزایمر و زوال عقل، ملودی های آشــنا 
می توانند باعث یادآوری حافظه و بهبود عملکرد شناختی 
شــوند. درمانگران به طور فعال از موسیقی برای کمک به 
این بیماران برای بازیابی خاطرات از دســت رفته و حفظ 

توانایی های شناختی استفاده می کنند. 
موســیقی درمانی در حوزه سلامت روان، یک راه منحصر 
به فــرد برای بیان و پردازش هیجانــی ارائه می دهد. این 

به ویــژه برای افرادی که با افســردگی و اضطراب مقابله 
می کنند، مؤثر است. موسیقی درمانی همچنین باعث رشد 
مهارت های اجتماعی می شود. جلســات گروهی ارتباط، 
همکاری و به اشــتراک گذاری عاطفی را تشویق می کند 
که برای افراد مبتلا به اوتیسم یا اضطراب اجتماعی مفید 
اســت. افراد می توانند با درگیر شــدن در تولید موسیقی  
یا تجربیات گوش  دادن بــا یکدیگر ارتباط برقرار کنند و 

تعاملات اجتماعی خود را بهبود بخشند.
به طور خلاصه، این مطالعه جامع 

قدرت جهانی موســیقی را 
روشن می کند و از موانع 
می رود.  فراتر  فرهنگی 
این یافته درک ما را از 

موسیقی  نقش 
زندگی  در 

نســان  ا
عمیق تر 
می کند.
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طرح روزحدیث روز

اقلیم هشتم،

 جایی که عشق حرف اول و آخر را می زند
»اقلیــم  تاریخــی  رمــان 
نوجوانان  برای  که  هشتم« 
بالا نوشــته  15 ســال به 
شــده اســت، درباره نحوه  
افــکار  و  آرا  شــکل گیری 
فرد شــیخ  بــه  منحصــر 
ســهروردی،  شهاب الدین 
عارف و فیلسوف نامی قرن 

ششم است.
داســتان کتــاب »اقلیــم 
هشــتم« از زمانی آغاز می شود که ســهرودی به اتهام همکاری با صلیبیان 
در دور دوم جنگ های صلیبی، در شــهر حلب دســتگیر می شود، در حالی 
که مســائل دیگری مطرح اســت و گروهی دنبال تسویه حساب با سهرودی 
هستند. داستان به شکلی ادامه پیدا می کند که حیله گران به خواسته هایشان 
نمی رســند. رمان تاریخی »اقلیم هشتم« از مجموعه »رمان نوجوان امروز« 
کانون پرورش فکری کودکان و نوجوانان اســت که در زمینه  فلســفه برای 
نوجوانان 15سال به بالا نوشته شده است، این کتاب درباره نحوه  شکل گیری 
آرا و افکار منحصر به فرد شــیخ شهاب الدین ســهروردی عارف و فیلسوف 
نامی قرن ششــم معروف به شیخ اشراق )549–58۷ قمری/ 1154–1191 
میلادی( اســت. کتاب 38 فصل دارد و این اشــاره ای به زندگی 38 ســاله 

سهروردی، شرح سفرها، شیوه  تفکر و رفتار شیخ اشراق دارد.
رمان اقلیم هشتم گویای جهانی متفاوت از هفت اقلیم است که در این اقلیم، 
عشق، حرف اول و آخر را می زند و چنان است که اگر کسی در جست وجوی 

حقیقت، از هفت اقلیم ناامید شود، می تواند به اقلیم هشتم رهسپار شود.
درباره نویسنده:

محســن هجری نویسنده و پژوهشــگر، متولد 1342 در بروجرد،کتاب های 
آتشــی به لطافت بنفشه ها، آخرین موج، ایستاده بر خاک، یک سبد خاطره، 
طلوع آن ســتاره، پدر خاک، فصل چیدن، سربداران و مغول ها را نوشته که 

مضمون غالب آن ها تاریخی است.
علاوه بر این، روش تحقیق علمی را با عنوان تحقیق چیســت محقق کیست 

برای نوجوانان تألیف کرده که از جمله آثار کمیاب این حوزه است.
برخی از آثار این نویســنده از جمله کتاب های آخرین موج، ایستاده بر خاک 
و یک سبد خاطره در جشــنواره های مختلف برگزیده شده اند. در نخستین 
جشنواره انتخاب بهترین نقدهای کتاب سال نیز با ارائه »مفهوم سفر در سه 

اثر« از جمله برگزیدگان بود.
قسمتی از متن کتاب:

»صلیبی ها شهر یافا را محاصره کرده اند...«
با شــنیدن این خبر یک باره قلبش فروریخت. به شجاعت و زیرکی خالد دل 
بســته بود. تا پیش از این خیال می کــرد نبرد ارصف توان صلیبی ها را برای 
ادامه پیشــروی کم کرده و او می تواند با اســتفاده از این موقعیت نیروهای 

بیشتری را به منطقه ی نبرد گسیل کند.
صلاح الدین در تالار حکومتی قدم می زد و می اندیشید در کجای محاسبه اش 
اشــتباه کرده؟ باید منتظر خالد می ماند؟ اگر تا آن زمــان صلیبی ها یافا را 
هم تصرف می کردند، چه اتفاقی می افتــاد؟ به نظرش می آمد باید نیروهای 
بیشــتری به یافا بفرستند تا دســت خالد در مانور علیه صلیبی ها باز باشد. 
در همیــن مدت برخی از حاکمان شــهرهای مختلــف نیروهای کمکی به 
بیت المقــدس اعزام کرده بودند. از پســرش ظاهر توقع داشــت که پیش از 

دیگران اقدام کند، اما هنوز خبری از لشکریان حلب نبود.
تلاش هــای زیاد ظاهــر برای آبادی حلب قابل انکار نبــود. پیش از این فکر 
می کرد که اگر در میان اطرافیانش 10 نفر مانند پســرش ظاهر باشــند، به 
کمک آنها می تواند ســرزمین های تحت فرمان ایوبیان را گســترش دهد و 
مهار تمام ســرزمین های مسلمان نشین، از رود ســن تا رود نیل را به دست 
بگیرد، اما اکنون احســاس می کرد سرزمین حلب کلاف سردرگمی شده که 
گره هایش به این آســانی از هم گشوده نمی شود. شــهاب الدین را در مرکز 
ایــن درگیری ها می دید، بی آن که بتواند او را در لباس گناهکار تصور کند. با 
این حال نمی توانست از جســارت این جوان ایرانی در گفتن حرف های تازه 
نگران نباشد. حرف هایش را درباره نور و ظلمت تا پیش از این از زبان کسی 
نشنیده بود. ابن شــداد گفته بود این حرف ها به اندیشه های ایرانیان پیش از 
اســلام بر می گردد. یکبار از ظاهر شــنیده بود که ای کاش حاکمان کسی 
مانند شهاب الدین را در کنار خود داشتند تا دیارشان را به آرمان شهر تبدیل 
کنند. با صدای بلند گفت:» حتی اگر در این مورد هم حق با ابن شداد نباشد، 

شهاب الدین در مرکز اختلاف ایستاده!«
کتاب اقلیم هشــتم نوشته محسن هجری در 184 صفحه ، در قطع رقعی؛ با 
شمارگان 2هزار و 500 در سال 1399 نسخه منتشر شد. پیش تر نیز 9هزار 

و 500 نسخه از این رمان به چاپ رسیده است.

اپل تأیید کرد:

وب اپ های آیفون در اروپا از دسترس خارج می شوند

فن آوری

عکس خبر

  ترکمن صحرا

 بازار گل - آفریقای جنوبی

افزايشقیمتسكهاينباربهبهانهبهارطبیعتوماهمبارکرمضان

قاب امروز

عکس : طاهره حیاتی   برداشت نارنگی از باغات قائمیه

سلامت

عوارض جدی ناشتا خوردن آبلیمو برای دندان ها

 سپاهان- الهلال

   موسیقی فجر

سواد زندگی 

این روزها خیلی از مردم را می بینید که دست کم یک 
برنامه یا اپلیکیشــن کالری شــمار روی گوشی همراه 
خود دارند. به این ترتیب هر چیزی را که می خورند یا 
می نوشند در آن ثبت می کنند تا در مدت تعیین شده 
توســط اپلیکیشــن، بــه وزن دلخواه خود برســند. 
کالری شمارها ابزارهایی هستند که این امکان را به ما 
می دهند تا میزان کالری مصرفی در غذاها و نوشیدنی ها 
را چک و ثبت کنیم. اما آیا با وجود این ابزارها، همه چیز 
تمام است و دیگر نیازی به متخصصان تغذیه نداریم؟ 
 نظر 2کارشــناس تغذیه را در گفت وگو با همشــهری 
مرور می کنیم. بعضی از اپلیکیشــن های کالری شمار 
می توانند اطلاعاتی نســبی به افراد ارائــه دهند، اما 
این اطلاعات کامل نیســت و در خیلی از موارد اصلًا 
صحیح هم نیســت. ارائه اطلاعات درباره کاهش وزن 
نیــاز به آموزش چهره به چهــره دارد؛ نیاز به دریافت 
شــرح حال بیمار دارد و این اطلاعــات باید برای هر 
فرد اختصاصی باشــد؛ چون رژیم لاغری، یک لباس 
دوخته شده  آماده برای همه افراد نیست؛ افراد شرایط 
جسمی، جنسی، سنی و شغلی مختلفی دارند. برخی 
از افراد بیماری های جسمی قبلی، بیماری زمینه ای یا 
بیماری روحی دارند. همان طور که سلامت پوست و 
مو در افراد مختلف متفاوت است. میزان مصرف کالری 
هــم در افراد مختلف فرق می کند. همچنین وزن روز 
اول در هر فرد تفــاوت دارد. پس می طلبد که فرد به 
جای تکیه 100درصدی به برنامه های کالری شــمار، 

به کارشناس تغذیه مراجعه کند تا ابتدا مورد ارزیابی 
جسمی قرار گیرد و الگوهای غذایی گذشته او مشخص 

شود و براساس آن رژیم غذایی درستی دریافت کند.
برخی از متخصصان تغذیه گاهی خودشــان در کنار 
رژیمی که می دهند، بعضی اپلیکیشن های کالری شمار 
را که مورد تأییدشان اســت، به عنوان مکمل معرفی 
می کنند. فقــط به عنوان مکمل تا شــما مثلًا میزان 
کالری هایــی را که دریافت می کنید در آن ثبت کنید 
که بدانید روزانه چه مقــدار کالری دریافت می کنید. 
ضمن اینکه برنامه های کالری شمار، درصدی خطا هم 
دارند و از این نکته نمی شــود غافل شد، اما متخصص 
تغذیه به دلیل دانش بالایی که دارد و به خاطر توجه به 
تفاوت های فردی هــر رژیم گیرنده، خطایی ندارد که 

بخواهیم نگران شویم.
یک عیب بــزرگ این برنامه ها این اســت که تمرکز 

زیادی روی شــمردن کالری هــا دارند که اغلب باعث 
می شــود افراد، مصرف غذاهای سالم را محدود کنند 
یا در انتخاب غذایی که باید بخرند، به اشتباه بیفتند.
وقتی تمرکز و تأکید شــما فقــط روی کنترل کالری 
باشد، از مصرف مواد مغذی مثل پروتئین ها، چربی ها و 
کربوهیدرات ها غافل می شوید و کیفیت غذا برای شما 
در حاشیه قرار می گیرد؛ درحالی که هدف ما از کاهش 
وزن فقط تناســب اندام نیست. هدف، حفظ سلامت 
جســم و روح است. یک عیب دیگر کالری شمارها این 
اســت که بدون توجه به هیچ موضوع دیگری، فقط بر 
میزان دریافت کالری های روزانه شما تأکید دارند و این 
باعث می شــود بعد از چند هفته، وزن فرد ثابت بماند 
 Stop و کاهش بیشــتری پیدا نکند و اصطلاحاً دچار
شود. خب روحیه همه افراد یک جور نیست و خیلی از 
افراد وقتی می بینند دچار توقف کاهش وزن شده اند، 
کلا رژیم غذایی را کنار می گذارند و به ســبک غذایی 
گذشته خود برمی گردند. خیلی از افراد فکر می کنند 
کاهش وزن یعنی دریافت کالری کمتر؛ به همین دلیل 
خیلی از آنها مثلًا اگر نیاز باشــد روزانه 1400کالری 
دریافت کننــد، خود را محدود می کنند و مثلًا حدود 
1200کالری دریافت می کنند تا زودتر وزن کم کنند! 
درحالی که نگاه ما بــه کاهش وزن اصلًا نباید اینگونه 
باشــد. ما همزمان با کاهش وزن و رسیدن به تناسب 
اندام باید به میزان لازم، هم پروتئین دریافت کنیم و 

هم کربوهیدرات و هم چربی.

اپلیکیشن ها چقدر به تناسب اندام کمک می کنند؟

ادبیات

  اقامت گردشگران در گنبدهای برفی- ژاپن

دانستنی

موسیقی ابزاری درمانی است؟

 معمولاً بسیاری از افراد صبح ناشتا، آب گرم و لیموترش 
می نوشند زیرا به پاکسازی و سم زدایی دستگاه گوارش، 
تحریــک آنزیم های گوارشــی، هضم صحیــح، دریافت 
ویتامینC و حتی شاید به کاهش وزن کمک می کند. اما 
آیا می دانید که آبلیمو می تواند به دندان آسیب برساند؟!
  اســیدیته آبلیمو سبب فرسایش و از بین رفتن 

مینای دندان می شود
هنگامی که مینای دندان فرســوده شود، عاج زیرین که 
زرد رنگ تــر از حد معمول اســت را در معرض دید قرار 
می دهد و ممکن اســت باعث شود حساسیت دندانی را 

تجربه کنید.
مصرف غذاها و نوشــیدنی های اسیدی اصلی ترین علت 
فرسایش مینای دندان هستند. مینای دندان سخت ترین 
ماده معدنی موجود در بدن انسان است. این ماده سطح 
خارجی هر دندان را پوشش داده و از مواد معدنی ساخته 

شده که عمده این مواد هیدروکسی آپاتیت است.
اســید، مینــای دنــدان را در خود حل 
کرده و در طول زمان ســبب فرسایش 
آن می شــود، بدین ترتیب دندان بدون 
لایه اصلی محافظ، آســیب پذیر خواهد 

شد.احســاس درد هنگام لمس دندان ها 
با زبان می تواند یکی از نشــانه های 

فرسایش مینای دندان باشد. ممکن است دندان های شما 
تو رفته و زردتر به نظر برسند.

دمای آب نیز می تواند تأثیــری در آب لیمو ایجاد کند. 
سرعت واکنش های شــیمیایی با درجه حرارت افزایش 
می یابد و بنابراین فرســایش در دماهای بالاتر شــدیدتر 

خواهد بود.
  چگونه می توان آب لیمو را بدون خراب کردن 

دندان ها نوشید؟
برای نوشیدن آب لیمو از نی استفاده کنید.

نوشــیدن آب لیمــو از طریق نی می تواند خطر بیشــتر 
فرسایش را کاهش دهد زیرا استفاده از نی باعث می شود 

تا مایعات از دندان دور شوند.
  پس از نوشیدن آب لیمو دهانتان را بشویید

پس از نوشیدن آب لیمو فوراً دهان خود را با آب بشویید. 
با این کار اسیدی که ممکن است روی سطح دندان باقی 
مانده باشــد از بین می رود و همچنین باعث کاهش 

اسیدیته بزاق دهان می شود.
  پس از نوشــیدن آب لیمو آدامسی 

فاقد قند بجوید
پس از نوشــیدن آب لیمو آدامسی فاقد قند 
بجوید زیــرا این امر به شــما در تولید بزاق 
بیشتر کمک کرده و میزان اسیدیته در دهان 

را خنثی می کند.
  بلافاصله پس از نوشیدن آب لیمو 

مسواک نزنید
از  پــس  دقیقــه   30 حداقــل 
نوشیدن آب لیمو دندان خود 
باعث  زیرا  نزنید  را مســواک 
منتشــر شدن اسید آب لیمو 
در دهان می شــود و با فشار 
مســواک بر دندان هــا مینای 

دندان آســیب می بیند پس تا یک ساعت پس از مصرف 
آب لیمو، مســواک نزنید و با جویــدن یک تکه آدامس 
یــا خوردن یک عدد خیار تعادل مــواد را به دهان خود 
بازگردانید. سپس برای مسواک زدن از یک مسواک نرم 
و خمیردندان حاوی فلوراید استفاده کنید  وجود فلوراید 

مینای دندان را سفت می کند.
  آب لیمو را با آب سرد بخورید

 از آب سرد استفاده کنید زیرا آب گرم حلال بهتری بوده 
و اسیدهای موجود در یک نوشیدنی آب لیمو داغ بیشتر 
در دســترس مینای دندان هستند. از ریختن آبلیمو در 

چای داغ و ...بپرهیزید.
لیوان خود را بزرگ تر کنید ، نیمی از آب لیمو را در250 
میلی لیتر آب حل کنید. اگر چه ممکن است مهارکننده 
بنظر برسد اما لیوانی بلند تر با آب بیشتر، اسید سیتریک 
لیمو را رقیق کرده و به همان اندازه مؤثر است و مزایایی 

برای سلامتی شما خواهد داشت.
 به جای آب لیمو، از دو قطره روغن گیاهی لیمو استفاده 

کنید.
بهتر است آب لیمو را همراه سالاد مصرف کنید.

  قانون تعادل
البته ممکن اســت شــما به مواد مغذی و ویتامین های 
موجود در برخی غذاها و نوشــیدنی های اســیدی نیاز 
داشــته باشــید. بنابراین هنگام تهیه یــک برنامه رژیم 
غذایی، مصرف غذاهایی که مفید است را منع نکنید، در 

عوض سلامت دندان خود را در نظر بگیرید.
یــک رژیم غذایــی متعادل داشــته باشــید و مرتباً به 
دندانپزشــک مراجعــه کنید تا علائم فرســایش دندان 
را بررســی کند زیرا فرســایش دندان غیر قابل برگشت 
اســت؛ به این معنا که مینای دندان پس از فرســایش 
هرگز رشد نمی کند، بنابراین اقدامات لازم را برای حفظ 
 مینای دندان و داشتن یک عمر دندان های سالم و قوی 

انجام دهید. 

اپل به دنبال پیروی از قانــون بازارهای دیجیتال در 
اتحادیه  اروپا، اپلیکیشن های تحت وب را از دسترس 
خارج می کند.اپل با دومین بتای iOS 1۷/4 بسیاری 
در  را   )PWA( وب اپلیکیشــن ها  قابلیت هــای  از 
اتحادیهی اروپا غیرفعال و تأیید کرد که این قابلیت ها 
دیگر باز نخواهند گشت.در بیانیه  اپل آمده است که 
کاربران اتحادیه  اروپا به دلیل پشتیبانی از موتورهای 
مرورگر جایگزیــن و خطرات امنیتــی، به وب اپ ها 
داشت:»وب اپلیکیشــن های  نخواهنــد  دسترســی 
صفحه هــوم براســاس WebKit و معماری امنیتی 
آن ســاخته و به گونه ای طراحی شده اند که با مدل 

 iOS حریم خصوصــی و امنیتی برنامه های بومی در
هم خوانی داشته باشند.

اپل ادعــا می کند کــه وب اپلیکیشــن های مخرب 
می تواننــد بــدون رضایــت کاربر، اطلاعات ســایر 
وب اپلیکیشــن ها را بخوانند و به دوربین، میکروفون 
و موقعیــت مکانی کاربر دسترســی پیدا کنند. برای 
رفع این مشــکلات امنیتی، اپل باید نوعی معماری 
جدید بسازد که به دلیل سایر الزامات قانون بازارهای 

دیجیتال قابل اجرا نیست.
از این پس کاربران گوشــی آیفون در اروپا می توانند 
مســتقیماً از صفحــه  هوم و از طریــق بوکمارک به 
وب سایت ها دسترسی داشته باشند. وب اپلیکیشن ها 
در صفحه  هوم به جای اینکه در یک پنجره  اختصاصی 
باز شوند، در سافاری یا یک مرورگر پیش فرض دیگر 

باز خواهند شد.
اپل می گوید کــه تغییرات جدید نتیجــه انطباق با 
قانون بازارهای دیجیتال اســت و تنها بر تعداد کمی 
از کاربران تأثیر می گــذارد. اپل همچنین از تأثیری 
که این تغییر بر توســعه دهندگان وب اپلیکیشن ها و 

کاربران آیفون می گذارد ابراز تأسف کرد.


